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سیاسی
خبر

اقدامات  از  جزییاتی  دولت   سخنگوی 
پرونده  با  برخورد  و  کشف  در  دولت 

فساد چای دبش را تشریح کرد.
علی بهادری جهرمی در حاشیه حیاط 
دولت  ضمن تبریک ایام و دهه مبارک 
موسی  بن  علی  آقا  میلاد  و  کرامت 
مهم  مصوبه  سه  تشریح  به  )ع(،  الرضا 
و  پرداخت  دولت  هیات  هفته  این 
با  وزیران  هیات  امروز  جلسه  گفت: 
کابینه  اعضای  و  رئیس جمهور  حضور 
سیزدهم تشکیل شد. در جلسه امروزو 
موضوعات  از  متعددی  گزارش های 
متعددی  مصوبات  و  شد  ارایه  مختلف 

نیز داشت.
سخنگوی دولت تاکید کرد: امروز یک 
مصوبه حمایتی مهم در جهت حمایت 
و سازهای مسکن  و ساخت  از طرح ها 
حمایتی به تصویب هیات وزیران رسید. 
و  فولاد  تامین  مصوبه،  این  تصویب  با 
سیمان برای ساخت و سازهای مسکن 

حمایتی با نرخ مناسب تضمین شد.
وی ادامه داد: وزارتخانه های نیرو و نفت 
نیز مکلف شدند منابع انرژی لازم برای 
برنامه  را مطابق  و سیمان  فولاد  تولید 
نهضت ملی مسکن  نیازسنجی طرح  و 

انجام دهند.
تکلیف  اشاره  با  جهرمی  بهادری 
این  تولید  ارتقای  برای  صمت  وزارت 
ملی  نهضت  نیاز  مطابق  محصولات 
نیز  کالا  بورس  کرد:  تصریح  مسکن، 
مکلف شد این محصولات را با نرخ های 
حمایتی و مناسب تر برای تامین مسکن  
حمایتی در اختیار بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی قرار به گونه ای کنترل خوبی بر 
نرخ مصالح ساخت و سازهای حمایتی 

صورت گیرد.
سخنگوی دولت در تشریح دیگر مصوبه 
وزیرات،  هیات  جلسه  امروز  حمایتی 
گفت: در جهت حمایت از شرکت های 
دستی  صنایع  فعالان  دانش بنیان، 
و  خرد  کارهای  و  کسب  از  حمایت  و 
بانک  فعال در حوزه صادرات،  متوسط 
مرکزی مجاز شد که نرخ حاصل از ارز 
صادرات این سه مجموعه را با نرخ های 
توافقی و بدون نیاز به رفع تعهد ارزی 

از آنها بپذیرد.
نرخ ها  فرآیند،  جزئیات  افزود:  وی 
در  که  فرآیندی  طی  آن  مصادیق  و 
شده  پیش بینی  قبل  از  که  کارگروهی 

است، مشخص خواهد شد.
سخنگوی با تاکید بر اینکه این مصوبه 
حاصل  سود  افزایش  به  شایانی  کمک 
از صادرات صنایع دستی منجر خواهد 
بیشتری  تسهیلات  البته  گفت:  شد، 
است،  شده  پیش بینی  مصوبه  این  در 
این  ارزی  تعهد  رفع  موانع  جمله  از 
گسترده تری  روش های  و  مجموعه ها 

برای رفع این تعهدات.
کرد:  بیان  جهرمی  بهادری  علی 
شبکه  امنیت  راستای  در  سوم  مصوبه 
اجرایی  دستگاه های  سامانه های  و 
همه  مصوبه،  این  براساس  که  است 
شدند  مکلف  اجرایی  دستگاه های 
را  خود  هزینه های  از  درصد  نیم  که 
و  شبکه  زیرساخت های  ارتقای  صرف 
حوزه های مرتبط با امنیت شبکه کنند 
ارتقای  به  خوبی  کمک  ان شالله  که 
امنیت شبکه در سامانه هایی که مردم 

مخاطب آن هستند خواهد کرد.
اقدامات  به  اشاره  با  دولت  سخنگوی 
تصریح  دبش  چای  پرونده  در  دولت 
نهادهای   ۱۴۰۱ شهریور  از  کرد: 
نظارتی درون دولت در پرونده موسوم 
تخلفاتی  و  فسادها  دبش،  چای  به 
لحظه  همان  کردند.از  شناسایی  را 
همکاری  با  اطلاعات  وزارت  ورود  با 
و  دولت  داخل  نظارتی  های  دستگاه 
صمت  وقت  وزرای  های  همکاری  نیز 
و جهاد اقدامات لازم برای شناسایی و 

اموال  برخی  کردن  خارج  از  جلوگیری 
متخلفان این پرونده، شناسایی شرکت 
تخصیص  از  جلوگیری  و  صوری  های 
لازم  اقدامات  و  شد  آغاز  ارز  بیشتر 
تا  اقدامات  مجموعه  گرفت.این  صورت 
اسفند ماه همان سال منجر به تشکیل 
قضایی  دستگاه  به  ارجاع  برای  پرونده 
که  است  این  دولت  منش  و  شد.روش 
اجازه هیچ گونه فسادی ندهد و خودش 

اولین برخورد کننده باشد.
وی درادامه بیان کرد: بر اساس آخرین 
گزارشی که از وزارت اطلاعات گرفتم نا 
کنون ده ها گردش کار برای ارسال به 
دستگاه قضایی صورت گرفته تا سریعتر 
منجر به صدور حکم حداقل در برخی 
جنبه های آن شود.این پرونده دو جنبه 
با  مردم  از  که  است  اموالی  یکی  دارد 
و  شده  تفویض  ارزی  تعهد  رفع  عدم 
از سوی  جنبه دیگر تخلفاتی است که 
هر  به  است  گرفته  افراد صورت  برخی 
دو جنبه تخلف باید به جدیت رسیدگی 
شود ولی ما معتقدیم باید تضمین شود 
نشود؛  خارج  کشور  از  منابع  این  که 
 - از ۱۰  بعد  که  داشتیم  هایی  پرونده 
۱۵ سال تازه می گویند منابع برگشت.

مطابق  اطلاعات  وزارت  گزارش  طبق 
بینی  پیش  شده،  شناسایی  که  اموالی 
می شود جبران منابعی که تفویت شده، 
شناسایی  در  که  همانگونه  بشود.دولت 
این تخلف و جرم پیشگام بود همانگونه 
به  رسیدگی  سرعت  همان  به  و  هم 

پرونده را در دستور کار دارد.
سخنگوی دولت خاطر نشان کرد: نباید 
پرونده ها با هم خلط شود فضای حاکم 
بر این پرونده ها کاملا متفاوت است و 
تصمیم های مدیریتی بوده است و نگاه 
کنترل  حوزه  در  تصمیم گیری   ، دولت 
نهاده های اساسی بوده است.اما عزیزان 
نظر متفاوتی داشتند که منجر به صدور 
تلقی  جرم  را  آن  و  بود  شده  هم  رأی 
کرده بودند درحالی که موضوع متفاوتی 
است و تضییع حقوق مردم مطرح نبوده 
و بیشتر به تخلفات فردی برمی گردد.

نهادهای  هم  و  حقوقدانان  از  بسیاری 
نظارتی درون و بیرون دولت اظهار نظر 
رسمی کرده اند که در ان پرونده جرمی 

اتفاق نیفتاده است.
و  کتاب  به  دولت  راهبردی  نگاه 
تولید  برابری   ۱۶ افزایش  کتابخوانی؛ 

کاغذ
در  اینکه  به  اشاره  با  دولت   سخنگوی 
دولت سیزدهم شاهد افزایش ۱۶ برابری 
دولت  نگاه  گفت:  بوده ایم،  کاغذ  تولید 
نگاهی  کتابخوانی  و  کتاب  مقوله  به 

راهبردی است.
»علی بهادری جهرمی« سخنگوی دولت، 
بیست وپنجمین  از  بازدید  جریان  در 
در  تهران  کتاب  بین المللی  نمایشگاه 
جمع خبرنگاران حاضر شد و پاسخگوی 

سوالات آنان بود.
اینکه  بر  تاکید  با  دولت  سخنگوی 
و  کتاب  مقوله  به  سیزدهم  دولت  نگاه 
کتابخوانی نگاهی راهبردی است، تصریح 
کرد: به زیبایی در شعار نمایشگاه کتاب 
مقدمه  که  است  شده  تصریح  امسال 
جامعه  درشان  و  ممتاز  آینده  ساختن 
ایرانی، توجه به مقوله کتاب و کتابخوانی 

است.
وی با بیان اینکه معیار و شاخص ما در 
رهبر  تمرکز  و  توجه  میزان  زمینه  این 
معظم انقلاب اسلامی است، افزود: کسی 
در حوزه حکمرانی یافت نمی شود که به 
اندازه رهبر معظم انقلاب به مقوله کتاب 
تخصص  و  توجه  اشراف،  کتابخوانی  و 

داشته باشد.
امیدواریم روزی  بهادری جهرمی گفت: 
اینکه  از  بیشتر  که  برسیم  نقطه ای  به 
در گوشی های خود وقت بگذرانیم برای 
کتابخوانی وقت بگذاریم؛ در این صورت 

کیفیت زندگی ما هم در حوزه زندگی 
و  شهری  هم  خانوادگی،  هم  شخصی، 

حتی حکمرانی متفاوت خواهد بود.
از  قبل  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
تولید کاغذ  فعالیت دولت میزان  شروع 
پنج هزار تن بود و امروز و در کمتر از 
یافته  افزایش  به ۸۰ هزار تن  سه سال 
است؛ این بدان معناست که تولید کاغذ 

در دولت مردمی ۱۶ برابر شده است.
بهادری جهرمی ادامه داد: این فقط یک 
عدد نیست بلکه نشان دهنده نگاه ویژه و 
راهبردی دولت سیزدهم به مقوله کتاب 
و کتابخوانی است و اگر همه این نگاه را 
کنار جهش  در  باشیم می توانیم  داشته 
تولید، ان شالله جهش در تولید و مطالعه 

کتاب نیز داشته باشیم.
عنوان  کتاب  بن های  خصوص  در  وی 
کرد: موضوع بن های کتاب توسط وزارت 
فرهنگ و ارشاد طراحی شده است که 
با همکاری مدیران دستگاه های مختلف 
قابل اجرا است و هر دستگاهی می تواند 
از این ظرفیت با توافق دوجانبه با وزارت 
برای  دولت  نگاه  و  کند  استفاده  ارشاد، 
حوزه های رفاهی و حمایتی به سمت و 

سوی راهبردی مثل کتاب جدی است.
به سوالی در  بهادری جهرمی در پاسخ 
بیانات  اجرای  بر  دولت  اراده  خصوص 
معظم  مقام  راهبردی  رهنمون های  و 
رهبری در خصوص کتاب و کتابخوانی، 
اظهار کرد: در خصوص فرمایشات مقام 
این  که  کنم  عرض  باید  رهبری  معظم 
است،  دولت  این  راه  چراغ  فرمایشات 
و  است  راهبردی  ایشان  نگاه   چون 
صرفاً یک نظر شخصی و توصیه قلمداد 
نمی شود بلکه یک واجب شرعی و قانونی 

مبتنی بر نگاه راهبردی است.
ادامه داد: در دولت سامانه ای برای  وی 
تدابیر  شده  زمانبندی  اجرای  پیگیری 
ایشان در نظر گرفته شده است و طبیعتاً 
برای تحقق فرمایشات ایشان در بخش 
خاصی  وزارتخانه  به  مربوط  که  کتاب 
است باید زمانبندی برای تحقق آن در 

نظر گرفته شود.
سخنگوی دولت در پاسخ به سوالی در 
کتاب  بن  در  مشکلات  برخی  خصوص 
این  هرچند   : کرد  اذعان  خبرنگاران 
موضوع به وزارت ارشاد مربوط است اما 
البته خودم از وزارت ارشاد پیگیر خواهم 
تا  می شوم  جویا  را  موضوع  این  و  شد 
در  خبرنگاران  کتاب  بن های  انشالله 

اختیار آنان قرار گیرد.
وی در خصوص بحث عرضه کتاب ادامه 
نشر  و  عرضه  بحث  خصوص  در  داد: 
کتاب، باید از همه ظرفیت های موجودی 
در  و  دارد  وجود  حوزه  این  در  که 
دسترس مردم قرار دارد استفاده کنیم؛ 
ما  ترمینال های  فرودگاه ها  در  جمله  از 
که  است  رستوران ها  و  کافه  برخی  و 
می توانند محل های مناسبی برای عرضه 
این  از  همه  تا  باشند  کتاب  مطالعه  و 

ظرفیت ها بهره ببرند.
شناسایی  برای  محلی  نفت،  نمایشگاه 

بازیگران صنعت نفت است
از  بازدید  در  دولت  سخنگوی   
بین المللی  نمایشگاه  بیست وهشتمین 
پتروشیمی، گفت:  و  پالایش  گاز،  نفت، 
شناسایی  برای  محلی  نفت،  نمایشگاه 
نفت  صنعت  تخصصی  حوزه  بازیگران 

است.
 علی بهادری جهرمی  در حاشیه بیست 
نفت،  بین المللی  نمایشگاه  هشتمین  و 
جمع  در  پتروشیمی  و  پالایش  گاز، 
تولیدکنندگان و غرفه داران حضور یافت 

و از نمایشگاه بازدید کرد.
در  نمایشگاه،  از  بازدید  طول  در  وی 
 ۳۷  ،۳۱  ،۱۱  ،۱۰  ،۹ و   ۸ سالن های 
حضور یافت و با بسیاری از غرفه داران و 
شرکت های دانش بنیان در این نمایشگاه 

گفت وگو کرد.

از  بازدید  حاشیه  در  دولت  سخنگوی 
محلی  نفت،  نمایشگاه  گفت:  غرفه ها 
برای شناسایی بازیگران حوزه تخصصی 
این  فعالان  امروز  و  است  نفت  صنعت 
حوزه امیدوارند بتوانند با تعامل  دوسویه 
و چندسویه بین بخش های خصوصی و 
عمومی، توسعه روزافزون را برای صنعت 

نفت و گاز به ارمغان آورند.
ایران پشتوانه  صندوق ضمانت صادرات 

صندوق های پژوهش و فناوری شد
 سخنگو و دبیر هیات دولت با اشاره به 
آفرینی  نقش  برای  دولت  اخیر  مصوبه 
بهتر صندوق ضمانت صادرات و حمایت 
جدی از صادرات محصولات دانش بنیان، 
گفت: طبق این مصوبه، صندوق ضمانت 
صندوق های  وجه  در  می تواند  صادرات 
پژوهش و فناوری ضمانت نامه صادر کند.

از  جمعه  امروز  جهرمی  بهادری  علی   
المللی نوآوری و فناوری  نمایشگاه بین 
)INOTEX ۲۰۲۴( در پارک فناوری 
در  ادامه  در  و  کرد  بازدید  پردیس 
مراسم انعقاد تفاهم نامه صندوق ضمانت 
فناوری های  توسعه  صندوق  و  صادرات 

نوین حضور یافت.
از مصوبه جدید هیات  بهادری جهرمی 
دولت در راستای صدور ضمانت نامه در 
فناوری  و  پژوهش  های  صندوق  وجه 
نخستین  وی  حضور  با  و  داد  خبر 
بزرگترین  با  صندوق  این  تفاهم نامه 
صندوق پژوهش و فناوری در اینوتکس 

۲۰۲۴ منعقد شد.
بهادری جهرمی در گفت و گو با خبرنگار 
به  اشاره  با  ایرنا،  آموزش  و  علم  گروه 
ایجاد  در  صندوق  دو  این  موثر  تعامل 
فناوری  حوزه  صادراتی  جدید  مسیر 
گذاری  سرمایه  و جذب  بنیان  دانش  و 
با  مردمی  دولت  اظهارداشت:  خارجی 
چنین  ایجاد  دنبال  به  جدید  مصوبات 
صادرات  مسیر  تا  است  بسترهایی 
محصولات دانش بنیان و فناور و جذب 

سرمایه گذار خارجی هموار شود.
وی در ادامه، از مصوبه اخیر دولت برای 
ضمانت  صندوق  بهتر  آفرینی  نقش 
نامه صادرات و حمایت بیشتر دولت از 
صادرات محصولات دانش بنیان خبر داد 
صندوق  دولت  اخیر  مصوبه  با  افزود:  و 
وجه  در  می تواند  صادرات  ضمانت 
صندوق های پژوهش و فناوری ضمانت 

نامه صادر کند.
مصوبه  این  تاکیدکرد:  دولت  سخنگوی 
از  صمت  وزارت  بیشتر  حمایت  زمینه 
دانش  حوزه  صادراتی  گذاری  سرمایه 

بنیان و فناور را فراهم کند.
وزارت  صادرات  معاون صندوق ضمانت 
تفاهم نامه  انعقاد  مراسم  در  نیز  صمت 
با  نوین  فناوری های  توسعه  با صندوق 
در  گرفته  شکل  ظرفیت های  به  اشاره 
در  نوین  فناوری های  توسعه  صندوق 
تفاهم نامه  و  فناوری  حوزه  مالی  تامین 
اصلی  ماموریت  گفت:  صندوق  دو  این 
از  حمایت  صادرات  ضمانت  صندوق 
از  استفاده  تسهیل  و  غیرنفتی  صادرات 
کالا  برای صادرات  ریالی  و  ارزی  منابع 
سرمایه  و  خریداران  ریسک  پوشش  و 

گذاران خارجی است.
این  افزود:در  نژاد  یوسفی  سیدمهدی 
راستا امروز تفاهم نامه خوبی را با صندوق 
توسعه فناوری های نوین داشته ایم که 
حوزه  در  را  مهم  ماموریت  این  بتوانیم 

دانش بنیان اجرایی کنیم.
مالی  تامین  حوزه  در  همکاری  وی 
ارزی-ریالی(  )کرادفاندینگ  جمعی 
را  نوین  های  فناوری  توسعه  صندوق 
یکی از بخش های مهم این تفاهم نامه 
دانست و افزود: تجمیع سرمایه های خرد 
ارزی و ریالی توسط تامین مالی جمعی 
)نوین کراود(  نام  با  این صندوق  جدید 
برای طرح های  منابع  این  از  استفاده  و 
توسعه  محور،  صادرات  بنیان  دانش 
خواهد  همراه  به  را  صادرات  ظرفیت 

داشت.
وزارت  صادرات  معاون صندوق ضمانت 
صمت ادامه داد: بر این اساس، به عنوان 
آمادگی  ایران  صندوق ضمانت صادرات 
را  لازم  تضامین  و  ضمانت  که  داریم 
سایر  و  بنیان  دانش  شرکت های  به 
که  حوزه  این  در  فعال  صادرکنندگان 
طرح آنها منجر به صادرات کالا در آینده 

می شود، صادر کنیم.
شرکت های  سهم  درباره  نژاد  یوسفی 
دانش بنیان و فناور از مشتریان صندوق 
ضمانت صادرات، خاطرنشان کرد: سهم 
تضمین  از  صادرات  ضمانت  صندوق 
سال های  در  بنیان  دانش  شرکت های 
مصوبه  دلیل  به  اما  بوده  اندک  اخیر 
هیات  توسط  شده  تصویب  حمایتی 
اخیر  ماه های  در  صندوق  این  مدیره 

حرکت خوبی اتفاق افتاده است.

سخنگوی دولت مطرح کرد؛

جزییات اقدامات دولت در کشف و برخورد با 
پرونده فساد چای دبش

خبر
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فرمانده نیروی زمینی ارتش: امروز 
خط مقدم مبارزه با استکبار توسعه علم و 

فناوری است

 فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: امروز خط مقدم مبارزه با استکبار 
پیچیدگی های  لذا  و  پایه های علمی است  به  توجه  و  فناوری  توسعه 

امروز بدون توجه به علوم روز حل نمی شود.  
 امیر سرتیپ کیومرث حیدری در اولین همایش ملی علوم و فناوری های 
دانشگاه  در  امنیتی   _ دفاعی  های  حوزه  در  شکن  شالوده  و  نوظهور 
افسری امام علی)ع( افزود: دانشگاه امام علی )ع( ملقب به فیضیه ارتش 
است و امروز توفیق دارم در همایش علوم و فناوری های نوظهور که در 

این دانشگاه برگزار شده است، شرکت کنم.
وی درباره نقش علم در پیشرفت های کشور، گفت: مدیران و مسئولان 
باید بستری را فراهم کنند تا علومی که در وجود انسان ها قرار داده شده 

است، شکوفا شود و باری از دوش بشریت بردارند.
سرتیپ حیدری با بیان اینکه امام خمینی )ره(نیز همواره بر اندوختن 
تاکید داشته است، گفت: علم قدرت آفرین است. دشمن موشک  علم 
قاره پیما ساخته است و لذا نیازی به جنگ تن به تن ندارد و این همگی 
وابسته به علم و دانش است، اگر ما هم در جایی قدرت افکنی کرده ایم 

همه آن به واسطه علم است.
فرمانده نیروی زمینی ارتش با بیان اینکه عملیات وعده صادق نابودی 
رژیم صهیونیستی را چند قدم به جلو انداخته است، گفت: اگر تهدیدی 
از جانب این رژیم رخ دهد ما از خاک خودمان پاسخ خواهیم داد و این 

نشانه علم و اقتدار قوی ایران اسلامی است.
 ۶۰۰ تاکنون  نوظهور  های  فناوری  همایش  به  افزود:  حیدری  سرتیپ 
مقاله رسیده است و این نشانه توجه بسزای پژوهشگران ما به علم است. 
امروز خط مقدم مبارزه با استکبار توسعه فناوری و توجه به پایه های 
روز حل  علوم  به  توجه  بدون  امروز  های  پیچیدگی  لذا  و  است  علمی 

نمی شود.
فرمانده نیروی زمینی ارتش با بیان اینکه امروز باید پاسخگو به تهدیدات 
علمی باشیم، اظهار کرد: چرا دنیا فقط با ما مذاکره می کند چون آنها 
می دانند که ما علم را از آن ها قرض نگرفته ایم و همگی علوم از آن 
خود ماست، اگر دشمن پای میز مذاکره با ما می نشیند این ها همگی 

قدرت افکنی علمی ما است.
سرتیپ حیدری گفت: تلاش ما بر این است که بستر علم و فناوری را 
در نیروی زمینی ارتش بگسترانیم و یک جهاد علمی در این راه صورت 

دهیم.
وی افزود: امروز با بهره مندی از جهاد علمی بالگردهای ما به روز شده 
اند به گونه ای که هم می توانند در شب و هم در روز پرواز کنند، امروز 
در رزمایش ها، هلی برد شبانه را انجام می دهیم و این ها همگی نشانه 

مجاهدت های علمی دانشمندان بومی است.
با تاکید بر اینکه جهاد نیروی زمینی بن  فرمانده نیروی زمینی ارتش 
بست شکنی می کند، گفت: در رزمایش ها مشاهده می کنید که تانک 
در  کمبودی  ما  امروز  بنابراین  می کنند،  حمل  را  تانک  دو  ما  برهای 

خودروهای تانک بر در نیروی زمینی ارتش نداریم.
قرارگاه جهادی فناوری های نوظهور در این نیرو شکل گرفته است

در ادامه این همایش امیر سرتیپ نوذر نعمتی جانشین نیروی زمینی 
ارتش گفت: زمانیکه این همایش شکل گرفت بسیاری از دانشگاه های 
مطرح کشور و نیز معاونت علم و فناوری ریاست جمهوری و شرکت های 

دانش بنیان در این امر مهم ما را کمک کردند.
فرمانده نیروی زمینی ارتش: امروز خط مقدم مبارزه با استکبار توسعه 

علم و فناوری است
وی در ادامه گفت: در نیروی زمینی ارتش قرارگاه جهادی فناوری های 
قرارگاه های  ایجاد  که  است چرا  و شالوده شکن شکل گرفته  نوظهور 
ما  کشور  برای  می شود  شکن  شالوده  های  فعالیت  شامل  که  جهادی 
قطعی است و اگر این قرارگاه تشکیل نشود و بدین موضوعات نگاه نشود 

ما از تمام دنیا عقب می مانیم.
سرتیپ نعمتی در جمع خبرنگاران گفت: در دنیا فناوری های روز ابتدا 
سایر  مانند  نیز  ما  می شود. کشور  جامعه  وارد  مسلح  نیروهای  توسط 
دوگانه  استفاده  تواند  می  که  است  فناوری هایی  این  البته  است.  دنیا 
همه  با  تقریبا  ما  عموم.  استفاده  و  نظامی  استفاده  یعنی  باشد؛  داشته 
دانشگاه های مطرح صنعتی کشور در ارتباط بوده و یک دفتر نمایندگی 

داریم.
نیروی  مجموعه  در  بنیان  دانش  شرکت  زیادی  تعداد  داد:  ادامه  وی 
زمینی فعالیت می کنند. می توان گفت همه کسانی که در این حوزه ها 
گیرند.  قرار می  استفاده  مورد  تقریبا  دارند  ای  تجربه  و  علم  و  توانایی 
هدف ما و نظر ما این است که بتوانیم از توانمندی های داخل کشور که 

توانمندی بالایی نیز است بهره بگیریم.
جانشین فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: واقعا زمانی که به دانشگاه 
ها مراجعه کرده و جوانان را مشاهده می کنیم لذت می بریم از اینکه 
دانشجویان و اساتید ما به این اعتماد به نفس رسیدند تا آنچه را که در 

ذهنشان است عرضه کنند.
وی افزود: جنگ های آینده جنگ های فناوری است. جنگ های آینده 
جنگ هایی است که پایه اصلی جنگ بر مبنای فناوری است. قطعا اگر 
ما در فناوری عقب بیفتیم در جنگ های آینده با مشکل مواجه خواهیم 
شالوده شکن  و  نوظهور  های  فناوری  و  علوم  ملی  همایش  اولین  شد. 
سرتیپ  امیر  حضور  با  پنجشنبه  روز  امنیتی  و  دفاعی  های  حوزه  در 
امیر سرتیپ نعمتی  ارتش،  نیروی زمینی  »کیومرث حیدری« فرمانده 
نیروهای  از فرماندهان  ارتش و جمعی  نیروی زمینی  جانشین فرمانده 
مسلح در دانشگاه افسری امام علی )ع( برگزار شد. در این همایش از ۴ 

عنوان کتاب در حوزه های مختلف دفاعی نیز رونمایی شد.

دکتر رئیسی در جلسه نظارت ستادی وزارت ارتباطات و 

فناوری اطلاعات:

قدردانی از اقدامات انجام شده در توسعه شبکه فیبر 

نوری، نسل پنجم اینترنت و صنعت فضایی کشور

رئیس جمهور ضمن قدردانی از تلاش های صورت گرفته در جهش و توسعه 
ایجاد  هماهنگی  اهمیت  بر  مردمی،  دولت  در  فضایی  صنعت  چشمگیر 
لزوم  همچنین  و  مربوط  بخش های  دیگر  و  ارتباطات  وزارت  میان  شده 
عملیاتی سازی زنجیره ارزش در این صنعت تأکید کرد و گفت: میدان دادن 
به بخش خصوصی در صنعت فضایی نیز از دیگر اقدامات خوب و قابل تقدیر 
این وزارتخانه در راستای مشارکت دهی مردم و تحقق شعار سال بوده است 

که باید با هدایت، نظارت و حمایت مستمر ادامه یابد.
از جلسات نظارت ستادی  ابراهیم رئیسی در بیستمین مقصد  دکتر سید 
از دستگاه های اجرایی، به وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات رفت و پس 
از بازدید از نمایشگاه آخرین خدمات و دستاوردهای ارتباطی و اطلاعاتی، 
دستور افتتاح ۶ پروژه بزرگ زیرساختی و آغاز اجرای قرارداد خرید انبوه 
تجهیزات ارتباطی از تولیدکنندگان داخلی از سوی اپراتورها را نیز صادر کرد.

رئیس جمهور سپس در جلسه معاونین و مدیران وزارت ارتباطات و فناوری 
این  دستاوردهای  و  اقدامات  آخرین  گزارش  استماع  از  پس  اطلاعات 
و  اجرایی  این دستگاه  بهبود عملکرد  و  ارتقا  راستای  نکاتی در  وزارتخانه، 

خدماتی ارائه کرد.
آخرین  از  ارتباطات  وزارت  بهره گیری  دانستن  ضروری  با  رئیسی  دکتر 
دستاوردها، فناوری ها و تجهیزات به روز و پیشرفته، توسعه زیرساخت های 
ارتباطی و اطلاعاتی کشور بر اساس آخرین فناوری های نوین را از مهم ترین 
مأموریت های وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات دانست و افزود: یکی دیگر 
افزایش  مسئله  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  مهم  مأموریت های  از 

کیفیت اینترنت برای مردم و کسب و کارها است.
 رئیس جمهور با اشاره به آمارهای رشد سرعت و کیفیت ارتباطات اینترنتی 
در کشور تصریح کرد: در این زمینه نباید صرفاً به آمارهای کمی داخلی اتکا 
کرد و باید وضعیت را به شکل مقایسه ای با دیگر کشورها ارزیابی نمود. لذا 
باید با تلاش جهادی برای ارتقای بیش از پیش کیفیت و سرعت اینترنت 

تلاش کنیم.
رئیس جمهور تلاش برای تکمیل و استقرار کامل دولت هوشمند را مأموریت 
مهم دیگر وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات برشمرد و گفت: استقرار دولت 
الکترونیک برخلاف دوره های گذشته که فقط ۳۰ درصد محقق شده بود، 
در این دولت پیشرفت خوبی داشته است و چنانکه مطرح شد ۹۸ درصد 

دستگاه ها تاکنون به سامانه دولت همراه متصل شده اند.
تکمیل شبکه ملی اطلاعات مأموریت مهم بعدی وزارت ارتباطات و اطلاعات 
بود که دکتر رئیسی بر آن تأکید کرد و با قدردانی از رسیدن پیشرفت اجرای 
ارتباطات در  آن به بالای ۶۰ درصد خاطرنشان کرد: وظیفه اصلی وزارت 
کنار  در  اما  است،  شبکه  زیرساخت های  تأمین  مهم  مأموریت  این  اجرای 
آن تولید محتوا نیز باید به شکل جدی دنبال شود و وزارت ارتباطات اگر 
چه در این زمینه وظیفه مستقیم ندارد، اما مسئولیت برانگیختن و ایجاد 
حس مسئولیت در دستگاه های مرتبط برای تولید محتوا هم زمان و توأمان 
با تأمین و گسترش زیرساخت های شبکه ملی اطلاعات نیز از مأموریت های 

این وزارتخانه است.
رئیس جمهور در ادامه آمار ارائه شده برای اتصال ۷ هزار و پانصدمین روستای 
کشور به اینترنت پرسرعت و نیز اقدامات انجام شده برای گسترش شبکه 
تصریح کرد:  و  توصیف  قدردانی  شایسته  را  کشور  سراسر  در  نوری  فیبر 
آمارهای ارائه شده از تکمیل پوشش فیبر نوری در ۲۰ شهر و آغاز عملیات 
اجرایی پوشش در ۵۰ شهر جدید بسیار خوشحال کننده است، اما میان آمار 
پوشش شبکه فیبر نوری و آمار اتصال به این شبکه فاصله وجود دارد که این 
فاصله باید به سرعت رفع شود تا مردم به طور واقعی و ملموس مزایای برقراری 

پوشش سراسری شبکه فیبر نوری را احساس کنند.
»تقدیر از کار ارزشمند توسعه نسل پنجم اینترنت در کنار توسعه شبکه 
فیبر نوری«، »لزوم تجاری سازی محصولات فناورانه از سوی وزارت ارتباطات 
به منظور تشویق مراکز علمی و فناوری و دانشگاه ها در جهت توسعه اقدامات 
دانش پایه« و »ضرورت تبیین اقدامات صورت گرفته از سوی این وزارتخانه از 
جمله افزایش ۴۵ درصدی سرعت اینترنت نسبت به دو سال و نیم گذشته« 
از دیگر محورهای مهم سخنان رئیس جمهور در جمع مدیران ارشد وزارت 

ارتباطات و فناوری اطلاعات بود.
دکتر رئیسی همچنین ضمن قدردانی از تلاش های صورت گرفته در جهش 
و توسعه چشمگیر صنعت فضایی در دولت مردمی، بر اهمیت هماهنگی 
ایجاد شده میان وزارت ارتباطات و دیگر بخش های مربوط و همچنین لزوم 
عملیاتی سازی زنجیره ارزش در این صنعت تأکید کرد و گفت: میدان دادن 
به بخش خصوصی در صنعت فضایی نیز از دیگر اقدامات خوب و قابل تقدیر 
این وزارتخانه در راستای مشارکت دهی مردم و تحقق شعار سال بوده است 

که باید با هدایت، نظارت و حمایت مستمر ادامه یابد.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه امروز بر خلاف گذشته تمام شئون زندگی 
مردم بر بستر فضای مجازی قرار گرفته است، ابراز امیدواری کرد با همت و 
تلاش مضاعف مجموعه مدیران این وزارتخانه موجبات رضایتمندی بیش از 

پیش مردم در دریافت خدمات ارتباطاتی فراهم شود.
پیش از سخنان رئیس جمهور وزیر و تعدادی از معاونین وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات گزارشاتی از مجموعه عملکرد و اقدامات صورت گرفته در این 
وزارتخانه در زمینه چرخش های تحول آفرین حوزه ارتباطات بر اساس سند 
تحول دولت مردمی، سند طرح کلان و معماری شبکه ملی اطلاعات، توسعه 
توسعه شبکه  اینترنت،  کیفیت  و  افزایش سرعت  ارتباطی،  زیرساخت های 
فیبر نوری منازل و کسب و کارها با هدف گذاری پوشش ۲۰ میلیون نفری 
تا پایان دولت سیزدهم، توسعه شبکه نسل چهارم، پنجم و مادر مخابراتی 
)زیر ساختی( اینترنت، افزایش ۴۵ درصدی سرعت اینترنت براساس آمار 
داشبورد جهانی، کاهش ۵۰ درصدی شکایات مردمی از خدمات اینترنتی 
نسبت به سال ۹۹ در سراسر کشور، برنامه ریزی برای رایگان کردن خدمات 
خرید  مسیریاب ها، سکوهای  اینترنتی،  تاکسی های  بانکی،  پرداخت های  و 
و فروش و ارائه بسته های هدیه به مردم، ارائه سرویس های ضد تحریمی، 
ارائه سرویس های راداری ویژه گیمرها، ارتقا امنیت سایبری و مقاوم سازی 
سازمان ها در برابر حملات سایبری، توسعه خدمات دولت هوشمند با اتصال 
۹۸ درصد دستگاه های اجرایی به این شبکه و عضویت بیش از ۴۵ میلیون 
نفر از مردم و دریافت ۴۹۳ خدمات هوشمند در قالب آن، تشکیل کارگروه 
برای  برنامه هفتم توسعه  ایجاد فصل جدید در  اقتصاد دیجیتال،  راهبری 
و  داخلی  و سکوهای  پایه  ارتقای خدمات  اولین  بار،  برای  اقتصاد دیجیتال 
شکل گیری بیش از یک و نیم میلیون کسب و کار جدید در سکوهای داخلی 

طی یک سال و نیم گذشته ارائه کردند.
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اقتصاد
اخبار

وزیر جهاد کشاورزی: برنامه های مختلفی برای 

تسهیل صادرات گل و گیاه تدارک دیده شده است

دولت  همت  به  امسال  مختلفی  برنامه های  گفت:   کشاورزی  جهاد  وزیر   
برای آسان سازی صادرات گل و گیاه از جمله کاهش بوروکراسی اداری، 
در  داران  گلخانه  حضور  از  حمایت  و  گمرکی  و  مالیاتی  معافیت های 

نمایشگاه های بین المللی تدارک دیده شده است.
مازندران  محمودآباد  وازیک  روستای  از  بازدید  در  نیکبخت  محمدعلی   
افزود: کمک های ویژه ای برای طرح های گلخانه ای با هدف رونق تولید، 

اشتغالزایی و توسعه صادرات غیرنفتی در نظر گرفته شده است.
وی ادامه داد:  امیدواریم با حمایت های دولت و تلاش گلخانه داران، شاهد 

رونق روزافزون این صنعت در کشور و به  ویژه در مازندران باشیم.
نیکبخت بر لزوم توسعه گلخانه های مدرن، استفاده از فناوری های نوین و 
دانش روز در تولید گل و گیاه، برندسازی و بسته بندی مناسب محصولات و 

همچنین تسهیل در صادرات گل و گیاه تأکید کرد.
و  فنی  بانکی، کمک های  تسهیلات  اعطای  برای  دولت  برنامه های  از  وی 
آموزشی و همچنین حمایت از صادرات گل و گیاه خبر داد و گفت:  استفاده 
و  بهره وری  افزایش  برای  نوین  آبیاری  و سامانه های  از گلخانه های مدرن 

کاهش مصرف آب مورد تأکید است.
وی همچنین بر لزوم برندسازی و بسته بندی مناسب محصولات گلخانه ای 

برای حضور موفق در بازارهای داخلی و خارجی تأکید کرد.
نیکبخت بیان داشت: با توجه به ظرفیت های بالای ایران در تولید گل و 
گیاه، حمایت دولت سیزدهم از این بخش می تواند به رونق تولید، اشتغالزایی 

و توسعه صادرات غیرنفتی کمک کند.
روستای وازیک محمود آباد به عنوان دهکده گل و گیاه مازندران شناخته 

می شود و سابقه ی دیرینه ای در تولید گل و گیاه زینتی دارد.
در حال حاضر ۱۴۰ هکتار از اراضی این روستا به کشت گل و گیاه اختصاص 
دارد و سالانه ۴۵ میلیون شاخه، اصله، گلدان و بوته انواع گل و گیاهان 
زینتی در فضای باز و گلخانه ای در این شهرستان تولید می شود که ۸۰ 

درصد آن به گل های آپارتمانی اختصاص دارد.
همزمان با دومین دور سفر استانی رییس جمهور به استان مازندران، وزیر 
جهاد کشاورزی در پی حضور در این استان همراه با استقبال شماری از 
مردم و مسوولان بازدید از چند واحد تولیدی کشاورزی و شیلاتی را آغاز 

کرد.
وزیر جهاد کشاورزی در ادامه برنامه های از چند واحد تولیدی شامال واحد 
شالیکوبی و بسته بندی برنج آمل و بابل، اصلاح نژاد گاو سیمینتال آمل و 

مجتمع پروار بندی یکهزار راسی نور بازدید می کند.
 آیت الله سید ابراهیم رئیسی همراه با تعدادی از اعضای هیات دولت برای 

دومین بار در قالب سفر استانی به مازندران سفر کرد.
بهره برداری از طرح های جدید نهضت ملی مسکن، چندین طرح درمانی، 
ساری،  هکتاری  جنگلی ۵۰۰  پارک  ساری،  شهر  به  آبرسانی  تکمیل  فاز 
شرکت در جشن احیای واحدهای تولیدی راکد و چند طرح عمرانی دیگر 
و همچنین حضور در نشست شورای اداری، دیدار با مردم ساری و نوشهر، 
دیدار با علما، نخبگان و خانواده شهدا و مردم استان بخشی از برنامه های 

سفر رئیس  دولت سیزدهم به مازندران در دور دوم سفرهای استانی است.
سفر نخست آیت الله رئیسی همراه با تعدادی از وزرا و اعضای هیات دولت 
سیزدهم به مازندران ۲۰ اسفند ۱۴۰۰ انجام شد که افزون بر دیدار با اقشار 
مختلف مردم و بازدید از برخی طرح های زیرساختی، بهره برداری از چندین 
زمین  بر  و  نیمه کاره  پروژه های  از  تعدادی  تکلیف  تعیین  و  طرح عمرانی 
مانده، نتیجه آن در نظر گرفتن ۱۷۶ مصوبه برای اجرای طرح های مختلف 

با مجموع اعتبار مصوب بیش از ۱۷۷ هزار و ۸۹۸ میلیارد ریال بود.
از پایان سال ۱۴۰۰ تا کنون افزون بر ۱۲۶ هزار و ۴۱۵ میلیارد ریال اعتبار 
به طرح های مصوب سفر نخست رئیس جمهور به مازندران اختصاص یافت 

که معادل ۷۱ درصد کل اعتبار در نظر گرفته شده برای این طرح ها است.
استانداری  و  اجرایی  دستگاه های  توسط  شده  اعلام  آمارهای  استناد  به 
مازندران، از مجموع ۱۷۶ مصوبه سفر نخست رئیس جمهور به مازندران ۷۸ 
مصوبه به طور کامل محقق شده، در ۸۹ مصوبه فرآیند اجرایی طی می شود 
و عملیات اجرایی با پیشرفت فیزیکی طبق برنامه در حال انجام است و 

اجرای ۹ مصوبه نیز در حال پیگیری است.
نهاده های دامی با قیمت مناسب تامین می شود

تولیدات داخلی بخش  از  این که حمایت  اظهار  با   وزیر جهاد کشاورزی 
کشاورزی و دامپروری از اولویت های دولت است، گفت: نهاده های دامی برای 

گسترش و رشد دامداری با قیمت مناسب تامین می شود.
راسی  پرواربندی گوساله هزار  واحد  از در  بازید  نیکبخت در   محمدعلی 
به  دامداران و عشایر  از  وزارت جهاد کشاورزی  افزود:  نور  آلشرود  منطقه 

صورت ویژه حمایت می کند.
برای  بانکی  تسهیلات  پرداخت  در  که  این  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر 
دامداران محدودیتی وجود ندارد بر لزوم توسعه صنایع تبدیلی و بسته بندی 

فرآورده های خام دامی تأکید کرد.
وی گفت: با ایجاد این صنایع، ارزش افزوده محصولات دامی افزایش  یافته و 

سود بیشتری نصیب دامداران و عشایر خواهد شد.
همزمان با دومین دور سفر استانی رییس جمهور به استان مازندران، وزیر 
شماری  استقبال  با  همراه  استان  این  در  حضور  پی  در  کشاورزی  جهاد 
تولیدی کشاورزی و شیلاتی را  از چند واحد  بازدید  از مردم و مسوولان 
آغاز کرد. وزیر جهاد کشاورزی تا کنون از چند واحد تولیدی شامال واحد 
شالیکوبی و بسته بندی برنج آمل و بابل، اصلاح نژاد گاو سیمینتال آمل و 

مجتمع پروار بندی یکهزار راسی نور بازدید کرد.
همچنین نیکبخت از روستای »وازیک« محمودآباد که مولد گل و گیا در 

مازندران است، بازدید کرد.
از حمایت های  پرواربندی گوساله ضمن قدردانی  این واحد  عباسی مدیر 
دولت به برخی از مشکلات و چالش ها از جمله تامین نهاد های دامی اشاره 
کرد و خواستار رفع آن  شد.وی تصریح کرد: حضورذ شخص وزیر در یان واحد 
نشان دهنده عزم دولت سیزدهم برای حمایت از تولید داخلی، به خصوص 
و  برنامه ریزی ها  با  یقین  طور  به  است،  دامپروری،  و  کشاورزی  بخش  در 
اقدامات دولت، می توان شاهد رونق و شکوفایی این بخش در کشور بود.

واحد پرواربندی گوساله عباسی، یکی از بزرگ ترین واحدهای پرواربندی در 
استان مازندران است که سالانه بیش از ۸۰۰ تن گوشت قرمز تولید می کند.

راه دامداری روزگار می گذرانند  از  مازندران  از ۱۰۰ هزار خانوار در  بیش 
به صورت  نگهداشته می شوند،  استان  در  که  دام هایی  درصد  و حدود ۷۰ 
سنتی پرورش می یابند. دامداری سنتی به دلیل افزایش قیمت علوفه با خطر 
تعطیلی مواجه شده است. ۷۰ درصد هزینه شیر و گوشت را نهاده های دامی 
تشکیل می دهند که برای کاهش مبلغ تمام شده باید نهاده های ارزان  قیمت 

در اختیار دامداران قرار گیرد.

 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: آئین نامه 
سال  در  صادرکنندگان  ارزی  تعهدات  رفع 
۱۴۰۳ نیازمند اصلاحاتی بود که با پیشنهاد 
بانک مرکزی در کمیسیون اقتصادی دولت 

مطرح و در این جلسه به تصویب رسید.
اینکه  بیان  با  خاندوزی«  احسان  »سید   
نامه  آئین  اصلاح  وزیران  هیأت  جلسه  در 
چگونگی رفع تعهدات ارزی صادرکنندگان 
به تصویب نهایی رسید، گفت: در قالب این 
پیمان سپاری  سیاست  تداوم  ضمن  مصوبه 
در   ،۱۴۰۳ سال  در  صادرکنندگان  ارزی 
مواردی که صادرکنندگان به طور مشخص 
های  شیوه  از  کردن  استفاده  زمینه  در 
امتیازات صادراتی نیازمند اصلاحات بودند ، 
این مورد به عنوان یکی از بندها به آیین نامه 
سال قبل اضافه شد که امکان بسیار خوبی را 

برای صادر کنندگان فراهم می آورد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی افزود: در برخی 
از موارد خاص هم که صادرکنندگان خرد 
و سنتی گرفتاری هایی داشتند، مشخصا در 
حوزه صنایع دستی و مواردی از این دست، 
مقرر شدکمیته ای که در رفع تعهد ارزی 
وجود دارد این موارد را با تسهیل ویژه ای 
صورت  به  کشور  ات  صادر  هم  که  ببیند 
رسمی، شفاف و قانونمند تشویق شود، هم 
کمترین  کننده  صادر  برای  آن  تعهد  رفع 

مشکل را ایجاد کند.
یک  شدن  افزوده  به  اشاره  با  خاندوزی 
مورد  در  قبل  سال  مصوبه  به  الحاقی  بند 
این  کرد:  تصریح  خارجی  گذاری  سرمایه 
بدین منظور بود که سرمایه گذاران خارجی 
گذاری  سرمایه  تسعیر  مسیر  در  بتوانند 
تعهد  رفع  نامه  آئین  امکانات  از  خودشان 
خوشی  خبر  که  کنند،  استفاده  صادراتی 

برای سرمایه گذاران خارجی است.
درخصوص  سؤالی  به  پاسخ  در  وی 
و  عربستان  به  سفر  دستاوردهای 
گشایش های ارزی انجام شده، اظهار داشت: 
با توجه به اینکه در روابط اقتصادی و تجاری 
فی مابین ایران و عربستان سعودی ۸ سال 
روابط  گیری  سر  از  داشت،  وجود  توقف 
گذشته  سال  در  دوکشور  بین  دیپلماتی 
انجام شد، اما پیوند دادن بخش های تجاری 
و اقتصادی دوکشور فرآیند ماهیتا زمان بری 
بود که آن هم امسال آغاز شد و اولین هیأت 
تهران  اکسپو  در  عربستان سعودی  تجاری 

۲۰۲۴ شرکت کرد.
وزیر اقتصاد با اشاره به ۵ پیشنهادی که در 
ریاض  در  خود  سعودی  همتای  با  مذاکره 
مطرح کرده، اضافه کرد: این ۵ پیشنهاد به 
افزایش سطح  تجار دو کشور هم در مورد 
فعالیت های تجاری، هم تسهیل رفت و آمد 
دو  شرکت های  سرمایه گذاری  هم   . تجار، 

طرف در کشور مقابل کمک می کند.
خاندوزی با بیان این که این ۵ پیشنهاد مورد 
موافقت قرار گرفت، و دو مجموعه از طرف 
ایران و عربستان موظف شدند توافقات انجام 
شده در ریاض را پیگیری کنند و هر ۶ ماه 
گزارش عملکرد آن را به هر دو طرف منتقل 
در  که  پیوندی  کرد:  امیدواری  ابراز  کنند، 
حوزه مراودات دیپلماتیک برقرار شد مقوّم 

مراودات تجاری دو کشور هم باشد. 
وی همچنین در پاسخ به سوالی درخصوص 
اعتراض طلافروش ها در روزهای اخیر عنوان 
داشت: ابتدا به نظر می رسید اعتراض صنف 
طلا و جواهر در حوزه مقررات مالیاتی است، 
اما خودِ اعضای صنف اظهار داشتند یکی از 
آئین نامه های قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
که ذیل سامانه جامع تجارت پیگیری و رصد 
می شود مشکلاتی را برای این صنف ایجاد 
وزارت  دستور  جمهور  رئیس  با  که  کرده 
رسما  و  کرد  پیگیری  را  موارد  این  صمت 
می رسد  نظر  به  کرد  منتشر  ای  اطلاعیه 
مواردی را که برای این صنف زحمت ایجاد 
و  قانون  قطعی  مراعات  را ضمن  بود  کرده 
آن، حل  قانون  اجرای  از  عقب نشینی  عدم 

و فصل کرد.
صنف  اعتراض  درخصوص  خاندوزی 
آرایشی- بهداشتی نیز بیان کرد: طبق قانون 
مبارزه با قاچاق و قانون ارزش افزوده، همه 
سمت  به  حرکت  به  موظف  کشور  اصناف 
شفافیت و الکترونیکی شدن و فاصله گرفتن 
از روش هاس دستی، سنتی و کاغذی سلیقه 
محور در حوزه ممیزی مالیاتی هستند، لذا 
به  توجه  با  ها  گروه  برخی  است  طبیعی 
اینکه سهم کالای قاچاق در آنها زیاد است، 
با موانعی مواجهند که به نظر می رسد آن 
تنظیم  قانون  با  باید  را  ها خودشان  بخش 

کنند.
تخفیف های بالای نرم افزارهای بیمه گر رصد 

و نظارت می شود
به  اشاره  با  دارایی  و  اقتصاد  امور  وزیر 
بیمه گر  نرم افزارهای  بالای  تخفیف های 
نسبت به تعرفه بیمه مرکزی گفت: به بیمه 
مرکزی دستورات لازم برای رعایت مقررات 
را صادر می کنم تا اقدامات نظارتی لازم را 

اعمال کند.
و  اقتصاد  امور  وزیر  خاندوزی  احسان  سید 
دارایی،  در جلسه پاسخگویی برخط مرکز 
حاضر  جمهوری  ریاست  مردمی  ارتباطات 
دولت  استانی  سفرهای  به  اشاره  با  و  شد 

وگوهای  گفت  این  داشت:  اظهار  سیزدهم 
رودررو با مردم سبب می شود تا تلنگرهایی 
که لازم است، به اعضای دولت زده شود و 
راسخ تر  عزم  با  مردم  به  خدمت رسانی  در 

اقدام کنند.
وزیر اقتصاد در پاسخ به گلایه شهروندی که 
به کاهش  نسبت  و  بیمه داشت  نمایندگی 
مشتریان خود به دلیل تخفیف های بالایی 
تعرفه  به  نسبت  بیمه گر  افزارهای  نرم  که 
های بیمه مرکزی می دهند، انتقاد داشت، 
گفت: برخی نرم افزارهای بیمه، تخفیف ۱۰ 
بیمه مرکزی  به  تا ۱۵ درصدی می دهند 
دستورات لازم برای رعایت مقررات را صادر 
اعمال  را  نظارتی لازم  اقدامات  تا  کنم  می 

کنند.
در ادامه این نشست خاندوزی در پاسخ یکی 
از پیمانکاران ایرانی فعال در عراق مبنی بر 
اینکه پروژه های پیمانکاران ایرانی در عراق 
کشور  این  در  داعش  تخریب های  از  پس 
پیمانکاران  دلیل  همین  به  و  شده  متوقف 
به بانک صادرات بدهکار شده اند و در حال 
شرکت های  برای  باتلاقی  به  عراق  حاضر 
کرد:  تصریح  نیز  است  شده  تبدیل  ایرانی 
دولت، صندوق ضمانت  مصوبه  به  توجه  با 
این  ترکش  تا  شود  کار  وارد  باید  صادرات 
اتفاقات منطقه ای بر پیمانکاران اصابت نکند. 
توسعه  بانک  بین  جلسه ای  باید  همچنین 
و  شود  برگزار  ضمانت  صندوق  و  صادرات 
پیمانکاران از سرفصل جاری خارج شوند تا 

این مشکل رفع شود.
ترانزیت  راننده  که  دیگری  شهروند  سپس 
بود با وزیر اقتصاد تماس گرفت و نسبت به 
مشکلات گمرکی خود و دیگر اعضای این 
خاندوزی  که  کرد  مطرح  را  مسائلی  صنف 
مشکل  این  رفع  کرد:  اظهار  باره  این  در 
نیازمند هماهنگی چند دستگاه است که هم 
مشکل روادید رانندگان رفع شود و هم سود 

ترانزیت به رانندگان برسد نه کشور بیگانه.
در ادامه، شهروندی مشکل خود در خصوص 
اعتباری  موسسات  از  یکی  از  انتقالش 
مشکل  و  دیگر  های  بانک  به  شده  منحل 
را  دولتی  نیمه  بانک  یک  در  استخدامش 
وزیر  که  گذاشت  میان  در  اقتصاد  وزیر  با 
اقتصاد مدیرعامل این بانک را مکلف کرد تا 
به موضوع تبدیل وضعیت ایثارگران را برای 
اعتباری  این موسسه  از  انتقالی  نیروی   ۹۷

منحل شده به بانک مذکور رسیدگی کند.
سپس شهروندی از مشهد که مشمول قانون 
به  نسبت  بود،  معلولان  درصد  استخدام ۳ 
آزمون استخدامی بانک ملی و اعلام قبولی 
اقتصاد  وزیر  با  بانک  این  سوی  از  نهایی 
گفت وگو کرد و گفت: در جلسه کمیسیون 
برخورد  سالم  افراد  مطابق  من  با  پزشکی 
کردند و ما که حدود ۴۰ نفر در کل کشور 

هستیم را به دلیل معلولیت رد کردند.
خاندوزی در این مکالمه گفت: با مدیرعامل 
بانک ملی مکاتبات لازم انجام و ظرف یکی 
دو هفته آینده معلولان قبول شده در آزمون 

استخدامی، تعیین تکلیف می شوند.
وی درباره مشکلات اتصال صاحبان کسب 
امسال  گفت:  هم  مودیان  سامانه  به  کار  و 
به  که  است  این سامانه  اجرای  اولین سال 
دلیل مشکلاتی که داشته، نیازمند اصلاحات 
است و این موضوع ) اصلاحات سامانه( مرتبا 
اعمال می شود و ما این ایراد را کاملا وارد 
می  مکلف  را  مالیاتی  سازمان   و  دانیم  می 
کنیم که سریع تر برای موضوع ماده ۶ قانون 
اصلاحیه  مذکور  سامانه  در  مودیان  سامانه 

بزند.
درباره  سرمایه  بازار  فعالان  از  یکی  سپس 
 ۳۰ سود  با  خاص  گواهی  اوراق  انتشار 
می  و سبب  است  بالایی  نرخ  که  درصدی 
از  را  تا سرمایه گذاران پول های خود  شود 
اوراق  این  سمت  به  و  کرده  خارج  بورس 
سوق داده می شود، گلایه داشت و گفت: 
هیچ شرکتی توانایی پرداخت چنین سودی 
مشارکت  لذا  ندارد  را  خود  سهامداران  به 

مردم با این موضوع کاهش می یابد.
خاندوزی نیز در پاسخ گفت: هر تصمیمی 
تخت  بورسی  های  شرکت  شود  سبب  که 
صمت  وزرات  مثلا  بگیرند  قرار  تاثیر 
درباره  نفت  یا  فولادی  های  شرکت  درباره 

باشد  داشته  ها  پالایشی  یا  ها  پتروشیمی 
زیان  و  صنعت  آن  فعالان  دلزدگی  سبب 
سهامداران می شود دولت با اخذ تصمیماتی 
مانند بیمه کردن برخی سهام عادی و نیز 
تعیین  مانند  بلندمدت  مقررات  تصویب 
نرخ خوراک پتروشیمی ها برای ۵ سال، با 

اینگونه تصمیمات مقابله کرده است.
اوراق  به  انتقاد  موضوع  با  یادآورشد:  وی 
گواهی خاص موافقیم و با بانک مرکزی در 
این خصوص مذاکره خواهیم کرد که کمک 
کننده خواهد بود که گلایه های فعالان بازار 

سرمایه حل و فصل شود.
گواهی  اوراق  که  پارسال  افزود:  خاندوزی 
شد،  منتشر  درصدی   ۳۰ سود  با  خاص 
درآمد آن در جیب دولت نرفت و در خدمت 
پروژه های خاص قرار گرفت اما در این وسط 
برخی پروژه های دیگر که ارتباطی به پروژه 
های تعریف شده نداشتند، نرخ سود را بالا 
این  و  نکرد  نظارت  و مرجع مربوطه  بردند 
اتفاق رخ داد که باید در شورای پول و اعتبار 

بررسی شود.
دولت  ارتباط  موضوع  در  کرد:  تصریح  وی 
با  همکاری ها  با  ارتباط  در  و  مجلس  و 
عنوان  به  را  پیشنهاداتی  دوازدهم،  مجلس 
اولویت های قوه اجرایی کشور آماده کرده ایم 
که به محض آغاز به کار مجلس آن را در 
اختیار نمایندگان و کمیسیون های تخصصی 

قرار خواهیم داد.
وزیر اقتصاد افزود: با توجه به اینکه مجالس 
اقدامات  یا  مصوبات  از  اعم  هایی  اولویت 
اولین  در  هستیم  آماده  که  دارند  نظارتی 
تشکیل  اقتصادی  کمیسیون  که  جلساتی 
می شود با همفکری و همکاری به فهرست 
مشترکی از اقدامات برسیم تا برطرف کننده 
شورای  مجلس  نمایندگان  دغدغه های 
اسلامی بوده و هم از نظر اولویت های زمانی 
دولت  مشکلات  رافع  اجرایی،  دستگاه های 

باشد.
موضوع  در  اینکه  به  اشاره  با  خاندوزی 
مسکن شاهد دو اتفاق جدید هستیم، گفت: 
نرخ سود تسهیلات مسکن نسبت به سایر 
تسهیلات کاهش پیدا کند که شورای پول و 
اعتبار در این زمینه مصوبه ای داشت که بار 
به طبقات متوسط و ضعیف  مالی کمتری 

جامعه تحمیل شود.
تسهیلات  رقم  و  عدد  افزایش  افزود:  وی 
نیازمند افزایش شاخص های توانگری بانک 
مسکن است؛ در این زمینه نیز مصوبه بسیار 
شد  اخذ  اسلامی  شورای  مجلس  از  خوبی 
مبنی بر اینکه دولت در سال ۱۴۰۳ مبلغ 
۱۰۰ همت افزایش سرمایه بانک مسکن را 
از منابع مختلف تامین کند که این موضوع 
نیز در دستور کار بانک مسکن و وزارت راه 
و شهرسازی، وزارت اقتصاد و بانک مرکزی 

قرار دارد.
خاندوزی گفت: نرخ کمتر نیز فشار دریافت 
و  داد  را کاهش خواهد  مردم  بر  تسهیلات  
افزایش  به  اقدامات  این  امید است مجموع 

دسترسی و شاخص شمولیت مسکن شود.
رشد ۲۷ درصدی پرداخت وام ازدواج

اینکه  بیان  با  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
تورم نقطه به نقطه فروردین به ۳۰.۹ درصد 
کاهش یافت، خاطر نشان کرد: این عدد در 
و  بود  درصد   ۵۰ از  بیش  فروردین ۱۴۰۲ 
در سال جدید کاهش بیش از ۲۴ درصدی  
را تجربه کرد که نشان دهنده نزول مستمر 
فروردین  تولیدکننده  تورم  قیمت هاست. 
امسال به ۳۱.۲ درصد کاهش یافت و حاکی 
از ان است که موتورهای خلق تورم در ایران 

به شدت در حال کنترل است.
سخنگوی  خاندوزی«  احسان  »سید 
خبری  نشست  مقدمه  در  دولت  اقتصادی 
و  ارتباطات  روز  گرامیداشت  ضمن  خود 
روابط عمومی و میلاد امام رضا)ع( به تدابیر 
سیاست گذاری اقتصاد کلان اشاره و اظهار 
کرد: رشد نقدینگی به ۲۴.۳ درصد کاهش 
یافت و از وضعیت بحرانی بالای ۴۰ درصد 
حفظ  بر  تمرکزمان  امسال  ایم  کرده  عبور 
دستاوردهای اقتصاد کلان و کنترل شاخص 
هاست در زمینه کنترل نقدینگی بانک های 
خصوصی نیز برنامه داریم دغدغه دولت این 
است که کنترل نقدینگی برای پروژه های 

تولیدی مشکل ایجاد نکند که با صدور اوراق 
بخش  های  آسیب  الکترونیک  برات  و  گام 

حقیقی اقتصاد کمتر شود.
با  مالی  تامین  به  دولت  ورود  افزود:  وی 
کنترل  سیاست  کنار  در  جدید  ابزاهای 
نقدینگی به رشد بنگاه های تولیدی کمک 
کرد که امسال ۳۵۰ همت با این ابزارها در 
گیرد،  قرار  تولیدی  حقیقی  بخش  اختیار 
از طریق  این است که  افتد  اتفاقی که می 
شود،  می  خلق  که  منابع  این  رصدپذیری 
اعتبارات به تولید اصابت می کند و به سمت 
اقتصاد  مخرب  که  بازی  سفته  های  بخش 
که  دولت  برنامه ۱۴۰۳  در  رود  نمی  است 
ابلاغ شد ۲۵۰ همت اعتبار برای پروژه های 
ملی و پیشران در نظر گرفته شده که فراتر 
از سقف ترازنامه بانک هاست و پروژه های 

پیشران را در برمی گیرد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره به ابلاغ 
این  با  گفت:  زیرساخت  مالی  تامین  قانون 
ابزارهای تامین مالی  از  قانون مجموعه ای 
بنگاه  قوی تری در اختیار سیاست گذار و 
های تولیدی قرار می گیرد که با همکاری 
بر  شد؛  ابلاغ  و  تصویب  مجلس  و  دولت 
هماهنگی  عالی  شورای  قانون  این  اساس 
مشکلات  و  شود  می  ایجاد  مالی  تامین 
ساختاری تامین مالی از جمله سخت گیری 
های وثایق بانکی که برای شرکت های خود 
واقعی  بخش خصوصی  برای  ولی  نداشتند 
بنگاه  شود  می  برطرف  کردند،  می  اعمال 
تولیدی به بانک مراجعه می کند و می گوید 
تامین  صورت  در  ولی  ندارم  ملکی  وثیقه 
مالی می توانم تولید را توسعه دهم که با این 
قانون می توانند با اعتبارسنجی، تسهیلات 
ستانی  مالیات  های  رویه  اصلاح  بگیرند؛ 
مشوق  و  گذاری  سرمایه  های  صندوق  از 
های مالیاتی خوبی که در این قانون هست 
سبب می شود تا این قانون دائمی که قبلا 
اتفاق  و  بود، دائمی شود  بودجه  قوانین  در 

مبارکی در بخش واقعی اقتصاد رقم بزند.
تعداد متقاضیان صف وام ازدواج به کمتر از 

۱۴۰ هزار نفر کاهش یافت
سخنگوی اقتصادی اظهار کرد:در پی دستور 
وام  صف  شدن  صفر  برای  جمهور  رییس 
ازدواج بانک مرکزی مجددا کارگروهی برای 
قرض  و  دولتی  های  بانک  سهمیه  تعیین 
الحسنه در نظر گرفت که مازاد بر سهمیه 
ازدواج  وام  فقره  هزار   ۷۷۲ و  بود  ابلاغی 
به مبلغ ۱۵۸ همت در سال قبل پرداخت 
شود و تعداد متقاضیان صف وام ازدواج به 
کمتر از ۱۴۰ هزار نفر کاهش یافت امسال 
هم از ابتدای سال تا کنون حدود ۱۰ همت 
از سوی بانک ها پرداخت شده در مقایسه 
بیشتر  درصد   ۲۷ پارسال  مشابه  مدت  با 
پرداخت شده است امیدواریم در الزام شبکه 
اینکه  باشیم  داشته  بهتری  بانکی دستاورد 
صحیح  نداریم  منابع  گویند  می  ها  بانک 
نیست و تکالیف مطابق توان هر بانک تعیین 

شده است.
وزیر اقتصاد در پاسخ به ایرنا درباره رکورد 
دولت سیزدهم در سرمایه گذاری خارجی 
در  اقدامات  از  ای  مجموعه  داشت:  اظهار 
با  همزمان  شد  انجام  گذشته  سال  سه 
جمهور  رییس  همسایگی  سیاست  پویایی 
و  ای  پیمان های منطقه  فعال شدن در  و 
که  تحرکی  در  تا  داشتیم  نیاز  المللی  بین 
در سیاست خارجی داشتیم، جذابیت های 
سرمایه گذاری خارجی را هم افزایش دهیم 
سرمایه  های  روش  کردن  متنوع  جمله  از 
گذاری تا منحصر به کانال خاص نباشد و در 
حوزه فلزات گرانبها هم تامین مالی خارجی 
شد؛ مراکز خدمات سرمایه گذاری در استان 
ها فعال شدند تا سرمایه گذار بتواند مراحل 
موانع  دهد؛  انجام  یکپارچه  را  استعلامات 
بازگشت سرمایه ایرانیان خارج از کشور در 
جلسه شورای عالی ایرانیان خارج از کشور 
نمایشگاه  در  اجرایی شد، حضور  و  مصوب 
های خارجی و امکان تهاتر و دیگر اقدامات 
سبب شد تا ۶۴۲ پروژه خارجی در کشور 
با ارزش ۱۱ و نیم میلیارد یورو فعال شود 
خارجی  گذاری  سرمایه  طرح   ۷۹ امسال 
مصوب داشتیم که درماه های آینده شروع 

پروژه ها را شاهد خواهیم بود.

خاندوزی: آئین نامه رفع تعهدات ارزی 
صادرکنندگان اصلاح شد

گزارش

دعوت از کشورهای همسایه برای انتخاب 
ایران  به عنوان مسیر ترانزیت کالا

وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه پارسال رشد ۵۸ درصدی ترانزیت کالا به 
ثبت رسید گفت: با توجه به اجرای کلان پروژه ایران راه، از کشورهای همسایه 
دعوت کردیم ایران را برای جابه جایی کالای خود انتخاب کنند که در تحقق این 

هدف توسعه زیرساخت ها را در برنامه قرار داده ایم.
 مهرداد بذرپاش که رئیس جمهور را در سفر استانی به مازندران همراهی می کند 
مازندران  به  دولت  هیات  اعضای  و  جمهور  رییس  سفر  جریان  در  امروز  گفت: 
شد  تحویل  مردم  به  مختلف  قالب های  در  مسکونی  واحد   ۴۳۰ و  هزار  هشت 
و تعداد واحدهای تحویل شده این استان در دولت سیزدهم به ۲۰ هزار واحد 

رسید.
عضو کابینه دولت سیزدهم توضیح داد: در سفرهای پیشین به مازندران احداث 
سه شهرک مسکونی در دستور کار قرار گرفت که مجوزهای قانونی احداث این 
سه شهرک اخذ شد و از امروز عملیات اجرایی این سه شهرک به مساحت ۲۲۶ 

هکتار و با ظرفیت احداث ۲۰ هزار واحد مسکونی آغاز شد.
بذرپاش ادامه داد: در دولت سیزدهم بیش از هزار کیلومتر راه  روستایی، معابر 
اصلی و درون روستاها روکش، بهسازی و ساخته شد و هدف گذاری وزارت راه و 

شهرسازی،  افزایش این رقم در امسال و سال آینده است.
توسعه  برای  پیش رو  برنامه های  و  امیرآباد  بندر  مقام مسئول در خصوص  این 
این بندر با تاکید بر اینکه توسعه ترانزیت کشور و جابه جایی بهتر کالاها یکی 
از اهداف دولت سیزدهم است، توضیح داد: کلان پروژه »ایران راه« دولت را بر 
آن داشت تا هم در حوزه بندری و هم در حوزه سایر محورهای مواصلاتی برای 

تسهیل تردد کالا برای مقاصد ترانزیتی بهترین بستر را فراهم کند.
وی ادامه داد: پارسال شاهد رشد ۵۸ درصدی ترانزیت کالا در کشور بودیم که 
این ترانزیت از مبدا و مقصد بنادر انجام شد. امسال نیز با وجود گذشت نزدیک 

به ۲ ماه رشد ۵۵ درصدی ترانزیت کالا را به ثبت رساندیم.
بذرپاش با اشاره به اینکه بندر امیرآباد یکی از بنادر مهم و استراتژیک کشور به 
شمار می رود، گفت: بندر امیرآباد در محور کریدوری شمال- جنوب قرار دارد و 

مبادی ورودی و خروجی کالا در داخل کشور محسوب می شود.
امیرآباد  بندر  از  کالا  تن  میلیون   ۴.۷ پارسال  کرد:  بیان  شهرسازی  و  راه  وزیر 
جابه جا شد که نسبت به سال ماقبل رشد ۴۵ درصدی داشت. در کمتر از ۲ ماه 
امسال نیز حدود ۹۰۰ هزار تن کالا از این بندر جابه جا شد که رشد ۴۵ درصدی 

را شاهد هستیم و امیدواریم این رشد تا پایان سال وجود داشته باشد.
بخش های  و  خصوصی  بخش  گذاری  سرمایه  داد:  ادامه  شهرسازی  و  راه  وزیر 
کارخانه  از جمله  پروژه هایی  امروز  است که  انجام  بندر در حال  این  در  دولتی 
عنوان  به  حریق  اطفای  مجموعه  و  روغن  سیلوهای  کارخانه  دامی،  نهاده های 

زیرساخت های پشتیبان مجموعه خصوصی در بندر به افتتاح رسید.
بذرپاش بر به روز کردن تجهیزات تخلیه و بارگیری بنادر تاکید کرد و گفت: به روز 
کردن تجهیزات و توسعه بنادر در دستور کار قرار دارد زیرا در توسعه بنادر تحقق 

کلان پروژه ایران راه را در برنامه داریم.
وی گفت: امسال با اقداماتی که در بخش حمل و نقل در تمامی حوزه ها از جمله 
ریل، جاده، بنادر و بخش هوایی در دستور کار قرار گرفته است در تلاش هستیم 

رکورد قابل توجهی را در حوزه ترانزیت رقم بزنیم.
به ثبت رسید  ترانزیتی که در کشور  ادامه داد: بیشترین  وزیر راه و شهرسازی 
ترانزیتی  کالای  تن  میلیون   ۱۴.۷ قبل حدود  سال  بود.  تن  میلیون  حدود ۱۲ 

جابه جا شد و پیش بینی می کنیم تا این رقم امسال افزایش بیشتری پیدا کند.
بذرپاش با تاکید بر اینکه آمارهای حوزه ترانزیت و همچنین افزایش جابه جایی 
و  ریلی  بندری،  زیرساخت های  توسعه  کنار  در  است:  کننده  امیدوار  اخبار  کالا 
ای،  منطقه  مذاکرات  کالا،  تردد  تسهیل  نرم افزارها،  توسعه  کشور،  جاده ای 
تعرفه های ترجیحی همه در دستور کار است.آیت الله سید ابراهیم رئیسی همراه با 
تعدادی از اعضای هیات دولت برای دومین بار در قالب سفر استانی به مازندران 

سفر کرد.
فاز  درمانی،  طرح  چندین  مسکن،  ملی  نهضت  جدید  طرح های  از  بهره برداری 
تکمیل آبرسانی به شهر ساری، پارک جنگلی ۵۰۰ هکتاری ساری، شرکت در 
جشن احیای واحدهای تولیدی راکد و چند طرح عمرانی دیگر و همچنین حضور 
در نشست شورای اداری، دیدار با مردم ساری و نوشهر، دیدار با علما، نخبگان و 
خانواده شهدا و مردم استان بخشی از برنامه های سفر رئیس  دولت سیزدهم به 
مازندران در دور دوم سفرهای استانی است.سفر نخست آیت الله رئیسی همراه 
با تعدادی از وزرا و اعضای هیات دولت سیزدهم به مازندران ۲۰ اسفند ۱۴۰۰ 
انجام شد که افزون بر دیدار با اقشار مختلف مردم و بازدید از برخی طرح های 
از  تعدادی  تکلیف  تعیین  و  عمرانی  طرح  چندین  از  بهره برداری  زیرساختی، 
مصوبه   ۱۷۶ گرفتن  نظر  در  آن  نتیجه  مانده،  زمین  بر  و  نیمه کاره  پروژه های 
برای اجرای طرح های مختلف با مجموع اعتبار مصوب بیش از ۱۷۷ هزار و ۸۹۸ 

میلیارد ریال بود.
از پایان سال ۱۴۰۰ تا کنون افزون بر ۱۲۶ هزار و ۴۱۵ میلیارد ریال اعتبار به 
طرح های مصوب سفر نخست رئیس جمهور به مازندران اختصاص یافت که معادل 

۷۱ درصد کل اعتبار در نظر گرفته شده برای این طرح ها است.
به استناد آمارهای اعلام شده توسط دستگاه های اجرایی و استانداری مازندران، 
از مجموع ۱۷۶ مصوبه سفر نخست رئیس جمهور به مازندران ۷۸ مصوبه به طور 
کامل محقق شده، در ۸۹ مصوبه فرآیند اجرایی طی می شود و عملیات اجرایی 
نیز در  انجام است و اجرای ۹ مصوبه  برنامه در حال  با پیشرفت فیزیکی طبق 

حال پیگیری است.
نیروی انسانی بخش دولتی باید قوی باشد تا بتواند از حقوق بیت المال دفاع کند 
 وزیر راه و شهرسازی در سیزدهمین جلسه شورای هماهنگی حقوقی، مدیران 
و کارشناسان حقوقی وزارتخانه را مشاوران امین دانست و گفت: نیروی انسانی 

در بخش دولتی باید قوی باشد تا بتواند از حقوق دولت و بیت المال دفاع کند.
مهرداد  حضور  با  وزارتخانه  این  حقوقی  هماهنگی  شورای  جلسه  سیزدهمین 
بذرپاش وزیر راه و شهرسازی، سجاد جلالی مدیر کل حقوقی، اعضا و نمایندگان 

در روز سه شنبه ۲۵ اردیبهشت ماه برگزار شد.
وزیر راه و شهرسازی در این نشست ضمن قدردانی از دفاتر حقوقی در شرکت ها 
و سازمان ها و مجموعه های تابعه بابت عملکرد سال گذشته اظهار کرد: رعایت 
بخش حقوقی  در  از همکاران  و  است  بخش حقوقی  عهده  بر  بیت المال  حقوق 

درخواست می شود طبق روال قبل با جدیت در کار اهتمام داشته باشند.
وی مدیران و کارشناسان حقوقی در وزارتخانه و مجموعه های تابعه را مشاوران 
از تضییع  با مشاوره شما عزیزان  راه و شهرسازی دانست و گفت:  امین وزارت 

حقوق و اقدامات منجر به تشکیل پرونده قضایی، جلوگیری می شود.
از  بتواند  تا  باشد  قوی  باید  انسانی  نیروی  بابت  از  دولتی  بخش  بذرپاش گفت: 
حقوق دولت و بیت المال دفاع کند و اگر این بخش تضعیف شود، بخش خصوصی 
نیز با مشکلاتی مواجه می شود. از این رو قدرت در صف و ستاد باید متوازن باشد 
و در این راستا گام برداشته شود. وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: سمت حقوقی 
از نظر ساختار، کانون توجه بودن، پشتیبانی های ستادی  تابعه  در دستگاه های 
و حمایت های دستگاه های قضایی باید مد نظر و از بابت تفویض اختیارات برای 
برخورداری از آزادی عمل در انجام وظایف و ماموریت ها مورد توجه قرار گیرند.

وی تصریح کرد: بخش حقوقی نباید منزوی باشد؛ بلکه باید با سایر بخش های 
قضایی و مراجع ذی صلاح مانند دیوان عدالت اداری در راستای حفظ بیت المال 
ارتباطات خود را تقویت کند.بذرپاش در ادامه تشکیل شورای هماهنگی حقوقی 
ارزیابی  تهیه گزارش  نیز خواستار  و  دانست  تجربه  اشتراک  و  دلگرمی  باعث  را 
حقوقی دستگاه های تابعه وزارت راه و شهرسازی شد.در ادامه این نشست، مدیران 
حقوقی شرکت ها و سازمان های تابعه به تشریح اقدامات و عملکرد سال گذشته 
پرداختند که مورد استماع وزیر راه و شهرسازی قرار گرفت و مشخص شد که 
و عملیاتی شده  اجرایی  از ۹۰ درصد مصوبات شورای هماهنگی حقوقی  بیش 

است و مقرر شد با رفع برخی موانع سایر مصوبات نیز اجرایی و عملیاتی شود.
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اجتماعی
خبر

محسنی اژه ای: تخلفات چای دبش ابتدا 

از سوی دولت سیزدهم مطرح شد

 رئیس قوه قضائیه با اشاره به پرونده تخلفاتی موسوم به »چای 
دبش« و اینکه این تخلف اولین بار از سوی دولت سیزدهم اعلام 
و پیگیری شد، گفت: تاکنون و در رابطه با تخلفات مطرح شده در 

این پرونده ۴۵ نفر تفهیم اتهام شده اند.
دانشجویان  اژه ای در جمع   حجت الاسلام غلامحسین محسنی 
دانشگاه های استان کهگیلویه و بویراحمد، اظهار کرد: بعد از اطلاع 
دولت توسط معاون اول رئیس جمهور، با تلاش سازمان بازرسی، 
دولت و قوه قضاییه و سایر نهادهای ذیربط، موضوع چای دبش 

مورد رسیدگی و اقدامات خوبی در این زمینه انجام گرفته است.
شبه  یک  و  نیست  کمی  مبلغ  دلار  میلیارد  سه  داد:  ادامه  وی 
نمی توان آن را تعیین تکلیف کرد و دراین  رابطه قوه قضاییه ، 

مسئولیت خود را انجام خواهد داد.
اژه ای تصریح کرد: صدها استعلام از جاهای مختلف صورت گرفته 

و تحقیقات مفصلی در این زمینه انجام شده است.
رئیس قوه قضاییه دررابطه  با نقش وزیر سابق جهاد کشاورزی در 
پرونده، عنوان کرد: وی از مسئولیتش برکنار و به سه سال زندان 

نیز محکوم شد.
وی درباره برخورد با دانه درشت ها، گفت: اینکه دو نفر یک جرم را 
انجام می دهند باید یک جور برخورد شود درست نیست، شاید فرد 

دوم به علت فقر و نداری اینکار را انجام داده باشد.
وی به مسئله سد خرسان نیز اشاره کرد و گفت: من نمی توانم 
با هم متحد  استانی  اگر مسئولان  پیدا کنم،  ورود  رابطه  دراین  

باشند می توانند تصمیم درستی در این زمینه اتخاذ کنند.
کرد:  تاکید  جامعه،  در  پراکنان  شایعه  با  برخورد  مورد  در  وی 
مردم  و  قضا  دستگاه  همکاری  نیازمند  آسیب  این  از  جلوگیری 

است.
رئیس قوه قضائیه: تغییر کاربری ها در برخی استان های کشور 

به صفر رسیده است
 رئیس قوه قضائیه با اشاره به اینکه برخی کارها باید سریع، انقلابی 
و جهادی صورت گیرد، گفت: تغییر کاربری ها در برخی استان 
هم  ها  استان  برخی  در  البته  است  رسیده  به صفر  های کشور 

هنوز وجود دارد.
شورای  نشست  در  اژه ای  محسنی  غلامحسین  حجت الاسلام 
اداری استان کهگیلویه و بویراحمد، اظهار کرد: تلاش، همدلی و 
هم فکری مهم ترین راهکار برای رفع مشکلات موجود در کهگیلویه 
و بویراحمد است و با ایجاد حاشیه و شعار نمی توانیم مشکلات 

را برطرف کنیم.
وی افزود: همه مسئولان استانی و نماینده ولی فقیه و فرمانداران و 
حتی برخی از شخصیت ها و نخبگان در شورای اداری حضور دارند 
و مطالباتی را نیز مطرح و مطالبه کردند که یکی از این مطالبات 

موضوع حقابه استان است.
اژه ای به مسئله آب و احداث سد اشاره کرد و ادامه داد: احداث 
و  شود  بررسی  کارشناسان  توسط  باید  کهگیلویه  در  آبریز  سد 
می توان نظرات کارشناسی را در مجلس شورای اسلامی طرح و در 

این زمینه تصمیم گیری کرد.
رئیس قوه قضاییه عنوان کرد: به طور دقیق باید مشخص شود که 

مشکل احداث سد آبریز کجاست تا قوه قضاییه ورود کند.
مهم ترین مشکلات کشور  از  یکی  اژه ای  حجت الاسلام محسنی 
را منابع آبی عنوان کرد و افزود: با اختلاف نظر در این زمینه ما 
به هیچ نقطه مطلوبی نخواهیم رسید اگر مسئولان قول دهند در 
زمینه سد آبریز به یک جمع بندی مطلوب برسند بنده نیز از آن 

دفاع خواهم کرد.
رئیس قوه قضائیه افزود: در برخی از استان ها شورای هماهنگی 
هیات  هم  بویراحمد  و  کهگیلویه  در  و  شد  تشکیل  اقتصادی 

هفت نفره تشکیل دهید و از این امکان استفاده کنید.
وی به مسئله کارخانه آرد و گلوکز یاسوج نیز اشاره کرد و گفت: 

اگر ترک فعلی به عمد انجام گرفت، جرم است.
و همکاری  با هم فکری  بیان کرد:  اژه ای  حجت الاسلام محسنی 
هم می توانیم مشکلات را برطرف کنیم که نمونه آن در احداث و 

راه اندازی مجدد چند طرح در همین استان بود.
تلاش می کنیم مسایل حقوقی مردم در اسرع وقت حل شود

و  کهگیلویه  مرکز  یاسوج  به  ورود  بدو  در  قضائیه  قوه  رئیس   
بویراحمد گفت: تلاش خواهیم کرد تا مسایل حقوقی مردم در 

اسرع وقت حل شود.
از  همراه جمعی  به  ای  اژه  والمسلیمن محسنی  الاسلام  حجت 
معاونان و اعضای شورای قضایی وارد یاسوج شد و مورد استقبال 
سید علی احمدزاده استاندار و جمعی از مقامات استان کهگیلویه 

وبویراحمد قرار گرفت.
وی تصریح کرد: وی تاکید کرد: همچنین در رابطه با رفع سایر 
مسائل و مشکلات استان که مستقیم مرتبط با قوه قضاییه نیست 
اقدامات  دستگاه ها،  سایر  همکاری  با  کرد  خواهیم  تلاش  نیز 
مقتضی را در حدی که سزاوار مردم غیور و متدین این استان 

است ترتیب دهیم.
بویراحمد،  و  کهگیلویه  خبرنگاران  جمع  در  افراسیاب  محجوب 
و  قضایی  کارکنان  با  دیدار  سفر  این  اول  اولویت  کرد:  اظهار 

سرکشی به شعبه ها و بررسی پرونده های مهم قضایی است.
وی افزود: نظارت بر روند دادرسی در استان، بررسی کمبودهای 
ساختمانی، همچنین راه اندازی و افتتاح مجتمع قضایی در مرکز 
استان، کمک به سیستم سخت افزاری و نرم افزاری برای دادرسی 
الکترونیک، کمک به رفع موانع دادرسی از دیگر برنامه های رئیس 

قوه قضائیه است.
قوه قضائیه در همه شعب  اضافه کرد: معاونان رئیس  افراسیاب 
مشکلات  نزدیک  از  و  کرد  خواهند  پیدا  حضور  استان  قضایی 

دادگاه ها و دادسراها را رصد و پیگیری خواهند کرد.
رئیس کل دادگستری کهگیلویه و بویراحمد گفت: پس از ارزیابی 
با  استان  قضایی  شورای  جلسه  قضایی،  حوزه های  در  حضور  و 

ریاست رئیس قوه قضائیه برگزار خواهد شد.
افراسیاب با بیان اینکه این سفر یک روزه است، ادامه داد: برگزاری 
از  مردمی هم  در کنگره شهدای  و حضور  اداری  جلسه شورای 

برنامه های فردا خواهد بود.
و  کشاورزان  گران،  صنعت  دانشجویان،  با  دیدار  کرد:  بیان  وی 

دامدارن با هدف بررسی و رفع مشکلات آنها انجام خواهد شد.
ساختمان  در  هم  قضاییه  قوه  اول  معاون  کرد:  تاکید  افراسیاب 
دولت با مردم به صورت حضوری دیدار خواهد داشت و معاونان در 

همه شهرستان های استان حضور پیدا می کنند.

 وزیر آموزش و پرورش گفت: اساسنامه سازمان 
دانش آموزی به نفع تربیت و کار تربیتی بیشتر 
کانون  درآمد  راستا،  این  در  و  می شود  اصلاح 
پرورش فکری به جزء برای کانون و تربیت نباید 

هزینه شود.
جشنواره  اختتامیه  آیین  در  صحرایی  رضامراد 
کارینو اظهار داشت: فرصت پرورش و شکوفایی 
استعدادهای فرزندان سرزمین همواره در اولویت 
بوده است و برای تربیت در نسل جدید تحول 
انقلاب  معظم  رهبر  در کلام  تحول  است.  لازم 
این گونه است که تحول باید ما را به وضعیت 
بهتر برساند. برخی تحول را تغییر می دانند اما 
صرف تغییر یک ارزش محسوب نمی شود بلکه 

تغییر باید به سمت بهتر شدن باشد.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: تحول به سمت 
است  این  نکته  اولین  بنابراین  است؛  رفتن  بالا 
و  شویم  بهتر  موجود  وضع  به  نسبت  باید  که 
باید ارتقای محتوایی ایجاد کنیم. در این راستا، 
تحول باید در اهداف خود را نشان دهد. تحول 
مشخص  ساختارها  و  بودجه  ردیف های  از 
مهم  بسیار  موارد  این  که  هرچند  نمی شود 
هستند اما تحول از قوه خیال و قوای شناختی 
است. تحولی که بر مبنای اصول نباشد، هرج و 

مرج ذهنی است.
به  را بدون توجه  اضافه کرد: گاهی تحول  وی 
هر  است.  بی نتیجه  که  می کنیم  دنبال  اصول 
وقت تحول اصولی باشد، می توان نتایج مناسبی 
از آن بدست آورد. تحول یعنی به ملت اعتماد 

به نفس بدهیم و به نقطه قوت خود اتکا کرد.
صحرایی با بیان اینکه تحول جهش رو به جلو و 
جهادی است، افزود: فکر و ابتکار نو و جرأت و 

میل کامل به حرکت مبنای تحول است.
در  مدرسه  در  تحول  سیاست های  مجموعه 

شورای عالی انقلاب تصویب می شود
پرورشی  معاونت  در  کرد:  خاطرنشان  صحرایی 
واکسینه  آفات  از  را  فرزندان  باید  فرهنگی  و 
و  مخاطب  ذائقه  با  مبتنی  تربیت  و  کنیم 
مخاطب شناسی انجام شود. در گام دوم انقلاب 
آموزش و پرورش و عملکردش اهمیت بسیاری 

دارد.
قوای  با  فرزندانی  با  را  گام  این  داد:  ادامه  وی 
خودمان  که  گره هایی  برمی داریم.  مناسب 
اینکه  کنیم.  باز  باید  را  بسته ایم  خود  پای  بر 
همه مدارس شیفت صبح هستند و کانون های 
کنند  می  فعالیت  صبح  شیفت  هم  پرورشی 
شیفت  در  منعطف  برنامه  با  باید  که  حالی  در 
مخالف باشد؛ حتی اگر نتوانیم فعالیت کانون را 
به شیفت عصر منتقل کنیم، می توان بخشی از 

کلاس ها را در کانون برگزار کرد.
تحول  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
معاونت پرورشی در اولویت دولت است، گفت: 
در  تحول  سیاست های  مجموعه  زودی  به 
مدرسه در شورای عالی انقلاب تصویب می شود. 
بر این اساس مدرسه بیش از آموزش باید محل 
آموزش  به  فقط  که  معلمی  و  باشد  پرورش 

بپردازد، جایگزین پذیر است.
صحرایی با بیان اینکه مدرسه و دبستان محل 
افزود:  است،  آموزش  محل  سپس  و  تربیت 

آموزش می تواند مجازی شود اما پرورش همواره 
همچنین  شود  انجام  باید  حضوری  صورت  به 
بازبینی در کانون پرورشی و فکری کودکان باید 
صورت گیرد در این راستا مدرسه و کانون با هم 

کار تربیتی کنند.
که  است  این  دیگر  مشکل  یادآورشد:  وی 
فرهنگی  برنامه  پنج  مدرسه  یک  در  همزمان 
وجود دارد اما این برنامه ها ارتباطی با یکدیگر 
ندارند و باید زنجیره وار به یکدیگر متصل شوند. 
در برنامه هفتم دیوارهای مدرسه به نفع پرورش 

برداشته شده است.
در  مدرسه  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
تابستان و پنجشنبه و جمعه نباید بسته باشد و 
مربیان پرورشی باید در این زمان فعالیت داشته 
باشند تا منجر به تحول شود. بودجه آموزش و 
پرورش باید تقویت شود و بی شک دولت کمک 
ردیف  افزایش  منتظر  تحول  برای  اما  می کند 

بودجه نمی مانیم.
صحرایی: معلمان قهرمان معرفی می شوند

معرفی  فرمان  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
معظم  رهبر  پیش  هفته   ۲ را  قهرمان  معلمان 
معلمان  اساس  این  بر  و  کردند  صادر  انقلاب 
خواهند  معرفی  و  شناسایی  کشور  در  قهرمان 

شد.
 رضامراد صحرایی در آیین اختتامیه نخستین 
کشور  سراسر  جهادی  معلمان  ملی  جشنواره 
آموزشی  مکان  اصلی ترین  مدرسه  کرد:  اظهار 

است که پایه های علم در آنجا شکل می گیرد.
وی با تاکید بر اینکه دولت سیزدهم فقط برای 
زمان حال کار نمی کند، اظهار داشت: در مدت 
هزار  هفت  سیزدهم  دولت  فعالیت  ماه   ۳۰

مدرسه در کشور ساخته شده است.
محصول  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
آینده   برای  پرورش  و  آموزش  امروز  فعالیت 
است، ادامه داد: کودک امروز در کودکستان، به 
زودی سکان اداره کشور را به دست می گیرد؛ 
مدارس  در  اکنون  هم   کشور  آینده  مسئولان 
امر  آموزشی  نظام  تقویت  بنابراین  و  هستند 

کلیدی و راهبردی است.
اینکه کار معلمان حتی مهمتر  با یادآوری  وی 
و  فکر  نگهبان  معلم  افزود:  است،  مرزداران  از 

اندیشه دانش آموزان است.
از میان خصوصیات  یادآور شد: معلم  صحرایی 
خود ویژگی های مرزبان را به خود جلب کرده 
است، صفات جهادی در گفتار معلم نیست بلکه 
معلمانی  همان  جهادی  معلم  اوست.  کردار  در 
هستند که سند تحول درباره آنها سخن گفته 

است.
باید  معلم  کرده  عنوان  تحول  سند  افزود:  وی 
ویژگی های  و  کند  تربیت  را  تراز  آموز  دانش 
پرورش  فرزندان  در  را  خودباوری  و  ایثارگری 
دهد؛ نظام تعلیم و تربیت می خواهد الگو شدن 
را به دانش آموزان بیاموزد که وجه متمایز کار 

آموزشی است.
وزیر آموزش و پرورش در ادامه به دانش آموزان 
جهادی اشاره کرد و گفت: این قشر از نوجوانان 
اند که در  اجتماعی رسیده  از فهم  به سطحی 
سایر  به  کمک  برای  مدارس  تعطیلات  زمان 

دانش آموزان در مناطق محروم حضور یابند.
توجهی  قابل  اینکه بخش  به  اشاره  با  صحرایی 
از بودجه عمومی دولت صرف آموزش و پرورش 
می شود، افزود: این اتفاق طبیعی است زیرا این 
وزارتخانه وظیفه تعلیم و تربیت نسل های آینده 

را به عهده دارد.
احداث  امسال  پایان  تا  درس  کلاس  هزار   ۱۳

می شود
سال  پایان  تا  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
جاری بیش از ۱۳هزار کلاس درس و نزدیک به 
سه هزار فضای آموزشی جدید در کشور احداث 
افتتاحیه  آیین  در  مراد صحرایی  رضا  می شود. 
مدرسه ۱۶ کلاسه خیرساز در شیراز، اعلام کرد: 
از  بیش  سیزدهم،  دولت  فعالیت  ماه   ۳۰ طی 
هفت هزار مدرسه تجهیز، تکمیل و یا بازسازی 
شده است که بیش از ۱۱ درصد این مدارس را 

خیرین احداث کرده اند.
با بیان اینکه خیرین در اجرای ۵۶ درصد  وی 

از این پروژه ها نیز با آموزش و پرورش مشارکت 
کردند، اضافه کرد: مدرسه آینده را می سازد و 
دارد  را  کردن محل خود  آباد  آرزوی  هر کس 
آرزوها  این  تحقق  برای  مدرسه  از  بهتر  جایی 

نیست.
خیرین  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
طریق  از  کشور  های  چالش  دادند  نشان 
اگر  کرد:  تصریح  است،  اصلاح  قابل  مشارکت 
شغلی  آینده  یا  اجتماعی  های  آسیب  نگران 
از  را  آن  باید  هستیم،  مسائل  دیگر  و  جوانان 

مدرسه پیگیری کرد.
صحرایی با بیان اینکه مدرسه سازی از مصادیق 
کرد:  خاطرنشان  است،  مردم  مشارکت  عینی 
مدرسه سازی، بابی شکوهمند است که خیرین 
زمینه  در  کنند  تلاش  خیرین  اما  اند  گشوده 
عرصه  وارد  نیز  یاری  مدرسه  و  داری  مدرسه 

شوند.
وی با بیان اینکه ضریب اشتغال افرادی که فارغ 
التحصیل هنرستان های فنی حرفه ای هستند 
دانشگاه  التحصیلان  فارغ  اشتغال  از  بیشتر 
برنامه  آینده،  تحصیلی  سال  در  گفت:  است، 
ریزی برای تحصیل ۵۰ درصدی دانش آموزان 
در هنرستان در دستور کار قرار دارد اما موضوع 
مهم تر تجهیز هنرستان ها است که باید بیش از 

پیش به آن پرداخته شود.
تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل  گفته  به 
خانم  یاد سرکار  زنده  فارس،آموزشگاه  مدارس 
آموزشگاه های  مجهزترین  از  یکی  صابری  آذر 
مربع  متر   ۲۴۵۰ بنای  زیر  با  کشور  خیرساز 

است که امروز به بهره برداری رسید.
این آموزشگاه خیرساز با اعتباری بیش بر ۳۴۰ 
و  یکهزار  مساحت  به  زمینی  در  ریال  میلیارد 
۸۰۰ مترمربع و با زیر بنای ۲ هزار و ۴۵۰ متر 

مربع در سه طبقه احداث شده است.
ابتدایی دارای ۱۶  آموزشگاه صابری ویژه دوره 
کلاس درس، ۴ اتاق اداری، نمازخانه آزمایشگاه، 
سالن خلاقیت، و حیاط آن نیز کاملا پوشیده از 

چمن مصنوعی است.

وزیر آموزش و پرورش: اساسنامه 
سازمان دانش آموزی اصلاح می شود

خبر

کلنگ احداث خط ۹ مترو تهران به زمین 
زده شد

 عملیات اجرایی احداث خط ۹ مترو پایتخت روز چهارشنبه در مراسمی 
با حضور علیرضا زاکانی شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر تهران در 

منطقه ۲۲)محدوده پارک چیتگر( آغاز شد.
خط ۹ متروی تهران با ۵۲ کیلومتر طول ۳۷ ایستگاه دارد که شامل 
شاخه های شرقی و غربی می شود، این خط مترو شبیه ال)L( برعکس 
است و با احداث و تکمیل خط ۱۱ یک رینگ کمربند بیرونی تر از خط 

۶ و ۷ است و با تکمیل دو خط ۹ و ۱۱ حلقه مترو بزرگتر خواهد بود.
براساس این گزارش، خط ۹ مترو تقاطع با خط ۶ در ایستگاه دولت 
آباد، با خط هشت در محور خاوران، با خط هفت مترو در امتداد محور 
بسیج و محلاتی، با خط چهار در امتداد محور نبرد و پیروزی، با خط های 
هشت و ۲ مترو در امتداد محور آیت و شهید سلیمانی، با خط سه در 
امتداد محور صیاد شیرازی، با خط یک مترو در امتداد محور حقانی، با 
خط ۶ مترو در امتداد محور همت و کوهسار، با خط ۱۰ مترو در امتداد 
محور همت و المپیک و با خطوط تهران-کرج و ۱۱ مترو نیز در محدوده 

ایستگاه چیتگر ایستگاه تبادلی خواهد داشت.
خط ۹ متروی تهران از ایستگاه متروی چیتگر واقع در خط پنج متروی 
تهران )صادقیه - کرج و گلشهر( آغاز و با عبور از بلوار کوهک واقع در 
منطقه ۲۲ وارد بزرگراه آیت الله مهدوی کنی شده و در ضلع جنوب 
ایستگاه  با  بزرگراه مهدوی کنی  بزرگراه شهید همت و  تقاطع  غربی 
متروی آیت الله مهدوی کنی در خط ۱۰ متروی تهران متقاطع شده و 

در حرکت به سوی شرق وارد بزرگراه شهید همت می شود.
خط ۹ در ایستگاه متروی شهران از بخش شمالی خط ۶ متروی تهران 
متقاطع بوده و با عبور تقاطعی از توسعه غربی خط چهار متروی تهران 
در ایستگاه متروی چهارباغ در تقاطع ضلع جنوبی بزرگراه همت و شمال 
میدان چهارباغ جنت آباد از طریق خیابان پارک واقع در ضلع شرقی 
محله پونک و بلوار همیلا به سمت بوستان نهج البلاغه و از طریق بلوار 
ایوانک محله شهرک غرب با عبور از بخش غربی خط هفت متروی 
تهران در تقاطع ایستگاه متروی میدان صنعت از بلوار ایران زمین و 
خیابان ملاصدرا و عبور از میدان ونک وارد بزرگراه شهید حقانی می شود.

از سوی دیگر با عبور تقاطعی از ایستگاه متروی شهید حقانی واقع در 
خط یک متروی تهران وارد خیابان کوشا در محله کتابی شده و با احداث 
سه ایستگاه در محل میدان جوانان، تقاطع خیابان پاسداران و شهید گل 
نبی، خیابان فرخی یزدی محله ضرابخانه به صورت متقاطع از خط سه 

متروی تهران در ایستگاه متروی شهید زین الدین رد می شود.
خط ۹ متروی تهران در ادامه در ضلع جنوبی بزرگراه شهید زین الدین با 
احداث دو ایستگاه در میدان ملت محله مجیدیه شمالی و انتهای خیابان 
شهید کرد در ضلع غربی بزرگراه امام علی به سمت جنوب شرق متمایل 
خواهد شد و از اراضی ما بین محله شمیران نو و کوهک عبور و با احداث 
یک ایستگاه در بلوار هنگام مقابل اداره مرکزی شرکت واحد اتوبوسرانی 
تهران وارد خیابان شهید آیت شده و با عبور از بزرگراه رسالت در تقاطع 
ایستگاه متروی سرسبز واقع در خط ۲ متروی تهران و به عنوان ایستگاه 
ابتدایی بخش شمالی خط هشت متروی تهران به سمت محله نارمک 
و میدان نبوت از خیابان دماوند عبور و از میدان امامت و محله نیروی 
هوایی در تقاطع خیابان پیروزی به صورت متقاطع بخش شرقی خط 
چهار متروی تهران، ایستگاه متروی نبرد را پشت سرگذاشته و وارد محله 
چهارصد دستگاه و خیابان نبرد شده و با احداث یک ایستگاه در تقاطع 
بلوار پاسدار گمنام به سوی ابتدای بزرگراه شهید محلاتی سیر می کند.

خط ۹ همچنین در بخش شرقی خط هفت متروی تهران به صورت 
ایستگاه تقاطعی در ایستگاه متروی بسیج وارد بزرگراه بسیج شده و در 
ضلع جنوب شرقی میدان بسیج )سه راه افسریه( با ایستگاه دوم بخش 
جنوبی خط هشت متروی تهران متقاطع شده و از مسیر جاده خاوران 
وارد محله مشیریه شده و با طی مسیر و احداث یک ایستگاه در بلوار 
صالحی این محله به سمت ضلع غربی بزرگراه امام علی سیر نموده و در 
تقاطع با ایستگاه متروی دولت آباد بخش جنوبی خط ۶ متروی تهران به 

پایان مسیر خود می رسد.
مدل مالی ساخت خط ۹ مترو بدین گونه است که شرکت چینی از 
شهرداری تهران پیش پرداختی نمی خواهد و تنفس خوبی برای شروع 
همزمان خطوط برای شهرداری تهران وجود دارد تا بعد از آن شهرداری 

به صورت نقد و غیر نقد هزینه ها را پرداخت می کند.
و  ندارند  ساخت  در  نقشی  چینی ها  ربط،  ذی  مسئولان  اعلام  بنابر 
مهندسان و کارگران ایرانی خط ۹ مترو را خواهند ساخت و البته شرکت 
چینی در تجهیزات غیر بومی علاقه دارند که تجهیزات را از چین بیاورند.

مجوز ۲ خط تراموا اخذ شد
و  کردیم  اخذ  را  تراموا  خط   ۲ ساخت  مجوز  گفت:  تهران  شهردار   
امیدواریم امسال یکی از خطوط تراموا را آغاز کنیم چرا که ساختش 

کمتر از یک سال زمان خواهد برد.  
علیرضا زاکانی در حاشیه آیین آغاز احداث خط ۹ مترو تهران در جمع 
خبرنگاران گفت: با همکاری طرف چینی و ایرانی موضوع اتوبوس های 
تندرو را پیش گرفتیم گام بعدی ما بسته برقی سازی و بعد هم هوشمند 
کردن سفرهای شهری است این بسته کلی است که برای رفع آلودگی و 
رفع ترافیک طراحی شده و الزاماتی مانند هوشمند سازی و بستر سازی 
مناسب دارد امسال یک سال بی نظیر نسبت به سال های پیشین برای 

عبور از هوای آلوده و مزاحمت های ترافیکی برای مردم است.
وی در خصوص ویژگی های خط ۹ مترو اظهار کرد: ویژگی این چند 
چیز است؛ یکی دروازه عملکردی خط است که بتوانیم با ۱۰ خط دیگر 

ارتباط و پیوستگی دارد و ۱۰ منطقه را تحت پوشش قرار می دهد.
این خط است  ایستگاه های  افزود: ویژگی دوم  طول و تعداد  زاکانی 
ویژگی بسیار مهم این خط این است که با مدل های جدید تامین مالی 

می شود.
به گفته وی، همچنین در این شیوه با همکاری طرف چینی کار را جلو 
خواهیم برد و امکانی فراهم شده تا بدون پیش پرداخت و بعد از انجام 
۵ درصد از عملیات از طریق تهاتر کار را جلو ببریم این به معنای سود 

برای ماست.
با مترو جا به جا می شوند  وی گفت: حدود ۲ میلیون مسافر روزانه 
واگن های جدید از امسال  وارد خطوط می شود و حدود سه و نیم سال 
طول می کشد تا این تعداد تکمیل شود وقتی چنین تصویری را در ذهن 
خود مرور می کنید متوجه خواهید شد که این یعنی قدر السهم استفاده 

از مترو در ساعت پر تردد به بیش از دو برابر تبدیل می شود.
شهردار تهران اضافه کرد: ما وقتی مترو را تحویل گرفتیم ۲۵۴ کیلومتر 
تحویل گرفتیم هدف گذاری ما برای ۴۹۸ کیلومتر خط و ۳۳۰ ایستگاه 

است که امیدواریم تا ۵ سال آینده محقق شود.
وی با بیان اینکه شروع خط ۹ از چیتگر و انتهای آن دولت آباد است، 
گفت: در خصوص آزاد راه شوشتری در حال تفاهم با محیط زیست 
هستیم و اتفاقاتی که امروز در جریان است اتفاقاتی است که در نبود 
این آزاد راه مردم شرق را متاثر می کند همچنین در خصوص تونل ۹ 
کیلومتری متوسلیان قرار شد مراحل ساخت آن از بالای میدان سپاه 
آغاز و ۲ خط فعال و یک خط اضطرار و سه خروجی پیش بینی شده که 

بزودی مراحل ساخت آن آغاز می شود.
زاکانی با بیان اینکه فاز اول آزادراه شهید شوشتری به طول ۹.۲ کیلومتر 
در انتهای سال افتتاح  خواهد شد و با اتمام آن یک و نیم درصد ترافیک 
تهران کاهش پیدا خواهد کرد گفت: با این اتفاقات مهم می توانیم شبکه 
شریانی بزرگراهی شهر را جوری تنظیم کنیم که منجر به روانی حرکت 

خودروها و کاهش ترافیک و آلایندگی شود.
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 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: نرخ بیکاری در ۷ 
استان زیر ۷ درصد است و  دولت در کاهش نرخ بیکاری 

رکورد تاریخی را ثبت کرد.
 »سید صولت مرتضوی« وزیر کار و تعاون و رفاه اجتماعی 
در حاشیه جلسه هیات دولت گفت: نرخ بیکاری در ۷ 
استان زیر ۷ درصد است و دولت در کاهش نرخ بیکاری 
رکورد تاریخی را ثبت کرد ، عزم دولت بر این است که 

بتوانیم نرخ بیکاری را همواره کاهش دهیم.
وی افزود: این شیوه های مختلف دارد، یکی فعال سازی 
بنگاه های بزرگ و به ظرفیت اسمی رساندن آنهاست .اقدام 
دیگر تقویت طرح های توسعه ای بنگاه های بزرگ است. 
باید بنگاه های بزرگ راکد فعال شود.نکته بعدی طرح های 
کلان اقتصادی در حوزه معدن، اقتصاد دریامحور و صنایع 
بالادستی نفت و گاز است. حسب گزارشاتی که وزیر نفت 
ارائه کرد خوشبختانه حجم سرمایه گذاری سنگینی در 

حوزه صنایع بالادستی نفت و گاز صورت می گیرد.
مرتضوی با بیان اینکه برای پایداری اشتغال باید به اشتغال 
خرد و متوسط هم توجه شود، عنوان کرد: هم اشتغال 
خرد خانگی و هم اشتغال متوسط در دستور کار وزارت 
تعاون قرار دارد و ما از از محل منابع تبصره دو و محل 
منابع بازگشتی از تبصره ۱۶ سنواتی و یک میلیارد دلاری 

که برای اشتغال روستایی بود به اینها حمایت و کمک 
کنیم.

وی ادامه داد: برنامه ریزی ما این است که در سال ۱۴۰۳ 
هم از مرز یک میلیون فرصت شغلی فراتر برویم و هم 

اشتغال پایدار در کشور ایجاد شود.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی بیان کرد: حذف ضوابط 
دست و پا گیر هم در دستور کار دولت قرار گرفته است و 
خوشبختانه در کمترین زمان مجوز صادر و پیگیر می شود 
در همه استان های پیشخوان خدمت ایجاد شده است. 
فرایندهای  که  می کنند  تلاش  استان ها  در  استانداران 
تا  را حذف کنند و حذف هم کرده اند  پا گیر  و  دست 

بتوانیم کارها را انجام دهیم.
پرداخت  که  هستیم  باور  این  بر  ما  گفت:  مرتضوی 
ازدواج،  مسکن،  حوزه  جمله  از  حوزه  هر  در  تسهیلات 
اشتغال و تجارت و بازرگانی و هر کجا که باشد به موضوع 

افزایش اشتغال کمک می کند.
وی افزود: البته وزارت کشور هم ساماندهی اتباع خارجی 
در کشور را در دستور کار قرار داده است که اگر ساماندهی 
از فرصت های شغلی بیشتر در  و مدیریت شود بخشی 

اختیار هموطنان قرار خواهد گرفت.
گفت:  بیکاری  بیمه  قانون  اصلاح  تشریح  در  کار  وزیر 

بخشی از کارگران مشمول این قانون نمی شدند از جمله 
کارگرانی که در مناطق آزاد کار می کردند و تابع قوانین و 
ضوابط خاص خود بودند، ما این افراد را اضافه کردیم و از 
سوی دیگر کسانی که بیمه بیکاری و از کار افتادگی می 
گرفتند امکان بازگشت به کار در کارگاه دیگر سخت بود 
ترتیباتی را ایجاد کردیم تا فرایندها اصلاح شود و کارگران 

بتوانند به بازار کار برگردند.
مرتضوی در مورد اعتراض برخی کارگران به این طرح 
بیان کرد: طبیعی است هر طرحی موافق و مخالف دارند، 

اما اکثریت جامعه کارگری با پیشنهادات ما موافق هستند.
وی درباره اعتبارات کالابرگ های الکترونیکی خاطر نشان 
کرد: هنوز جداول کامل نشده است و البته قرار است که 
بخشی از این فرایند را به روش های دیگر انجام دهیم و 
شیوه های مختلف را برای کمک به دهک های کم درآمد 
کالابرگ های  طرح  اجرای  بگیریم.زمان  نظر  در  جامعه 

الکترونیکی در آینده به تاخیر نمی افتد. 
مبلغ  تا  کرد  امیدواری  ابراز  راستا  همین  در  مرتضوی 
کالابرگ الکترونیک۲۲۰ هزار تومان نباشد و افزایش یابد.

مرتضوی: نرخ بیکاری در ۷ استان زیر ۷ درصد است
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اخبار

صادرات ۴۰ میلیارد دلاری خدمات 
فنی مهندسی و به ثمر رسیدن ۷۰۰ 

پروژه موفق خارجی

 در جلسه ای با حضور معاون اول رئیس جمهور و 
اعلام  مهندسی  و  فنی  خدمات  صدور  انجمن  اعضا 
تاکنون  انجمن صدور خدمات فنی و مهندسی  شد 
و  است  داشته  خدمات  صادرات  دلار  میلیارد   ۴۰
شرکت های ایرانی بیش از ۷۰۰ پروژه موفق به ثمر 

رسانده اند.
اول رئیس جمهور و  با حضور معاون   در جلسه ای 
انجمن صدور خدمات فنی و مهندسی، بسته  اعضا 
حمایتی پیشنهادی در راستای رفع موانع و مشکلات 
به هدف  صادرات خدمات فنی مهندسی و رسیدن 

۱۰ میلیارد دلاری در سال ارائه و بررسی شد.
محمد مخبر در این جلسه با اشاره به گشایش های 
شرایط  وجود  با  سیزدهم  دولت  خارجی  سیاست 
تحریم کشور تأکید کرد: عضویت جمهوری اسلامی 
ایران در سازمان های مهم بین المللی و منطقه ای 
همانند بریکس، شانگهای و تجارت آزاد اوراسیا بستر 
حضور  برای  ارزشمندی  و  مساعد  بسیار  زمینه  و 
خدمات  کنندگان  صادر  ویژه  به  خصوصی  بخش 

مهندسی فراهم کرده است.
صدور  اینکه  بر  تأکید  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
ارزشمندی  خدمات فنی و مهندسی ظرفیت بسیار 
می کند،  ایجاد  کشور  برای  فراوان  افزوده  ارزش  با 
شرکت  دهه  چندین  فعالیت  و  سابقه  کرد:  تصریح 
برای  بزرگ  بسیار  سرمایه  خصوصی  بخش  های 
اقتصاد کشور است و قطعاً  یکی از زمینه های تحقق 
از  بیش  فعالیت  و  مردم  مشارکت  با  تولید  جهش 
گذشته صادر کنندگان خدمات فنی و مهندسی به 

شمار می رود.
خدمات  صدور  انجمن  حمایتی  بسته  افزود:  مخبر 
بسیار  موانع  و  برای حل مشکلات  و مهندسی  فنی 
راهگشا است اما از این انجمن انتظار می رود تا در 
کنار این بسته حمایتی و با توجه به ظرفیت بزرگ 
شرکت  این  نخبگان،  و  دانشگاهی  التحصیلان  فارغ 
ها هدف گذاری سالانه ۱۰ میلیارد دلاری صادرات 
خدمات فنی و مهندسی را در دستور کار خود قرار 

دهند.
این بسته ۱۰ میلیارد دلاری  باید  وی تصریح کرد: 
هفته  یک  ظرف  مهندسی  و  فنی  خدمات  صادرات 
و  مشکلات  و  موانع  تمامی  گرفتن  درنظر  با  آینده 
و  تهیه  مسائل  این  رفع  در  دولت  نقش  همچنین 
تنظیم شود و دولت کاملاً  آمادگی دارد تمام حمایت 
ها و پشتیبانی های لازم برای رسیدن به این هدف 

پیش بینی شده را بعمل آورد.
پشتیبانی  کمیته  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
صادرات  دلاری  میلیارد   ۱۰ به هدف  رسیدن  برای 
خدمات مهندسی در دفتر معاون اول تشکیل خواهد 
شد تا علاوه بر رفع موانع و ساماندهی در تعاملات، 
ورود دولت برای حل مشکلات صادر کنندگان این 

بخش از اقتصاد کشور تسهیل شود.
دولت  دیپلماسی  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  وی 
کشورهای  با  روابط  گسترش  بر  مبنی  سیزدهم 
استقبال سران و  آفریقا و همچنین  قاره  همسایه و 
بخش  فعالیت  و  حضور  برای  کشورها  این  مقامات 
خصوصی ایران باید در سفرهای خارجی دولت بخش 

خصوصی حضور و فعالیت داشته باشند.
گفتنی است در این جلسه اعلام شد انجمن صدور 
دلار  میلیارد   ۴۰ تاکنون  مهندسی  و  فنی  خدمات 
ایرانی  صادرات خدمات داشته است و شرکت های 
بیش از ۷۰۰ پروژه موفق به ثمر رسانده اند که با ثبت 
به لحاظ کیفیت، عملکردی  المللی  این رکورد بین 
بهتر از کشورهای منطقه در سطح جهان داشته اند 
و جوایز متعددی از روسای جمهور و مقامات سایر 

کشورها دریافت کرده اند.
در ادامه این نشست مشکلات، راهکارها و پیشنهادات 
افزایش صادرات خدمات فنی مهندسی  در راستای 

بحث و بررسی شد.
به  کمک  برای  امکانات  همه جانبه  بسیج  بر  مخبر 

سیل زدگان خراسان رضوی تاکید کرد
 معاون اول رئیس جمهور در پی وقوع سیل در مشهد 
این  استاندار  با  تلفنی  تماس  در  رضوی،  خراسان  و 
بر  و  بررسی  را  حادثه  این  وضعیت  آخرین  استان، 
بسیج همه جانبه امکانات و نیز دستگاه های اجرایی 
و امدادرسان برای کمک به آسیب دیدگان تاکید کرد.

 محمد مخبر در این ارتباط تلفنی با اشاره به سیل 
شهر مشهد، فریمان و چند شهرستان دیگر خراسان 
رضوی، ضمن اظهار تاسف از جان باختن تنی چند 
از هموطنان، ارزیابی دقیق مناطق سیل زده و بسیج 
اضطراری  اسکان  و  امدادرسانی  جهت  لازم  امکانات 
برخی حادثه دیدگان را ضروری دانست و از مسئولان 
جهت  ضروری  نیازهای  خواست  استان  اجرایی 
پشتیبانی و رفع کمبودهای احتمالی را هرچه زودتر 

گزارش کنند.
وی با توجه به پیش بینی های جدید برای بارش در 
روزهای آینده، آمادگی همه دستگاه های اجرایی و 
امدادی شهر مشهد و سایر شهرستان های خراسان 
موقع  به  رسانی  اطلاع  بر  و  شد  خواستار  را  رضوی 
به برخی روستاهای در معرض خطر و پیشگیری از 

هرگونه تلفات جانی دیگر تاکید کرد.
سریع  ارزیابی  همچنین  رئیس جمهور  اول  معاون 
خسارات به ابنیه شهری و اموال شخصی شهروندان 
را پس از بازگشت به حالت عادی ضروری دانست تا 
هیات دولت جهت جبران خسارات وارده به زیرساخت 

ها و اموال مردم اعتبارات لازم را تصویب کند.

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اعلام اینکه 
پوشش شبکه فیبرنوری تا پایان امسال به ۱۴ 
میلیون خانوار )دوسوم کشور( می رسد، اعلام 
کرد: همه طرح هایی که دیروز با حضور رئیس 
جمهور افتتاح شد برای توسعه زیرساخت های 
ارتباطی در کشور بود که حاصل آن افزایش 

کیفیت و سرعت شبکه و اینترنت است.
جهانی  روز  آستانه  در  زارع پور«  »عیسی   
ارتباطات با حضور در گفت وگوی ویژه خبری با 
اشاره به جلسه نظارت ستادی رئیس جمهوری 
در وزارت ارتباطات که برگزار شد، اظهار داشت: 
در آستانه روز جهانی ارتباطات توفیق میزبانی 
از رئیس جمهوری را داشتیم و همه طرح هایی 
که امروز با حضور رئیس جمهوری افتتاح شد 
برای توسعه زیر ساخت های ارتباطی در کشور 
و سرعت  کیفیت  افزایش  آن  حاصل  که  بود 

شبکه و اینترنت می شود.
وی افزود: اولین پروژه ای که افتتاح شد، اتصال 
به  خانوار  بالای ۲۰  روستای  و ۵۰۰  هزار   ۷
شبکه ارتباطی از ابتدای دولت سیزدهم بود. 
و  کردیم  آغاز  را  کار  این  دولت  ابتدای  از  ما 
الان بیش ۹۶ درصد روستاها به لحاظ تعداد به 
شبکه ارتباطی پایدار و باکیفیت متصل هستند 
و به لحاظ جمعیتی هم قریب به ۹۹ درصد 

روستاها تحت پوشش قرار گرفته اند.
متصل  روستاهای  داد:  ادامه  ارتباطات  وزیر 
از جمله روستاهای  شده و باقی مانده عمدتاً 
صعب العبور و دورافتاده هستند و گاهی برای 
راه اندازی  سایت  چند  باید  روستا  یک  اتصال 
شود و یا جاده و برق کشی انجام شود یا حدود 

۶۰ تا ۷۰ کیلومتر فیبرنوری کشیده شود.
تعداد  همین  برای  اینکه  بیان  با  زارع پور 
هزار  به ۴  نیز حدود  متصل شده  روستاهای 
و ۵۰۰ کیلومتر جاده، ۴ هزار کیلومتر شبکه 
برق و ۴ هزار و ۲۰۰ کیلومتر فیبرنوری احداث 
چنین  ایجاد  ثمره  کرد:  تصریح  است،  شده 
زیرساختی در دور اول و دوم انتخابات مجلس 
نقاط  دورافتاده ترین  در  و  اسلامی  شورای 
روستایی مشخص شد که ۹۹ درصد پوشش 
داشتیم و ۹۹ درصد استعلامات رای دهندگان 

به شکل برخط انجام شد.
توسعه  زیرساختی  وقتی  کرد:  تاکید  وی 
کار  نوع  هر  برای  است  بستری  پیدا می کند، 
فناورانه مبتنی بر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
است که نمونه دیگر آن بحث نسخه نویسی و 
نسخه پیچی الکترونیکی است و هم اکنون ۹۵ 
درصد نسخه ها الکترونیک نوشته می شود صد 

درصد الکترونیکی پیچیده می شود.
فیبرنوری  پروژه  به  اشاره  با  ارتباطات  وزیر 
منازل و کسب و کارها گفت: ما پس از افتتاح 
این پروژه در استان قم که کل شهرهای این 
قرار گرفت، روز گذشته  استان تحت پوشش 
دیگر  شهر   ۲۰ در  پروژه  این  نیز  )سه شنبه( 
همزمان  و  افتتاح  قم  استان  از  غیر  کشور 

عملیات اجرایی در ۵۰ شهر دیگر آغاز شد.
زارع پور اظهار داشت: در حال حاضر ۷ و نیم 
میلیون خانوار تحت پوشش شبکه فیبرنوری 
منازل و کسب و کارها قرار گرفته اند و برنامه 
ما این است که تا پایان سال میزان پوشش را 
یعنی دوسوم  برسانیم؛  میلیون خانوار  به ۱۴ 
کشور تحت پوشش قرار می گیرد و سال بعد 
قرار  پوشش  تحت  کشور  شهرهای  کل  نیز 

می گیرند.
فیبرنوری  به  اتصال  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
حدود  اکنون  گفت:  کارها،  و  کسب  و  منازل 
به نیم میلیون نفر در مجموع از فیبرنوری و 
این  ما  برنامه  و  می کنند  استفاده   VDSL
میلیون   ۲ به  را  عدد  این  امسال  که  است 
برسانیم، البته دلیل این فاصله بین پوشش و 
اتصال این است که ما باید اول پوشش را ایجاد 
و زیرساخت را فراهم می کردیم و بعد فراخوان 
می دادیم. الان که به نقطه قابل قبولی از لحاظ 
افزایش  برای  برنامه ای  که  رسیده ایم  پوشش 
پایان  تا  را  میلیون خانوار  به ۲  اتصال  میزان 

سال در دستور کار قرار داده ایم.
رئیس  دستور  به  اشاره  با  ارتباطات  وزیر 
جمهوری برای افزایش میزان اتصال در پروژه 
با  گفت:  کارها،  و  کسب  و  منازل  فیبرنوری 
دستور رئیس جمهوری باید به کمک همکارانم 
برنامه ریزی کنیم که میزان اتصال به فیبرنوری 
خانوار  ۲میلیون  از  بیش  به  سال  پایان  تا  را 

برسانیم.
توسعه لایه  با  اینکه همزمان  بیان  با  زارع پور 
کسب  و  منازل  فیبرنوری  پروژه  با  دسترسی 
و کارها، شبکه انتقال و شبکه IP کشور نیز 
روز  که  افتتاحی  با  گفت:  شد،  داده  توسعه 
گذشته انجام شد، تقریباً ظرفیت شبکه انتقال 
و شبکه IP کشور حدود دو برابر افزایش پیدا 

کرده است.
وی تاکید کرد: در شبکه انتقال برای نخستین 
ایرانی  کاملًا  نوری  انتقال  تجهیزات  از  بار 
استفاده شد که ۲۰ ترابایت از ظرفیت ایجاد 

شده )تقریباً یک سوم ظرفیت شبکه انتقال( را 
شامل می شود که با تجهیزات با کیفیت داخلی 
توسعه داده شد تا ایران به جمع تعداد محدود 
می سازند،  تجهیزاتی  چنین  که  کشورهایی 

اضافه شده باشد.
ظرفیت شبکه ارتباطی کشور از ابتدای دولت 

۹۰ درصد بیشتر شده است
اطلاعات گفت: در  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
لایه های مختلف شبکه که بخشی از آن در 
اختیار اپراتورها و در اختیار شرکت ارتباطات 
زیرساخت قرار دارد، روند رو به توسعه است و 
با پروژه هایی که روز گذشته افتتاح شد تقریبا 
۹۰ درصد به شبکه ارتباطات کشور افزوده شد.

فناوری  و  ارتباطات  وزیر  پور  زارع  عیسی 
در  دولت  هیات  جلسه  حاشیه  در  اطلاعات 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: امروز در دولت 
یک مصوبه نهایی شد که بر اساس بند )الف( 
تبصره )۱۱( قانون بودجه سال ۱۴۰۳، دستگاه 
ها مکلف هستند بخشی از بودجه را برای امن 
هزینه  خود  سامانه های  و  زیرساختی  سازی 

کنند.
وی افزود: آیین نامه آن را باید وزارت ارتباطات 
آیین  این  امسال  فروردین  که  کرد  می  تهیه 
تصویب  به  امروز  و  ارسال شد  دولت  به  نامه 
از  درصد  نیم  دستگاه ها  اساس  براین  رسید. 
اعتبارات خود را باید صرف امن سازی سیستم 

ها و زیر ساخت ها کنند.
زارع پور یادآورشد: طبق این مصوبه دستگاه ها 
به  را  خود  اعتبارات  از  درصد  نیم  حداقل 
برای  باید  دستمزد  و  حقوق  فصول  استثنای 
خود  سامانه های  و  زیرساخت ها  سازی  امن 

هزینه کنند.
وی در آستانه ۲۷ اردیبهشت ماه و روز جهانی 
این  تلاشگران  همه  به  را  روز  این  ارتباطات 
حوزه در شهر و روستا تبریک گفت و  افزود: 
گذشته،  سال  در  تعرفه ها  افزایش  جریان  در 
اینکه  بر  مبنی  گرفتیم  اپراتورها  از  تعهداتی 
این  که  شود  داده  افزایش  ارتباطات  کیفیت 
تعهدات شامل افزایش سرعت اینترنت همراه 
تا پایان خرداد به میزان ۳۰ درصد و تا پایان 
سال ۵۰ درصد و افزایش پوشش نسل چهارم 
 ۱۰ افزایش  و  پنجم  نسل  پوشش  افزایش  و 

درصدی بود.
جدی  شکل  به  موارد  این  افزود:  پور  زارع 
پیگیری می شود و سازمان تنظیم مقررات در 
زمینه شد.  این  در  پایش  به  متعهد  باره  این 
همچنین سایت اطلاع رسانی طراحی کردیم 
که هر دو هفته یک بار تعهداتی که اپراتورهای 

سپردند را پیگیری می کند.
جدی  شکلی  به  تعهدات  این  داد:  ادامه  وی 
می شود.  پیگیری  ارتباطات  وزارت  توسط 
سایت های  از  تعدادی  گذشته  روز  همچنین 
نسل پنجم که حدود ۵ هزار تا ۶ هزار سایت 
نسل پنجم است با حضور رییس جمهور افتتاح 
شد که هزار و ۸۰۰ سایت نسل پنجم بود و 
این مسیر ادامه خواهد داشت تا به ۱۰ درصد 
پیشرفت کاردر سایت های نسل پنجم برسیم.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات تاکید کرد: 
تولید  تجهیزات  خرید  برای  هم  قراردادهایی 
توسط  بنیان  دانش  های  شرکت  با  داخل 
تولید  تا در سال جهش  اپراتورها منعقد شد 
با مشارکت مردم بتوانیم بخش قابل توجهی 
از نیازهای کشور را در حوزه تجهیزات توسط 

شرکت های دانش بنیان فراهم کنیم.
که  هایی  پروژه  تمام  اینکه  بیان  با  پور  زارع 

شد  افتتاح  ارتباطات  وزارت  در  گذشته  روز 
در افزایش کیفیت ارتباطات کشور نقش دارد، 
تصریح کرد: در لایه های مختلف شبکه که 
بخشی از آن در اختیار اپراتورها و در اختیار 
شرکت ارتباطات زیرساخت قرار دارد، روند رو 
به توسعه است و با پروژه هایی که روز گذشته 
افتتاح شد تقریبا ۹۰ درصد به شبکه ارتباطات 

کشور افزوده شد.
وی با اشاره به اینکه همه پروژه ها در راستای 
افزایش پوشش و دسترسی به اینترنت هستند، 
خاطرنشان کرد: این رویه سبب خواهد شد تا 
تقاضا وجود داشته  اپراتورها  به هر میزان در 
باشد، امکان مدیریت این تقاضا فراهم شود تا 

افت کیفیت نداشته باشیم.
میانگین رشد ارتباطات و فناوری اطلاعات ۳ 

برابر بقیه بخش ها بوده است
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در چهارمین 
ملی  توسعه  صندوق  المللی  بین  همایش 
وزارت  مشارکت  و  همکاری  محورهای 
ارتباطات با این صندوق را برای تحقق اهداف 
برنامه هفتم توسعه در اقتصاد دیجیتال را اعلام 
کرد و گفت: میانگین رشد بخش ICT در ۷ 

سال گذشته ۳ برابر بقیه بخش ها بوده است.
فناوری  و  ارتباطات  وزارت  از  ایرنا  به گزارش 
ارتباطات  وزیر  پور«  زارع  »عیسی  اطلاعات، 
همایش  چهارمین  در  اطلاعات  فناوری  و 
به  اشاره  با  ملی  توسعه  صندوق  بین المللی 
تعریفی از اقتصاد دیجیتال و لایه های مختلف 
آن، گفت: لایه سوم و مهم این اقتصاد بحث 
های  فناوری  از  استفاده  و  سازی  هوشمند 
برای  صنعتی  مختلف  های  حوزه  در  جدید 

افزایش بهره وری است.
وی با اشاره به تکالیف بسیاری که در برنامه 
شورای  مجلس  همکاری  با  توسعه  هفتم 
اسلامی در حوزه اقتصاد دیجیتال مصوب شده، 
افزود: این برنامه نوید بخش آینده درخشان در 
۵ سال آینده است که صندوق توسعه ملی نیز 

می تواند در این مسیر کمک کند.
این  در  دولت  عزم جدی  به  اشاره  با  زارع پور 
حوزه با تشکیل کارگروه ویژه اقتصاد دیجیتال، 
هیات  اختیارات  با  کارگروه  این  کرد:  تصریح 
دولت برای رفع موانع این حوزه برای نخستین 

بار در دولت سیزدهم تشکیل شد.
برای در  به اختصاص یک فصل  اشاره  با  وی 
برنامه پیشرفت برای اقتصاد دیجیتال، افزود: 
بین ۵ تا ۷ درصد احکام برنامه هفتم به صورت 
مستقیم یا غیر مستقیم مرتبط با این موضوع 
است و حدود ۱۰ ماده نیز به صورت مستقیم 

مربوط به ارتباطات و فناوری اطلاعات داریم.
در  فناوری  این  کرد:  تصریح  ارتباطات  وزیر 
 G۵ پنجم و لایه های زیرساخت خود نسل 
پلاس، فیبرنوری و در لایه های بالاتر اینترنت 
اشیا، کلان داده، هوش مصنوعی و رباتیک و 
واقعیت افزوده و فناوری های دیگر است که 
فناوری های توانمند ساز در این حوزه به شمار 

می روند.
وزیر ارتباطات زیرساخت های امن، داده و سکو 
پیشبرد  برای  کننده  کمک  را  کاربران  و  ها 
افزود: در لایه  اقتصاد دیجیتال عنوان کرد و 
ببریم  پیش  باید  سمتی  به  را  کشور  نیز  بالا 
که در سیاستگذاری و تنظیم گری کشور به 
سمت استفاده حداکثری از فناوری های نوین 
یا  سازی  هوشمند  کلمه  یک  در  و  ارتباطی 

اقتصاد دیجیتال برویم.
وی به هدف گذاری ۱۰ درصدی مجلس برای 

برنامه هفتم توسعه در بخش اقتصاد دیجیتال 
اشاره کرد و افزود: ما آمادگی این را داریم که 
این عدد را به ۱۵ درصد در پایان برنامه هفتم 
توسعه برسانیم و این عدد را بر اساس نمودار 
در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  بخش  رشد 
میانگین  که  کردیم  اعلام  گذشته  سال  چند 
به  نسبت  گذشته  سال  در ۷  برابری   ۳ رشد 

بقیه بخش ها داشته است.
ماهر  انسانی  نیروی  وجود  به  ارتباطات  وزیر 
و اکو سیستم شکل گرفته در ایران به عنوان 
ظرفیت های مهم این حوزه اشاره کرد و گفت: 
در بسیاری از کشورها پلتفرم های غالب برای 
ایران  در  اما  هستند  خارجی  رسانی  خدمت 
طریق  از  خدمات  و  ها  سرویس  از  بسیاری 
این خود  که  می شود  ارائه  داخلی  سکوهای 

یک سرمایه برای کشور است.
وی به پروژه فیبرنوری منازل و کسب و کارها 
این  در  زیرساختی  مهم  لایه  یک  عنوان  به 
حوزه اشاره کرد وافزود: بر اساس برنامه هفتم 
مبنای  بر  های کشور  تمام ساختمان  توسعه 
فیبرنوری باید به شبکه متصل شوند و این کار 
بسیار سنگینی است که در حدود ۱۴۵۰ شهر 

باید این پروژه اجرا شود.
زارع پور تصریح کرد: تاکنون یک سوم کشور 
و  است  گرفته  قرار  شبکه  این  پوشش  تحت 
تکلیف ما بر اساس برنامه هفتم غیر از پوشش، 
اتصال ۸۰ درصد مردم در شهرها به این شبکه 

است.
عنوان  به  سریع  پردازش  مراکز  ایجاد  به  وی 
یکی از زیرساخت های هوش مصنوعی اشاره 
کرد و افزود: در ۳ نقطه اساسی تهران، مشهد و 
اصفهان در حال راه اندازی قطب داده هستیم 
و زیرساخت ها برای این کار آماده شده و در 
کمک  به  نیاز  فیبرنوری  پروژه  و  پروژه  این 

صندوق توسعه ملی داریم.
وزیر ارتباطات به رسمیت شناختن داریی های 
دیجیتال را یکی دیگر از موضوعاتی عنوان کرد 
که در برنامه هفتم توسعه به آن پرداخته شده 
است و شیوه ارزیابی دارایی دیجیتال به شکل 
و  بزرگ شدن کسب  موانع  از  را یکی  سنتی 

کارها و حضور در بورس دانست.
ارتباطات  وزارت  همکاری  محورهای  به  وی 
تکالیف  تحقق  برای  ملی  توسعه  صندوق  با 
در  افزود:  و  کرد  اشاره  توسعه  هفتم  برنامه 
موضوع توسعه زیرساخت های ارتباطی به ویژه 
پروژه فیبرنوری منازل و کسب وکارها، ایجاد 
و توسعه زیرساخت های اطلاعات مانند مراکز 
داده و پردازش سریع، هوشمند سازی صنایع 
بزرگ کشور و بخش کشاورزی و بومی سازی 
تجهیزات حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات، 

برخی از این محورها هستند.
بازارسازی  و  کردن  صادراتی  ارتباطات،  وزیر 
فاوا،  حوزه  محصولات  برای  المللی  بین 
توسعه  پستی،  خدمات  سازی  هوشمند 
دیجیتال  اقتصاد  سکوهای  فضایی،  صنعت 
از  را  مصنوعی  هوش  کاربردهای  توسعه  و 
و  همکاری  برای  پیشنهادی  محورهای  دیگر 
مشارکت با صندوق توسعه ملی اعلام کرد.وی 
توسعه  صندوق  همکاری  با  امیدواریم  افزود: 
اهداف  بتوانیم  ارتباطات  وزارت  کنار  در  ملی 
برنامه هفتم توسعه را محقق کنیم و که هم 
برای  افزوده  ارزش  سرویس های  ایجاد  باعث 
بوم  زیست  پایداری  باعث  هم  و  است  مردم 
شکل گرفته در کشور و ایجاد امید در نیروها و 

مهاجرت معکوس می شود.

کیفیت و سرعت اینترنت افزایش پیدا می کند/ 
ایجاد ۱۴میلیون پوشش فیبرنوری تا پایان سال

اخبار

میانگین غلظت ذرات موجود در جو ایران 
۶ برابر استاندارد جهانی است

 معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست 
هوای  قانون  راستای  در  کشور  مطالعات  آخرین  به  اشاره  با 
ایران  پاک گفت: میانگین غلظت ذرات معلق موجود در جو 
۶ برابر استاندارد جهانی)who( یعنی حدود ۳۰ میکروگرم بر 

سانتیمتر است.
 علی سلاجقه در آیین افتتاح همایش کرمان آیدکس ۲۰۲۴ 
افزود: این آمار در ایران حدود ۲.۵ برابر استانداردهای موجود 

کشور است.
وی اظهار کرد: میانگین ذرات معلق در جو استان کرمان در 
سال ۱۴۰۰ حدود ۲۲ میکروگرم یعنی چهار برابر استاندارد 
جهانی who و ۲ برابر استانداردهای حاضر در کشور است که 

این خود ناشی از توسعه بی رویه می باشد.
معاون رییس جمهور گفت: طبق بررسی های به طور متوسط 
۲۶ هزار مرگ و میر منتسب به آلودگی هوا در کشور داریم که 

خسارتی معادل ۱۱.۳ میلیارد دلار در پی دارد.
وی ادامه داد: همچنین آبخوان های استان کرمان تخلیه شده 
و میانگین فرونشست در این استان به عنوان نخستین استان 
کشور ۱۳ سانتیمتر در سال است، ضمن اینکه تخلیه سفره 

های آب زیرزمینی هم پیشرونده است.
سلاجقه افزود: باید بدانیم اگر توسعه ای صورت می گیرد باید 
درخور باشد اما سازمان حفاظت محیط زیست و دولت مردمی 
و انقلابی سیزدهم در راستای تحقق شعار سال، بن بست ها را 

در مسیر مبتنی بر علم و دانش از میان برداشته است.
در  انسان  نکردن  معنای دخالت  به  عنوان کرد: حفاظت  وی 
پایدار  آشتی  جاری  سال  در  باید  و  کردیم  را حذف  طبیعت 
انسان و محیط زیست را ترویج داده و رابطه ای پایدار بین آنها 

برقرار و حفظ کنیم.
رییس سازمان حفاظت محیط زیست کشور گفت: در عرصه 
مبتنی  کارمان  باید  لذا  نداریم  بستی  بن  محیط زیست هیچ 
شرایط  به  توجه  با  علمی  های  یافته  آخرین  و  تکنولوژی  بر 

اقتصادی باشد.
پیشرفته  فناوری  بر  اینکه محیط زیست منطبق  بیان  با  وی 
و سطح علم باید داشته باشیم، تصریح کرد: باید با توجه به 
شرایط اقتصادی و محیطی کشور گام برداشته و در این مسیر 

سازمان حفاظت محیط زیست شما را یاری می کند.
سلاجقه یادآور شد: مجوز محیط زیستی زمانی داده می شود 
که کاری عالمانه است و مجوزها در این دولت حداکثر ۲ ماهه 
تعهدات  به  نسبت  باید  نیز  اما سرمایه گذاران  اخذ می شود 
خود پایبند باشند و ما هم پروژه ها را در حین و اجرای پروژه 

بررسی می کنیم.
المللی در  وی عنوان کرد: سال گذشته در یک اجلاس بین 
داووس سوییس چالش های ۱۰ گانه برای آینده جهان بررسی 

شد که ۲ چالش اصلی آن محیط زیستی بود.
آینده  ساله   ۱۰ برای  همچنین  گفت:  جمهور  رییس  معاون 
 ۶ گرفت  قرار  ارزیابی  مورد  جهان  اصلی  چالش   ۱۰ جهان 
چالش زیست محیطی و مابقی به نوعی وابسته به این حوزه 

بودند.
وی با اشاره به نظریه های توسعه گفت: ۲ نظریه توسعه در 
جهان وجود دارد یک نظریه آن است که ابتدا توسعه صورت 
گیرد و سپس محیط زیست ترمیم شود اما نظریه دیگر می 
گوید: محیط زیست باید حفاظت شود و توسعه باید به نحوی 

باشد که حداقل ها را حفظ کند.
سلاجقه بیان کرد: براساس نظریه های دیگر مبتنی بر آموزه 
بین  توازن  و  شود  حفظ  باید  زیست  محیط  هم  دینی  های 
این  باشد که  برقرار  نحو مطلوب  به  باید  توسعه  و  این حوزه 
نظریه را امروزه دنیا پذیرفته زیرا نظریه های گذشته محکوم 

به شکست بودند.
توسعه کنونی در خور کرمان نیست

خور  در  کرمان  استان  توسعه  گفت:  جمهور  رییس  معاون 
ظرفیت های خدادادی و نیروی انسانی این استان نیست، این 
خطه در بسیاری از معیارها و ظرفیت ها رتبه نخست کشور را 
دارد اما توسعه به صورت شایسته در آن اتفاق نیفتاده و امید 
نمایندگان مجلس شورای  کرمان،  استاندار  با همکاری  است 

اسلامی و دیگر متولیان کرمان را در خور کرمانی ها بسازیم.
کرمان  استان  شهرهای  و  ها  زیرساخت  کرد:  تصریح  وی 
منطبق بر داشته های این استان نیست لذا بیایید دست در 

دست یکدیگر این پاره تن کشور را مردانه بسازیم.
بازار سرمایه ۸۰۰ همتی پروژه های دولت و بخش خصوصی 

را تامین مالی کرد
آیین  این  در  نیز  بهادار کشور  اوراق  و  بورس  رییس سازمان 
گفت: سال گذشته هشت هزار میلیارد ریالن تامین مالی دولت 
و بخش خصوصی از محل بازار سرمایه صورت گرفته و تلاش 

می کنیم که امسال این رقم ۲ برابر شود.
بی  تمام  به  توجه  با  اعتبار  این  داد:  ادامه  عشقی  مجید 
مهری هایی که در حق بازار سرمایه صورت گرفته، محقق شد.

مالی  تامین  پیش بینی  و ۶۰۰ همت  یکهزار  شد:  یادآور  وی 
 ۱۴۰۳ سال  در  را  خصوصی  بخش  و  دولت  حوزه  برای 

هدف گذاری کردیم.
اوراق بهادار عنوان کرد: تامین مالی  رییس سازمان بورس و 
بازار  محل  از  متوسط  و  کوچک  شرکت های  برای  جمعی 
سرمایه را نیز در برنامه داریم و در این راستا تلاش می کنیم 

این رقم را در سال ۱۴۰۳ به حداقل پنج برابر برسانیم.
وی با اشاره به نام گذاری شعار سال جاری به عنوان جهش 
در  مردم  مشارکت  و  حضور  گفت:  مردم،  مشارکت  با  تولید 
اقتصاد مشکلات کشور را رفع می کند و یکی از راه های تحقق 

شعار سال بازار سرمایه است.
های  کمک  و  گذاری  سرمایه  سازمان  رییس  و  وزیر  معاون 
و  گذاری  سرمایه  سازمان  گفت:  نیز  ایران  فنی  و  اقتصادی 
مناسب  ابزار  ایجاد  برای  ایران  فنی  و  اقتصادی  های  کمک 
علمی برای جانمایی منطقه ای و هدفمند سرمایه گذاری در 
های  دستگاه  و  کشور  برداری  نقشه  سازمان  کمک  با  کشور 
گذاری  سرمایه  اطلس  اندازی  راه  به  اقدام  استانی  و  علمی 

کشور کرده است. 
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 ورزشی
خبر

پاکدل: باید نگاه خود را نسبت به 
مربی خارجی اصلاح کنیم

رئیس فدراسیون هندبال گفت: از دو هفته آینده به دنبال بررسی 
انتخاب گزینه های خارجی هستیم اما باید نگاه خود را نسبت به 

مربی خارجی اصلاح کنیم.
درباره  هندبال  فدراسیون  خبری  نشست  در  پاکدل  علیرضا   
سال  بزرگسالان،  بخش  در  داشت:  اظهار  ملی،  تیم  وضعیت 
کذشته سال خوبی نبود و فضای بزرگسالان در آسیا به سمتی 
رفته که ۸ کشور برای کسب سکو و سهمیه جهانی می جنگند. 
در ۷ سال گذشته در بحث کسب سهمیه جهانی و سکو موفق 
بود  این  برای  کردیم  شرکت  المپیک  انتخابی  در  اگر  نبودیم. 
سه  در  ما  باشیم.  داشته  بیشتری  امادگی  آسیا  قهرمانی  در  تا 
دوره بازی های آسیایی مدال نگرفتیم. سال خوبی را پشت سر 
نگذاشتیم. روند تیم ما نسبت به هانگژو مثبت بود و کمک کرد 
تا در قهرمانی آسیا با اختلاف کمتری ببازیم. هشت تیم در آسیا 

می جنگند و فاصله های آنها خیلی بیشتر شده است.
وی افزود: این موضوع کار ما را خیلی سخت می کند. در مقطعی 
خلایی در هندبال ما در پشتوانه سازی به وجود آمد و نتوانستیم 
جایگزینی برای برخی از بازیکنان داشته باشیم. ما پشتوانه سازی 
نکردیم. یا باید نگاه مقطعی یا باید نگاه بلند مدتی داشته باشیم. 
نداریم و ما  نکنیم ساختمان مستحکمی  را درست  بنا  اگر زیر 
ضمن نگاه کرده به رده بزرگسالان به رده پایه هم نگاه می کنیم 
قطب  و  می سازند  رویایی  تیم  نزدیک  آینده  در  توانند  می  که 

هندبال آسیا می شوند.
تا  داریم  نیاز  دیدیم  ما  کرد:  عنوان  هندبال  فدراسیون  رئیس 
از یک مربی  ما  استفاده کنیم.  از مربی خارجی  پایه  در بخش 
را  پایه ها  بتوانیم  تا  می کنیم  استفاده  مصری  دروازه بان های 
ملی  تیم  اردوی  لیگ  پایان  از  پس  بلافاصله  کنیم.  مستحکم 
بزرگسالان را تشکیل می دهیم و با وجود آنکه رویدادی امسال 
نداریم اما اردو را برگزار می کنیم و به تورنمنتی آنها را اعزام کنیم.

پاکدل تصریح کرد:  در مورد کادر هم ضمن اینکه شاید از بدنه 
فعلی یک یا دو نفر بررسی کردیم، آسیب شناسی کردیم و بخشی 
از مشکلاتی مربوط به کادر فنی و بازیکنان بود و از دو هفته آینده 
به دنبال بررسی انتخاب گزینه های خارجی هستیم اما باید نگاه 
خود را نسبت به مربی خارجی اصلاح کنیم و از طرفی مربیان 

داخلی هم گزینه خواهند بود و کار را رها نمی کنیم.
بلاروس  با  تدارکاتی  اردوی  دو  ما  نوجوانان  تیم  داد:  ادامه  وی 
تورنمنت  به  نوجوانان  دیگر  یکماه  و  داشت  ترکیه  و  روسیه  و 

چندجانبه مجارستان خواهند رفت.

فیرپلی  بحث  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر   
مدیریت  کاهش  هدف  با  که  مالی  انصاف  یا 
هزینه ها مطرح شده، جزو برنامه های ما است 
با جدیت این موضوع را پیگیری می کنیم.  و 
فدراسیون هایی که لیگ حرفه ای دارند موظف 

به رعایت این قانون هستند.
در  جوانان  و  ورزش  وزیر  هاشمی،  کیومرث   
جلسه مشترک با اعضای کمیسیون فرهنگی 
مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: همانطور 
ارائه  را  خود  برنامه های  مجلس  در  ابتدا  که 
دادیم، نقشه راه خود را براساس سیاست های 
دیدار  از  بعد  و  دادیم  قرار  بالادستی  کلان 
ورزشکاران،  جامعه  با  انقلاب  معظم  رهبر 
شعار »ورزش قوی، ایران قوی« را در اولویت 

کارهای خود قرار دادیم.
عملکرد  به  اشاره  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
حوزه ورزش و جوانان در یک سال گذشته و 
توفیقاتی که به دست آمده است، اضافه کرد: 
کارهای خود را نقطه زنی کردیم که بتوانیم به 
اصول  براساس  برنامه ریزی  و  برسیم  موفقیت 
حرفه ای را در دستور کار قرار دادیم. رسیدگی 
به ورزشکاران همواره مورد تاکید رهبر انقلاب 
بوده است و رییس  جمهوری نیز به انجام آن 
تاکید دارد و اینکه باید از ظرفیت ورزش کشور 
به بهترین شکل استفاده کرد. ما در این مدت 
تلاش کردیم از این ظرفیت بهترین استفاده 

را کنیم.
هاشمی اظهار داشت: در برنامه ریزی انجام شده 
پس از برگزاری نخستین جلسه شورای عالی 
ورزش، هیچ پروژه جدیدی را شروع نمی کنیم 
تا پروژه های نیمه تمام تعیین تکلیف شود و 
این کار براساس طرح آمایش سرزمینی انجام 
برنامه  و  سرزمینی  آمایش  طرح  شد.  خواهد 
ملی پیشرفت ۲ طرح اصلی ما برای توسعه و 

آینده ورزش کشور خواهد بود.
وی افزود: با هزینه چهار و نیم همتی موفق 
را  نیمه تمام  پروژه  هزار  سه  از  بیش  شدیم 
آمایش سرزمینی عدالت  تکمیل کنیم. طرح 
را به ورزش برمی گرداند و دیگر براساس سلیقه 
نمی توانیم پروژه ها را افتتاح و راه اندازی کنیم.

واگذاری  به  اشاره  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
باشگاه های پرسپولیس و استقلال اظهار داشت: 

بعد از ۳۰ سال ۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس 
تعیین تکلیف شدند که با این حرکت بزرگ و 
توانستیم  رییس  جمهوری،  و  دولت  همراهی 
آنها را از بلاتکلیفی خارج و به بخش خصوصی 

واگذار کنیم.
رهبر  که  موضوعاتی  از  یکی  افزود::  وی 
انقلاب همواره به آن تاکید دارند، حمایت از 
رفاهی است  و  لحاظ معیشتی  به  ورزشکاران 
که ما خوشبختانه با حمایت رییس  جمهوری 
موفق به برنامه ریزی طرح شهرک مدال شدیم 
که اتفاقات خوبی تا الان افتاده است و پیگیر 

هستیم که این طرح به زودی کلید بخورد.
باشگاه داری  جامع  نظام  لایحه  گفت:  وی 
حمایت  آن  از  نیز  فرهنگی  کمیسیون  که 
برسد  تصویب  به  صحن  در  اگر  است،  کرده 
بهبود  و  برای ورزش  اتفاقات خوبی  به  منجر 
به  اخیرا  شد.  خواهد  ما  باشگاه های  وضعیت 
توانستیم  سیزدهم  دولت  حمایت  و  لطف 
و  کنیم   پرداخت  نیز  را  ورزشکاران  پاداش 
سعی کردیم در آستانه المپیک و پارالمپیک 
با شرایط بهتری ورزشکاران به تمرین بپردازند 
این  سرمایه های  ورزشکاران  شوند.  اعزام  و 
کشور هستند و رهبر معظم انقلاب و رییس  
سرمایه ها  این  به  دارند  تاکید  نیز  جمهوری 

رسیدگی کنیم و نباید قهرمانان را رها کنیم.
وی ادامه داد: بحث فیرپلی مالی یا انصاف مالی 
مدیریت هزینه ها خواهد  با هدف کاهش  که 
بود، جزو برنامه های ما است که به جدیت این 
موضوع را پیگیری می کنیم و براساس هزینه 
و درآمد دیگر باشگاه های ما می توانند هزینه 
برنامه ریزی کنند. فدراسیون هایی که لیگ  و 
قانون  این  رعایت  به  موظف  دارند  حرفه ای 

هستند.
وی بیان کرد: وزارت ورزش تنها وزارتخانه ای 
راه اندازی  را  فساد  با  مبارزه  سامانه  که  است 
به  که  گزارش هایی  براساس  و  است  کرده 
دست من می رسد اگر در یک نقطه ای از کشور 
فسادی رخ داده باشد، ما رسیدگی می کنیم. 
بحث راه اندازی منشور اخلاق ورزشکاران نیز 
جزو دیگر کارهای ما بوده و تمام فدراسیون ها 
و هیات های ما موظف به  اجرا و تعهد به این 

منشور اخلاقی هستتد.
و  الزام  داشت:  اظهار  جوانان  و  ورزش  وزیر 
تدوین پیوست فرهنگی یکی دیگر از اقدامات 
را  موضوع  این  و  است  بوده  مدت  این  در  ما 
برای تمام رویدادهای ملی و بین المللی در نظر 
گرفته ایم. جزو تاکیدات ما به همه فدراسیون ها 
مسابقات  برای  را  فرهنگی  پیوست  که  است 

داشته  برون مرزی  مسابقات  در  ویژه  به  خود 
باشند.

شهدای  به  توجه  بحث  داد:  ادامه  هاشمی 
منویات  جزو  نیز  آنها  خانواده  و  ورزشکار 
رهبر انقلاب و همیشه مورد توجه ما در این 
به آن رسیدگی می کنیم.  و  بوده است  مدت 
جزو  تلویزیونی  پخش  حق  بحث  همچنین 
است  ورزش  جامعه  اصلی  مطالبات  از  یکی 
که با تصویب مجلس و عزمی که دولت دارد، 
امیداریم که این موضوع به زودی اجرایی شود.

وزیر ورزش و جوانان بیان کرد: در سال ۱۴۰۲ 
به لحاظ مدال آوری اتفاقات خوبی برای ورزش 
ما رخ داد که این رشد چشمگیر در مدال آوری 
نیک  فال  به  المپیک  بازی های  آستانه  در  را 
مدال آوران  این  از  توانستیم  ما  می گیریم. 
که  کنیم  تجلیل  جمهوری  رییس   حضور  با 
المپیک  در  بهتری  روحیه  با  ما  ورزشکاران 

حاضر شوند.
هاشمی در پایان اظهار داشت: بحث حمایت 
دیگر  از  نیز  جوانان  ازدواج  و  اشتغال  از 
بوده  وزارتخانه  این  در  ما  اصلی  برنامه های 
همت   ۱۵۷ مدت  این  در  خوشبختانه  است. 
وام  دریافت کننده  متقاضی  نفر  هزار  به ۷۷۳ 

ازدواج تعلق گرفت که کار بزرگی است.

فدراسیون های دارای لیگ حرفه ای، موظف 
به رعایت فیرپلی مالی هستند

خبر

کاپیتان تیم ملی: برای پیشرفت هندبال 
باید از مربیان خارجی استفاده کنیم

6

 کاپیتان تیم ملی هندبال معتقد است که ایران اگر بخواهد 
به پیشرفت خود ادامه دهد باید از مربیان خارجی استفاده 

کند.  
مجتبی حیدرپور درباره انتخاب سرمربی خارجی برای تیم 
ملی هندبال اظهار داشت: ما مربیان شایسته در هندبال 
ایران داریم اما اگر بخواهیم خود را به سطح جهانی و اول 
آسیا برسانیم باید مربی طراز اول خارجی بیاوریم و کنارش 
در  داخلی  مربی  از  اگر  کنیم.  استفاده  داخلی  مربیان  از 
کنار سرمربی خارجی استفاده نشود، پیشرفتی هم حاصل 

نمی شود.
وی افزود: اگر مربی سطح بالا بیاورند و چند مربی خوب 
ایرانی که در لیگ ایران حضور دارند هم در کنار سرمربی 
خارجی باشند، در رشد هندبال تاثیرگذار است. حتی در 
قلب اروپا از جمله آلمان هم از مربیان اسپانیایی استفاده 
برای  است. هر کشوری  عادی  مورد  این یک  و  می کنند 
اگر  ایران هم  و  استفاده می کند  مربیان  این  از  پیشرفت 
بخواهد به پیشرفت خود ادامه دهد باید از مربیان خارجی 

استفاده کند.
کاپیتان تیم ملی هندبال درباره شرایط لیگ برتر اضافه 
کرد: امسال که لیگ خوبی داشتیم و خودم در مس کرمان 
بازی می کنم از بازی اول تا الان هنوز باختی نداشتیم و 
آخر فصل رسیدیم و دو هفته قبل از پایان فصل قهرمان 
شدیم. بازی های ما در ۲ هفته آخر تشریفاتی است. این 
هفته شهید شاملی به عنوان تیم دوم جدول مشخص شد و 
الان جنگ برای جایگاه سومی بین گیتی پسند و سپاهان 

است.
آنکه  دلیل  به  سپاهان  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
بومی گرایی کرده است، در این فصل نتوانسته قهرمان شود 
و باید برای رده سوم یا چهارم بجنگد، گفت: سپاهان هفت 
ملی پوش در تیم دارد و همه بومی نیستند و سه ملی پوش 
غیر بومی در این تیم حضور دارند. اگر بحث بومی گرایی 
باشد، مس کرمان از همه بهتر این کار را انجام داد. این تیم 
تنها ۲ بازیکن غیر بومی دارد. بومی های کرمان بازیکنان 
این  در  سپاهان  تیم  هستند.  جوان  و  بااستعداد  خوب، 
فصل مهره های کمی در اختیار نداشت و تیم جوان بود. 
بیشتر تیم ها جوان بودند و میانگین سنی بازیکنان به ۲۲ 
را  برتری  لیگ  تیم های  بازیکنان  بیشتر  نمی رسید.  سال 

ملی پوشان رده های نوجوانان و جوانان تشکیل می دادند.
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آگهی فقدان سند مالکیت
 98/3/13 مورخ   11۷9۵۶ شاره  های  وکالتنامه  طبق  بابک  روزبهی  اسداله  آقای 
 1۶۲31 و   98/4/۶ مورخ   1۶۰11 تفویضی  های  وکالتنامه  و  اهواز   3۵ دفترخانه 
مورخ 98/1۲/۲۲ دفترخانه  و 1۷۶۵۲  مورخ 98/1۲/۲۲  و 1۷۶۵1  مورخ 98/۵/۵ 
شماره  نامه  برابر  مربوطه  دفترخانه  که  اسکوئی  بشیری  امیرعلی  طرف  از  شهریار   ۲9
 14۰38۵۶۵۶۵1۵۰۰۰۰48 و   14۰3/۰۲/1۲ مورخ   14۰38۵۶۵4۵18۰۰۰۰۲8
مورخ 14۰3/۰۲/1۲ وکالتنامه تنظیمی را تائید نموده است و باستناد دو برگ استشهادیه 
مصدق شده که امضا شهود ان ذیل شناسه یکتا به شماره 14۰۲۰۲1۵4۵18۰۰۰۶۷۶ 
رمز تصدیق 41۵۲۶۰ دفترخانه ۲9 شهریار رسیده است مدعی فقدان سند مالکیت دو 
دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ بمساحت ۲31۰ متر مربع به شماره پلاک 3۲3۲ 
فرعی از ۶۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 4۵ فرعی از اصلی مذکور واقع در کهنز 
شهریار ذیل ثبت ۲4۷19۰ صفحه 34۲ دفتر 1۷۲۰ بنام امیر علی بشیری اسکوئی ثبت 
و سند مالکیت به شماره چاپی 41383۰ الف / 9۰ صادر و تسلیم شده است و برابر 
ثبت دفتر املاک در رهن نمی باشد بعلت گم شدن داخل مدارک مفقود گردیده است لذا 
مراتب به استناد تبصره ذیل ماده 1۲۰ قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه 
کسی مدعی انجام معامله نسبت به پلاک فوق یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از 
تاریخ نشر این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا به ضمیمه سند معامله به 
این اداره تسلیم و رسید دریافت نماید و در غیر اینصورت این اداره پس از انقضای 
مدت مذکور و نرسیدن واخواهی نسبت به صدور سند المثنی طبق مقررات اقدام خواهد 

نمود.م/الف 11۲8۲

مهدی ناصری – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۶4۲ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۶8۶ شماره  اصلاحی  رای  و   14۰۲/1۲/19
14۰۲/1۲/19هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
مالکانه متقاضی محمدولی رحیمی فرزند  و تصرفات  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
اسداله به شماره شناسنامه ۲41 صادره از کنگاور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 14۰ مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۵3 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 1۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی رضا و علی و هاشم مولائی و ابوالحسن خورشیدیان و احد عسگری منافع مادام 
العمر متعلق به متصالح است محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۷1۰ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/1۲/۲1هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی وجدی انور فرزند حاجعلی 
به شماره شناسنامه 38۷۶ صادره از در جزین نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۷4۲/۶۰ مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - 
فرعی مفروز از قطعه ۲۰ تفکیکی از 14۶ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی احمد تات محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 

مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۷۰9 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/1۲/۲1هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی زکریا ملکی فرزند کوچکعلی 
به شماره شناسنامه 1۶3۲ صادره از بهار نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۷4۲/۶۰ مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - 
فرعی مفروز از قطعه ۲۰ تفکیکی از 14۶ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی احمد تات محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۵۷۶ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/1۲/1۶هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حمید عبدی فرزند سیفعلی 
به شماره شناسنامه ۷9۰ صادره از ایجرود بصورت مشاعی یک قطعه زمین بدون درج 
اعیان به مساحت 3۵۰1/۵۰ مترمربع مشاع از ششدانگ مفروز و مجزی شده از پلاک - 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 1۵۷ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی علی اصغرمیرزائی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۶891 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/11/18هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی اکبر منتظری فرزند 
حسین به شماره شناسنامه 31۲ صادره از شهریار نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 

یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 188/41 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
۲84 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 1۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی حسین منتظری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۶89۰ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/11/18هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمد منتظری فرزند حسین 
به شماره شناسنامه 1۰ صادره از شهریار نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه 
با بنای احداثی به مساحت 188/41 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲84  زمین 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 1۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی حسین منتظری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۰۲4 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/11/۲۵هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی نایبعلی رفیعی فرزند قدرت 
اله به شماره شناسنامه 1۵33۰۲۲4۶1 صادره از میانه نسبت ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 4۰/3۰ مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 11۰ فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 1۲۷ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۶3۲۶ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/1۰/۲۵هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی امیرحسین گلستان فرزند 
اسماعیل به شماره شناسنامه 8۶8۷ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت ۲۰۰/19 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه ۲ تفکیکی از 1۲4 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت  لذا  اله محمدیاری محرز گردیده  رسمی ذبیح 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۶۶۷ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/1۲/19هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسن قادری قاسم قشلاقی 
مشاع  دانگ   4 به  نسبت  تهران  از  صادره  شناسنامه 811۲  شماره  به  سیفعلی  فرزند 
ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 14۰ مترمربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۵3 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 1۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی خورشیدیان و سایر مالکین مشاعی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  به صدور سند  اشخاصی نسبت 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   14۰۲۶۰3۰1۰۲۲۰۰۷۶۶4 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
14۰۲/1۲/19هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی پرناز تقوی کلفتی فرزند 
مشاع  دانگ  به ۲  نسبت  تهران  از  به شماره شناسنامه ۰۰1۵۲۷1۷81 صادره  نعمت 
ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 14۰ مترمربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۵3 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 1۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی خورشیدیان و سایر مالکین مشاعی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  به صدور سند  اشخاصی نسبت 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /14۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: 14۰3/۰3/۰9

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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لزوم افزایش انسجام قانونی در 
جریان خدمت به مردم

رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه گفت: در جریان خدمت به مردم باید 
انسجام قانونی خود را با وکلاء و کارشناسان حقوقی افزایش دهیم و با 

نظم قانونی بتوانیم مشکلات حقوقی مردم را حل کنیم.
حجت الاسلام والمسلمین سید مهدی خاموشی، رئیس سازمان اوقاف 
و امور خیریه در آیین آغاز طرح کشوری با وکلا، کارشناسان رسمی 
و مشاوران خانواده قوه قضائیه در بقاع متبرکه که با مشارکت سازمان 
اوقاف و امور خیریه در امامزاده معصوم )ع( برگزار شد، با تبریک دهه 
کرامت گفت: ما ذیل سایه کرامت امام رضا )ع( زندگی پربرکتی را 
داریم چرا که امام رئوف هستند.وی اظهار کرد: از مهمترین برکات 
دهه کرامت توجه به مسأله ولایت است، ولایت فقیه شعبه ای از ولایت 
است. فقیهان دژهای محکم دین اسلام هستند مانند دژهایی که در 
قدیم دور شهرها می کشیدند امروز معنای آن دفاع امنیتی و مرزهای 
جغرافیایی ماست.حجت الاسلام خاموشی افزود: قدرت یک عالم علم 
اوست. هر کس عالم تر است قدرتمندتر است. امامان معصوم )ع( و 
عالمان عالم حماسه می آفرینند، در مقابل ظلم و سلطه می ایستند و 
استکبارستیز هستند. هیچ طاغوت و مستکبری بدتر از آمریکا و اسرائیل 
وجود ندارد و امروز این افتخار برای رهبر معظم انقلاب اسلامی است که 
مقابل ظلم آنها ایستاده است.رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه بیان 
کرد: در دهه کرامت باید شاکر نعمت ولایت باشیم، وجود و حضور امام 
معصوم)ع( برای جامعه برکت و نعمت است و امروز در عصر غیبت، 

ولایت فقیه شعبه ای از ولایت است که از آن بهره می بریم.
وی عنوان کرد: در جریان خدمت به مردم باید انسجام قانونی خود را 
با وکلاء و کارشناسان حقوقی افزایش دهیم و با نظم قانونی بتوانیم 
مشکلات حقوقی مردم را حل کنیم.وی گفت: شبانه روز باید شکرگزار 
نعمت ولایت باشیم. امام معصوم)ع( برای جامعه برکت است. وجود او 
لطف است. از شعب آن، ولایت فقیه است. جبهه شیطان منسجم در 
جبهه شیطانی خود تلاش می کند. اگر این ریسمان اصلی نبود امروز از 
شیعه و اسلام، چیزی باقی نمانده بود. از شعبه ولایت استفاده می کنیم 
و این مسیر را تا ظهور حضرت ولی عصر)عج( ادامه می دهیم. تا تمدنی 
را تحویل امام زمان)عج( دهیم که راضی باشند.حجت الاسلام خاموشی 
بیان کرد: جریانی که عنوان بحث امروز است جریان خدمت به مردمی 
است که به این خدمت نیاز دارند. سازمان اوقاف یک سازمان درگیر 
مسائل مردم است. باید هر چه می توانیم انسجام قانونی را در سیستم 
خود بیشتر کنیم. این مطالبه به حق مردم است. در دو سال اخیر سعی 
کردیم اسناد موقوفات را تکمیل کنیم. دعاوی با گرفتن اسناد کاهش 
پیدا کرده است.وی گفت: از مردم شریف تشکرم می کنیم که در تعامل 
با سازمان اوقاف چالش زیادی وجود ندارد. برخی ممکن است دعاوی 
داشته باشند که باید رسیدگی شود. ما هم در بقاع متبرکه کرسی هایی 
ترتیب می دهیم و مشکلات را حل و فصل و مسیر را هموارتر می 
کنیم. انشاالله این تعامل بین ما و قوه قضاییه میوه پرباری برای مردم 

به ارمغان خواهد داشت.

ارشاد اسلامی گفت: تجلیل  و   وزیر فرهنگ 
اقدام  از  انقلاب  عزیز  رهبر  مهم  بسیار 
غرورآفرین ناوگروه ۸۶ با تعابیر بلند و کم نظیر 
برای همیشه این افتخار را بر جریده زمان و 

تاریخ ثبت کرد.
به  آیینی  در  اسماعیلی  محمدمهدی   
تاریخی  مناسبت گرامیداشت سالروز حماسه 
ناوگروه ۸۶ نیروی دریایی ارتش در ماموریت 
تقویم  در  روز  این  ثبت  و  دنیا  در  دریانوردی 
رسمی کشور تحت عنوان »روز افتخار و اقتدار 
دریایی ارتش جمهوری اسلامی« که با حضور 
فرمانده نیروی دریایی ارتش و در نهمین روز 
از سی و پنجمین نمایشگاه بین المللی کتاب 
برگزار  تهران  مصلای  اصلی  در صحن  تهران 
شد، اظهار داشت: خوشحالیم که در نمایشگاه 
میزبان  سال  دومین  برای  کتاب  بین المللی 

دریادلان نیروی دریایی هستیم.
آستانه  در  ما  هم  گذشته  سال  افزود:  وی 
که  بزرگی  افتخار  این  از  عزیزانمان  بازگشت 
برای ملت ایران رقم زدند، در نمایشگاه کتاب 
در خدمتشان بودیم و امروز در اولین سالگرد 

بازگشت این عزیزان.
وی ادامه داد: در این فاصله اتفاقات مهمی رخ 
داده است؛ اولا تجلیل بسیار مهم رهبر عزیز 
بلند  تعابیر  با  اقدام غرورآفرین  این  از  انقلاب 
بر  را  افتخار  ای  همیشه  برای  که  کم نظیر  و 

جریده زمان و تاریخ ثبت کرد.
وزیر فرهنگ گفت: ما این افتخار را داشتیم که 
این روز را در شورای فرهنگ عمومی کشور به 
نام روز اقتدار دریایی ارتش جمهوری اسلامی 
یکی  مراسم  و  این جلسه  و  برسانیم  ثبت  به 
از اسباب برگزاری و رونمایی از این نامگذاری 
مهم است که در تقویم ملی جمهوری اسلامی 

این نام برای این روز به ثبت رسیده است.
بسیار خوبی هم  اقدام های  اسماعیلی گفت: 
دوره  این  و  بودند  دیده  تدارک  دریایی  امیر 
دریایی  راهبردی  نیروی  در  را  افتخارآفرین 

جمهوری اسلامی رقم زدند.
ارتش  دریایی  نیروی  افزود:  فرهنگ  وزیر 

پرافتخار  حیات  طول  در  اسلامی  جمهوری 
افتخار خلق  این مرز و بوم کم  خودش برای 
نکرده است. در جنگ تحمیلی در همان ماه 
های نخست تمام نیروی دریایی ارتش بعثی را 
از بین برد و تمام توان دریایی رژیم بعثی در 
مقابل قدرت عزیزان نیروی دریایی ما دود شد 

و به هوا رفت.
دشمن  که  روزهایی  در  داشت:  اظهار  وی 
داشت  حضور  فارس  خلیج  در  ما  استکباری 
قهرمانانه با نیروهای ارتش آمریکا درگیر بودند 
و از جمهوری اسلامی و از منافع ملی ما دفاع 
می کردند. یک پشتیبان و حامی و یاور قوی در 
حوزه اقتصاد دریایی ما. اقیانوس های بیکران، 
دریاهای بزرگ، آبراه های مهم مصون از حضور 
اکثر  نیست.  دریایی  دزدان  و  ناشایست  افراد 
می  مشکل  این  دچار  دریایی  های  کاروان 
شدند و می شوند ولی جریان اقتصاد دریایی 

کشورمان در پناه حمایت های این دلیرمردان 
این مشکلات را پشت سر گذاشته است.

خلیج  در  ما  عزیزان  کرد:  اضافه  اسماعیلی 
این  و بخشی دیگر در خلیج عدن در  فارس 

مراسم حضور دارند.
کسی  برای  بزرگ  افتخار  این  افزود:   وی 
نبود. ۸ ماه دریانوردی بدون توقف و  متصور 
ثبت رکوردی بی نظیر را در بلندای قدرت های 
توانستن  این روحیه  قرار داد.  محدود جهانی 
که  نهادند  را  آن  بنیان  ما  راحل  امام  که  را 
قادرند  سرزمین  این  مردان  و  زنان  و  ایرانی 
کنند.  خودشان  نصیب  را  موفقیت ها  تمام 
و  قاجاریه  دوران  در  آن  از  پیش  در حالی که 
نالایق  از مدیران  ناشی  پهلوی وابستگی هایی 
وجود داشت اما در بخش های مختلف، انقلاب 
اسلامی همه ناممکن ها را ممکن کرد و امروز 

موفقیت های بزرگی اتفاق افتاد.

وزیر فرهنگ افزود: شب عملیات وعده صادق 
برای همیشه ثبت شد که اتکا به امپراطوری 
نظامی دنیا بوده و ده ها کشور سپر دفاعی برای 
اعلام  ایران  و  کرد  ایجاد  صهیونیستی  رژیم 
کرده قصد تنبیه رژیم صهیونیستی را دارد و 
همه آماده بودند و جلوی چشم همه جهانیان 
صهیونیستی  رژیم  قدرت  که  دادند  نشان 
پوشالی است. نسل های آینده از این روزها از 
شب وعده صادق و ۲۷ اردیبهشت یاد خواهند 
کرد و قصه ها می گویند و می خوانند و به آن 

می بالند. این خاصیت تاریخ سازی است.
وی تاکید کرد: از همه شما سفیدپوشان تشکر 
می کنیم. حس غرور را در ملت شکل دادید. 
تاریخ سازی  و  غرورآفرینی ها  این  امیدواریم 
ها ادامه داشته باشد و در حوزه های فرهنگی 
این  دقیق  روایت  برای  رسانه ای  و  هنری  و 

حماسه ها در خدمت شما خواهیم بود.

 وزیر فرهنگ: تجلیل رهبری، افتخار
 ناوگروه ۸۶ را بر جریده تاریخ ثبت کرد
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کانون های ایثار محلی برای جذب 
حداکثری دانشجویان است

سازمان  داخل  دانشجویان  امور  معاونت  سرپرست   
برای  محلی  ایثار  کانون های  دانشجویان گفت:  امور 
مهارت های  رشد  و  دانشجویان  حداکثری  جذب 

ارتباطی و اجتماعی دانشجویان است.
ابراهیم نعیمی  در نشست دبیران کانون های علمی و 
فرهنگی ایثار دانشگاه های سراسر کشور در دانشگاه  
کشور  در  که  شود  می  سالی  چند  گفت:  خوارزمی 
 ۴۰ که  طوری  به  است  داده  رخ  نسلی  تغییر  ما 
درصد متولدین دهه ۵۰ به بعد، تک فرزند هستند و 
خانواده های بیش از سه فرزند انگشت شمار شده اند.

وی با بیان اینکه کاهش بعُد خانوار تبعات متعددی 
دارد که ما در دانشگاه با بخشی از آنها مواجه هستیم؛ 
شوند،  جمعیت  کم  ها  خانواده  که  زمانی  افزود: 
مواجه  کمتری  ارتباطی  های  محرک  با  فرزندان 
هستند اما زمانی که این خانواده در حد تعادل یعنی 
این  باشند،  دختر  دو  و  پسر  دو  شامل  فرزند  چهار 
فرزندان در مواجهه با یکدیگر مهارت های اجتماعی 
تغییراتی که در خانواده رخ داده،  لذا  را می آموزند. 
مواجه  دانشگاه  در  دانشجویانی  با  ما  تا  شده  سبب 
ارتباطی  و  اجتماعی  های  مهارت  فقدان  که  باشیم 

دارند.
با  کنیم  تلاش  باید  ما  داشت:  اظهار  نعیمی 
در  کنیم،  جبران  را  کمبود  این  متفاوت  برنامه های 
از مجموعه های فعلی  ایثار یکی  حقیقت کانون های 
دانشجویی و هدفمند است که برای ترویج فرهنگ 
از خودگذشتی و فداکاری ایجاد شده است و دبیران 
بر  مبتنی  دانشجویان  جذب  با  می توانند  کانون ها 
احساس مسئولیت اجتماعی علاوه بر افزایش مهارت 
را  از خودگذشتگی  و فردی فرهنگ  اجتماعی  های 

نیز به دانشجویان منتقل کنند.
بیان  با  داخل  دانشجویان  امور  معاونت  سرپرست 
بزرگواری خانواده های  و  ایثار  ما مدیون  اینکه همه 
متفاوت  عرصه های  در  که  هستیم  شهدا  معظم 
متحمل آسیب شده اند و همچنان در صحنه حضور 
و  تشکیلاتی  انسجام  با  بتوانیم  باید  گفت:  دارند، 
حداکثری  به جذب  دانشجویی  مجموعه های  تلاش 

دانشجویان بپردازیم.

اگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
بموجب وارده شماره ۲۰۹۵  برجعلی  آقای علی احمدی خرم رودی فرزند  باینکه  نظر 
تاریخ ۱4۰3/۰۲/۰۹ درخواست سند مالکیت المثنی رانموده است. با توجه به اینکه 
پلاک ثبتی ۱۲۱۱4 فرعی از ۱۱۵ اصلی عبارتست از:) سند مالکیت ششدانگ یک باب 
واحد تجاری بمساحت 4۹/7 چهل و نه مترو هفتاد دسیمتر مربع قطعه یک تفکیکی واقع 
در سمت شمال غربی طبقه همکف بشماره پلاک ثبتی ۱۲۱۱4 فرعی از ۱۱۵ اصلی 
مفروز و مجزا شده از ۱۹33 فرعی از اصلی مذکور واقع در حوزه ثبتی رباط کریم به 
حدود شمالا دیواریست بطول ۲۵/7 سانتیمتر بقطعه ۲ تفکیکی سابق شرقا دیواریست 
بطول 8۵/6 سانتیمتر به فضای مشاعی جنوبا در سه قسمت اول دیواریست بطول 
77/3 سانتیمتر به راه پله مشاعی دوم دیواریست بطول 7۰/۱ سانتیمتر به آسانسور 
سوم دیواریست بطول 7۹/۱ سانتیمتر بمحوطه مشاعی غربا درب و دیوار و پنجره ای 
است بطول 8۵/6 سانتیمتر به خیابان به عرض ۱۲ متر بنام آقای علی احمدی خرم 
رودی فرزند برجعلی شماره شناسنامه ۱۲۰3 تاریخ تولد ۱364 صادره از کنگاور دارای 
شماره ملی 4۹6۹8888۲۵ بعنوان مالک ششدانگ عرصه و اعیان با شماره مستند 
در  است  گردیده  ثبت  تاریخ ۱3۹8/۰۲/۰۲  مالکیت ۱3۹7۲۰4۰۱۰۲۲۰۰۰۲۱6 
ادامه به علت جابجایی مفقود گردید لذابموجب تقاضای وارده فوق درخواست صدور 
سند مالکیت المثنی را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی 
قانون ثبت مصوب ۱38۰/۱۱/۰8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی 
مدعی حقی برای خود بوده و یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف 
مدت ده / ۱۰ روزبه این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یاسند معامله 
اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک 

مذکور طبق مقررات صادرو به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   ۱4۰۲6۰3۰۱۰۲۲۰۰73۵۰ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱4۰۲/۱۲/۰۹هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فرحناز نصیری فرزند 
اللهیاربه شماره شناسنامه ۱7۰۰ صادره از مشکین شهر نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۱۹/6۰ مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲367 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱4 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی قوچعلی جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
تا به  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /۱4۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱4۰3/۰3/۰۹
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
با تسلیم دوبرگ استشهادیه مصدق  آقای غلامرضا صبوری فرزند مهدی  باینکه  نظر 
بشماره وارده ۵۵۵ تاریخ ۱4۰3/۰۱/۱۹ دفترخانه اسنادرسمی شماره ۱۲ رباط کریم 
درخواست سند مالکیت المثنی را اعلام داشته، با توجه به اینکه پلاک ثبتی ۵3۰۰ 
فرعی از ۱6۰ اصلی عبارتست از )سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان واقع 
در سمت جنوب طبقه سوم بمساحت 3۰/4۹ متر مربع که مقدار ۵۰/4 متر مربع آن 
بصورت بالکن است قطعه 3۰ تفکیکی بشماره ۵3۰۰ فرعی از ۱6۰ اصلی مفروز و 

مجزی شده از پلاک 33۹۹ فرعی از اصلی مذکور واقع در بخش رباط کریم بانضمام 
ششدانگ یک واحد پارکینگ بمساحت ۱۱ متر مربع قطعه 3۰ تفکیکی واقع در سمت 
قطعه  مربع  متر  مساحت 86/۱  به  انباری  باب  یک  ششدانگ  و  همکف  طبقه  جنوبی 
۲3 تفکیکی واقع در طبقه همکف ذیل ثبت ۱4۲۵7۲ در صفحه 8۵ دفتر جلد 674 
املاک به شماره سریال چاپی ۹6۵388 الف 88 بنام خانم مه لقا جعفری یزنی فرزند 
چراغعلی ثبت صادر و تسلیم گردید سپس بموجب سند قطعی شماره ۲443۵ تاریخ 
۱3۹۵/۰۱/۱8 دفترخانه ۵۲ رباط کریم به آقای غلامرضا صبوری فرزند مهدی شماره 
شماسنامه ۱88۲3 بشماره ملی ۰۰3۵۲8۱7۹۰ از تهران منتقل گردید و در ادامه 
طبق اظهار متقاضی بعلت اسباب کشی مفقود گردید ، لذا بموجب تقاضای وارده فوق 
درخواست صدور سند مالکیت المثنی نموده است در راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه 
اصلاحی قانون ثبت مصوب ۱38۰/۱۱/8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه 
کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف 
مدت ده ۱۰ روز به این اداره مراجعه وضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک 

مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   ۱4۰۲6۰3۰۱۰۲۲۰۰786۹ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱4۰۲/۱۲/۲6هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی پروین جهانی منفرد 
فرزند قربانعلی به شماره شناسنامه ۱۱ صادره از زنجان نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 4۲3/۰۵ مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰47 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی مسلم بنائی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۲ /۱4۰3  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱4۰3/۰3/۰۹
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 اگهی موضوع کد ۹۱4 مجموعه بخش نامه های ثبتی 
در خصوص عدم دسترسی مالک به مجاورین

باغ اصغر  به  باغ میرزا خلیل خان معروف  مالکیت ششدانگ عرصه یک قطعه  اسناد 
بشماره ۵۰ فرعی از ۱۰۹ اصلی ذیل ثبت ۱3۱۲۹ صفحات ۵۲۰، ۵۲3 و ۵۲6 دفتر 
جلد 8۲ بنام آقای دکتر فرهاد نواب ، بانو حوری نواب و بانو فیروزه نواب به ترتیب 
هر یک نسبت به سه دانگ مشاع ، یکدانگ و نیم مشاع و یکدانگ و نیم مشاع ثبت ، 
صادر و تسلیم گردیده است. سپس بموجب سند شماره 48۵۲۱ – ۱388/۰۵/۲8 
دفتر اسناد رسمی شماره ۱۲ رباط کریم تمامی مورد ثبت متن در سهم آقایان ۱- محرم 
عین اللهی ۲- محمد حسن کاظمی 3- جعفر عین اللهی هر یک نسبت به دو دانگ مشاع 

مستقر گردیده است.
در ادامه آقای مهدی عنایتی بوکالت از نامبردگان تقاضای مساحی و تعیین طول متراژ 
پلاک صدر الاشاره را در راستای اجرای کد ۹۱4 مجموعه بخش نامه های ثبتی تسلیم 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم نموده است. در همین راستا تحدید حدود پلاک 
مرقوم راس ساعت ۹ صبح روز دو شنبه مورخ ۱4۰3/۰۲/3۱ )سی و یکم اردیبهشت 
ماه سال یکهزار و چهارصد و سه شمسی( در محل وقوع پلاک به نشانی : رباط کریم - 

روستای حسین آباد ینگجه بعمل خواهد آمد. لذا بدینوسیله به کلیه مالکین مجاور پلاک 
۵۰ فرعی فرعی از ۱۰۹ اصلی ) ملکی آقایان محرم عین اللهی ، محمد حسن کاظمی و 
جعفر عین اللهی (اعلام میگردد چنانچه مدعی حق / حقوقی برای خویش در پلاک مرقوم 
میباشند و یا نسبت به حدود تصرفی اعلامی از سوی متقاضی اعتراضی دارند در روز و 
ساعت مقرر در محل وقوع پلاک حاضر و مراتب اعتراض را به نماینده اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم اعلام و سپس اعتراض کتبی خویش را ظرف همان روز تسلیم اداره 
انجام عملیات هیچ گونه  از  نمایند. بدیهی است پس  رباط کریم  ثبت اسناد و املاک 
اعتراضی از سوی مجاورین پذیرفته نخواهد شد و این اداره وفق مقررات نسبت به 

ادامه عملیات اقدام خواهد نمود.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
خانم نیره مددی طبق درخواست به شماره وارده ۲۵۰۲ مورخ ۱4۰3/۰۲/۱3 و ضمن 
ارائه دو برگ استشهادیه محلی مصدق شده در دفتر اسناد رسمی ۱۲ رباط کریم اعلام 
داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۱7۵۵ فرعی از ۱6۰ اصلی که عبارتست از سند مالکیت 
به مساحت  زمین  قطعه  اعیان یک  و  از 3۰6۲ سهم عرصه  مقدار 7۵۰ سهم مشاع 
3۰6/۲ متر مربع به شماره پلاک ۱7۵۵ فرعی از ۱6۰ اصلی مفروز از ۱۰۵۰ به شماره 
چاپی ۲۵۲3۰۰ ج ۹۹ به نام نیره مددی ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم شده است 
و به علت اسباب کشی مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت 
پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت 
مصوب ۱38۰/۱۱/8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی 
برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به 
این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر 

و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند
آقای احمد خرمی تبار فرزند غلامرضا شماره شناسنامه 3۱ بعنوان مالک چهار دانگ 
مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان اصالتا از طرف خود و آقای مسعود علینقی بموجب 
از طرف خانم  وکالتنامه شماره ۵48۱8 مورخ ۲4/۱۲/۱4۰۲ دفترخانه ۱8 شهریار 
معصومه معین فر فرزند کریم شماره شناسنامه 4۵۲46 بعنوان مالک دو دانگ مشاع 
از شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به پلاک ثبتی 463۵ فرعی از 4۹ اصلی ، 
مفروز و مجزا شده از 43۱۱ فرعی از اصلی مذکور، قطعه ۲6 واقع در در قریه علیشاه 
عوض حوزه ثبت ملک شهریار استان تهران به مساحت ۲۱۰ متر مربع به استناد دو برگ 
استشهادیه محلی مصدق شده در دفتر اسناد رسمی شماره ۱8 شهریار با شناسه یکتا 
7۹۹ - ۱4۰۲۰۲۱۵44۰۰۰۰۰7۹8 و مدعی است سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 
۰73۰۲6-7۵ که بموجب سند انتقال شماره 4۹۰۲7 مورخ 8۰/۰7/۲4 دفترخانه 7 
شهریار از آقای عباس رضا رئیسی فرزند شاه نواز به ایشان انتقال گردیده بوده است 
و در صفحه 3۰6 دفتر املاک جلد 6۱6 ذیل شماره ۱۰8۱۹7 ثبت گردیده است و 
برابر سندرهنی شماره رهنی شماره ۵۰۹8۹ مورخ ۱38۰/۱۰/۲۰ دفترخانه مذکور 
در رهن بانک ملی قرار گرفته بوده است به علت اسباب کشی مفقود گردیده و تقاضای 
صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب باستناد ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی میشوند تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به پلاک فوق 
و یا سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
به ضمیمه سند معامله به این اداره تسلیم و رسید دریافت نمایند در  خود را کتباً 
غیر اینصورت پس از انقضای مدت مذکور و نرسیدن واخواهی نسبت به صدور سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات اقدام خواهد شد.م/الف ۱۱۲84

مهدی ناصری – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار

آگهی فقدان سند مالکیت
یکتا  بشناسه  استشهادیه  برگ  دو  باستناد  روح  راه  مژگان  خانم 
۱4۰۱۰۲۱۵4۵۱8۰۰۰746 و رمز تصدیق 4۰3۵3۲ دفترخانه ۲۹ شهریار مدعی 
فقدان سند مالکیت شش دهم دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین بشماره ۱87 
فرعی از 66 اصلی قطعه نه تفکیکی بمساحت ۵۰۲۹۲ متر مربع ذیل دفتر الکترونیکی 
۱3۹8۲۰3۰۱۰۵7۰۲۰87۹ بنام مژگان راه روح ثبت و سند مالکیت بشماره چاپی 
37۹387 الف / ۹8 صادر و تسلیم شده و در قید بازداشت است بعلت سهل انگاری 
مفقود گردیده است لذا مراتب باستناد تبصره ذیل ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به پلاک فوق و یا وجود 
سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود 
را باین اداره تسلیم و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت نسبت به صدور المثنی 

طبق مقررات اقدام خواهد نمود. م/الف ۱۱۲88

مهدی ناصری – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱4۰36۰3۰۱۲۰6۰۰۰۱۹7 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای غلامرضا رنجبر فرزند رحمت 
بشماره شناسنامه 4۲۰۱۰ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 3۲7/۱6 متر 
مربع پلاک 6۲۲ فرعی از ۱37 اصلی واقع در سعیدآباد خریداری از مالک رسمی خانم 
شهین بانو مهدوی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰3/۰۲/۲۵     تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰3/۰3/۰۹

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱4۰36۰3۰۱۲۰6۰۰۰4۱۱ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای کاظم قاسم پور فرزند 
محمدعلی بشماره شناسنامه ۲388 یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۹4۵ متر 
مربع پلاک ۹۵۰ فرعی از ۱48 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰۹ فرعی از ۱48 
اصلی واقع در قلعه میر خریداری از مالک رسمی خانم لیلی پروی محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰3/۰۲/۲۵          تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰3/۰3/۰۹

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 



 فرماندار رباط کریم گفت: شهر پرند دارای ظرفیت 
های بالقوه فرهنگی و هنری است که استفاده از این 
ظرفیت ها تاثیرات مثبتی برای شهر خواهد داشت.

دفتر  افتتاحیه  در  دوشنبه  روز  احمدی  امید   
نمایندگی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهر پرند 
با بیان اینکه ظرفیت فرهنگی و هنری شهر پرند 
و  فرهنگ  اداره  نمایندگی  که  کرد  متقاعد  را  ما 
ارشاد اسلامی را در پرند داشته باشیم اظهار داشت: 
از ظرفیت فرهنگی هنرمندان و تشکیل  استفاده 
در  تواند  می  عمومی  فرهنگی  شورای  جلسات 
دستور کار جدی این نمایندگی قرار گیرد که این 
موضوع قطعا تاثیر فرهنگی بسیار مثبتی برای شهر 

در بر خواهد داشت.
وی ضمن تقدیر و تشکر از همکاری و مساعدتهای 

تهران  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  مدیر 
ابراز امیدواری نمود که با استقرار نمایندگی اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در شهر پرند هنرمندان 
این شهر فرصت ارائه داشته های فرهنگی، هنری 
و ادبی خود را پیدا نمایند که تحقق این امر همراه 
با موفقیت های هنرمندان این شهر را در آینده ای 

نزدیک شاهد خواهیم بود.
هنری  و  فرهنگی  مباحث  کریم  رباط  فرماندار 
در  جدی  موضوعی  عنوان  به  را  پرند  شهرستان 
حوزه فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بیان و خاطر 
نشان کرد: این شهرستان از ابعاد هنری، فرهنگی 
در بسیاری از حوزه های تخصصی بسیار مهم است.

شهر پرند در شهرستان رباط کریم در جنوب غرب 
استان تهران قرار دارد.

فرماندار رباط کریم: شهر پرند دارای 
ظرفیت های بالقوه فرهنگی و هنری است گزارش

و  گذاری  ریل  عملیات  اجرای  از  اسلامشهر  شهر  اسلامی  شورای  رئیس   
روسازی خط متروی تهران-اسلامشهر حدفاصل سه راهی آزادگان به طول 
تقریبی ۱۰.۵ کیلومتر خبر داد.داود حور زاده با اشاره به برگزاری مناقصه 
اجرای عملیات ریل گذاری و روسازی خط متروی تهران-اسلامشهر اظهار 
داشت: این عملیات اجرایی در ادامه خط ۳ متروی تهران حدفاصل سه راهی 
آزادگان تا ۴۰۰ متر پس از ایستگاه میدان نماز در قالب فاز اول بهره برداری 
به طول تقریبی ۱۰.۵ کیلومتر در تونل دو خطه و در مجموع ۲۱ کیلومتر 
اجرا می شود.وی با بیان اینکه این عملیات اجرایی ایستگاه های چهاردانگه، 
و  مطالعات  بازنگری  تاکیدکرد:  گردد،  می  شامل  را  نماز  میدان  و  شاطره 

مناقصه  برگزاری  در ۲۹ شهریور ۱۴۰۲ طی  مترو  تونل  روسازی  طراحی 
عمومی به شرکت مهندسین مشاور رهساز طرح واگذار گردید و مطالعات 
مهندسی ارزش و طراحی عملیات ریل گذاری و روسازی کل مسیر متروی 
تهران-اسلامشهر تحت راهبری سازمان مدیریت حمل و نقل ریلی شهرداری 
اسلامشهر پس از ۶ ماه تکمیل و اسناد مناقصه برای انتخاب پیمانکار تهیه 
شد.حور زاده افزود: برنامه زمانبندی اجرای عملیات ریل گذاری و روسازی 
خط متروی تهران-اسلامشهر از حدفاصل سه راهی آزادگان تا ایستگاه میدان 
نماز به انضمام اجرای بتن پرکننده کفسازی به مدت ۱۸ ماه شمسی در نظر 
گرفته شده و روش اجرای روسازی این قسمت از مسیر به روش اجرای اسلب 
بتنی درجا با استفاده از تراورس دی بلوک به صورت ریل سراسری از نوع 
UIC ۵۴ و در تونل دو خطه می باشد.رئیس شورای شهر اسلامشهر تهیه و 
تدارک کلیه وسایل، مصالح و تجهیزات مورد نیاز به جز ریل، سوزن ها و کراس 
اورها برای اجرای طرح مطابق مشخصات فنی پروژه را بر عهده پیمانکار پروژه 
اعلام کرد.وی در ادامه بیان کرد: تأمین ۲۱ کیلومتر ریل و سه عدد کراس اوور 
توسط شهرداری اسلامشهر صورت گرفته که جهت اجرا در اختیار پیمانکار 
منتخب قرار می گیرد و هزینه تأمین ریل و کراس اورها حدود ۱۸۳۰ میلیارد 
ریال تخمین زده شده است.حور زاده برآورد اجرای کار برای انتخاب پیمانکار 
براساس فهرست بهای پایه ۱۴۰۳ عنوان کرد که مبلغ کلیه فعالیتهای تأمین 
و اجرا بغیر از تهیه ریل و کراس اورهای مسیر در سامانه ستاد برای انتخاب 

پیمانکار بارگذاری گردیده است.
شهرستان اسلامشهر در جنوب غرب پایتخت قرار دارد.

ریل گذاری خط مترو اسلامشهر به طول 
۱۰.۵ کیلومتر شروع شد

نوشتار

یکپارچه  سامانه  ایجاد  اینکه  بر  تاکید  با  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
دستور  در  باید  مدیریتی  تصمیم ساز  شاخص های  برای  دولت  داده های  تحلیل 
و  درون  سامانه های  اتصالات  و  ارتباطات  سازی  بهینه  گفت:  بگیرد،  قرار  کار 
برون سازمانی در بخش های مختلف از اولویت های اصلی سازمان برنامه و بودجه 

باشد.
 داود منظور در جلسه ستاد هوشمندسازی سازمان برنامه و بودجه که برگزار 
شد، با اشاره به اهمیت هوشمندسازی، اظهار کرد: استفاده از فناوری های جدید، 
دانش روزآمد و هوشمندسازی اساس و زیربنای رشد پایدار است و برای رسیدن 
به این مهم از تمام ظرفیت های علمی درون و برون سازمانی باید استفاده بهینه 

شود.
معاون رئیس جمهور افزود: بهینه سازی ارتباطات و اتصالات سامانه های سازمانی 

در بخش های مختلف، باید به جد مورد توجه قرار بگیرد.
کشور  پیشرفت  نویدبخش  هوشمندسازی،  از  بهره مندی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
است، گفت: پیگیری و طرح ریزی در زمینه هوشمندسازی موافقت نامه ها، ایجاد 
سامانه یکپارچه تحلیل داده های دولت برای شاخص های تصمیم ساز مدیریتی، 
اهم  از  بودجه  مصارف  برای  ستانده  و  داده  چندمنظوره  ارزیابی  سامانه  ایجاد 

مسائلی است که می بایست در دستور کار قرار گیرد.
منظور خاطرنشان کرد: هوشمند کردن سامانه رابت جهت کشف تعادل و توازن 
با  استانی  هزینه ای  بودجه  جدید  سامانه  طراحی  توسعه ای،  برنامه های  اهداف 
رویکرد هوشمندی، ایجاد انباره داده و هستان شناسی ۶۰ سال داده های برنامه و 

بودجه کشور در دستور کار برنامه ریزی توسعه ای سازمان باشد.
جهت  مردمی،  دولت  رویکرد  به  اشاره  با  کشور  بودجه  برنامه  سازمان  رئیس 
مشاور  نخبگان  شبکه  سکوی  ایجاد  کرد:  تأکید  نخبگانی،  ظرفیت  از  استفاده 
سازمان برنامه و بودجه، امری الزامی جهت تحقق رفع مشکل ناترازی بودجه ای 

بر مبنای برنامه توسعه هفتم است.
فضای  امنیت  و  ارتباطات  اطلاعات،  فناوری  مرکز  رئیس  خدامرادی،  افشین 
مجازی سازمان برنامه و بودجه نیز در این جلسه، ضمن ارائه گزارش اقدامات 
صورت گرفته در حوزه هوشمندسازی و ارائه سرفصل های احصاء شده در مسیر 

هوشمندسازی سامانه های سازمان، گفت: سامانه محور کردن فرم های
داده های  تحلیل  یکپارچه  سامانه  ایجاد  ملی،  عمرانی  موافقت نامه های  ۳-الف 
دولت برای شاخص های تصمیم ساز مدیریتی، ایجاد سامانه ارزیابی چندمنظوره 

داده و ستانده برای مصارف بودجه در دستور کار قرار دارد.
ایجاد  سازمان،  سامانه های  برای  ضوابط  موتور  بستر  ایجاد  کرد:  تصریح  وی 
سامانه نوین مدیریت پروژه های اولویت دار عمرانی و پروژه های سفرهای استانی، 
ماده  نوین کمیسیون  سامانه  ایجاد  نیمه تمام،  پروژه های  اولویت بندی هوشمند 
دوقلوی  ایجاد  و  سازمان  سامانه های  در  دیجیتال  امضای  و  مکان محوری   ،۲۳

دیجیتال ملی برای شبیه سازی محاسباتی برنامه و بودجه از موضوعات 
احصا شده برای هوشمندسازی در سازمان است.

برنامه تحقق  نگاه حمایتی است/  بازار سرمایه،  به  نگاه دولت سیزدهم 
شعار سال تدوین شد

 رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور با بیان اینکه نگاه دولت سیزدهم به 
بازار سرمایه، یک نگاه حمایتی است، گفت: دولت علاقه مند است سهم 
بازار سرمایه در تامین مالی طرح های عمرانی را افزایش دهد، به طوری که 
بتواند اهداف توسعه ای خود را در اجرای پروژه های زیرساختی از طریق 

بازار سرمایه پیش ببرد.
»داود منظور«، در نشستی چهار ساعته با رئیس سازمان بورس و اوراق 
بهادار و جمعی از فعالان و دست اندرکاران بازار سرمایه کشور که برگزار 
شد، اظهار داشت: بازار سرمایه دماسنج اقتصاد کشور است و اوضاع آن، 

نشان دهنده حال و هوای بقیه بازارها در کشور است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور گفت: تلاش ما در سازمان برنامه 
با همه  راهبردی  انجام گفتگوهای  توسعه،  راهبر  نهاد  عنوان  به  بودجه کشور  و 
بازار  ما،  راهبردی  مهم ترین شرکای  از  یکی  و  است  توسعه کشور  در  ذی نفعان 

سرمایه است.
بازار سرمایه به محیط آرام و پیش بینی پذیر دارد

وی با بیان اینکه بازار سرمایه برای فعالیت خود نیاز به محیط آرام و پیش بینی پذیر 
دارد، گفت: مسئولیت جمعی ما در دولت و شما فعالان بازار سرمایه، ایجاد فضایی 
مطمئن، جذاب و آرام برای فعالیت سرمایه گذاران در داخل کشور و اعتمادسازی 
هرچه بیشتر در فعالان بازار سرمایه است تا راه برای فرار سرمایه ها به خارج کشور 

بسته شود.
معاون رئیس جمهور با اشاره به نسبت پایین کنونی بدهی دولت به تولید ناخالص 
داخلی در کشور، تاکید کرد: نگاه دولت سیزدهم به بازار سرمایه، یک نگاه حمایتی 
است و نیاز دولت به این بازار، یک نیاز راهبردی است. مخصوصاً برای تحقق شعار 
امسال که جهش تولید با مشارکت مردم است، بازار سرمایه به عنوان نماد مشارکت 
مردم، می تواند نقش برجسته ای در مشارکت آفرینی عمومی در تأمین مالی دولت 

ایفا کند.
برنامه عملیاتی تحقق شعار سال تهیه و ارائه شده است

منظور بیان کرد: برای تحقق شعار امسال و عمل به فرامین مقام معظم رهبری، 
برنامه عملیاتی تحقق شعار سال در روزهای آغازین سال، از طرف سازمان برنامه و 
بودجه کشور، تهیه و ارائه شده و اکنون باید با رویکرد همکاری بین دولت و بازار 

سرمایه، سهم این بازار در تحقق شعار سال نیز به خوبی تبیین و اجرا شود.
وی ادامه داد: در برنامه تهیه شده برای تحقق شعار سال، پیش بینی ۳۹۵۰ همت 
تأمین مالی تولید از منابع مختلف شده است که در صورت اجرای آن، امسال ۸۸۲ 
هزار شغل در کشور ایجاد خواهد شد و بازار سرمایه در این برنامه از نقش ممتازی 

برخوردار است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور تصریح کرد: حرکت از تامین مالی بانک محور 
به تامین مالی متکی به بازار سرمایه، موجب ثبات در بازار پولی و جلوگیری از 

افزایش پایه پولی و تورم خواهد شد.
منظور با بیان اینکه در بودجه امسال انتشار ۲۵۴ همت اوراق مالی پیش بینی شده 
است که منابع حاصل از انتشار این اوراق عیناً صرف تکمیل طرح های تملک دارایی 
ثابت خواهد شد، گفت: انتشار اوراق مالی را از همین ابتدای سال آغاز کردیم تا 
بتوانیم با تزریق منابع حاصل از آن، تعداد زیادی از طرح های نیمه تمام عمرانی را 
تا پایان سال به بهره برداری برسانیم. وی گفت: با توجه به بازپرداخت اصل و سود 
اوراق منتشره در سال جاری، خالص تأمین مالی دولت از بازار سرمایه به میزان ۳۰ 
همت منفی است. سعی می کنیم انتشار اوراق بدهی دولت در نهایت به ترازنامه 

بانک ها ختم نشود و افزایش پایه پولی را در پی نداشته باشد.

ضرورت ایجاد سامانه یکپارچه تحلیل داده های دولت/ 
ایجاد سکوی شبکه نخبگان مشاور گزارش

 شهردار رباط کریم گفت: سینما فرهنگ رباط کریم بعد از ۵ 
سال افتتاح و تقدیم دوستداران فرهنگ و هنر شد.

حمیدرضا الهیاری در آئین افتتاح سینما فرهنگ رباط کریم 
مجموعه  والاترین  امروز  کریم  رباط  گفت:  ایرنا  خبرنگار  به 
فرهنگی و سینمای خود را با حضور میهمانان استانی افتتاح 

کرد.
وی افزود: سینمایی که در اتفاقات گذشته از خدمات دهی 
خارج شده بود و پنج سال بلاتکلیف مانده بود که با نگاه ویژه 
مدیریت شهری ظرف ۹۰روز این مجموعه به چرخه خدمت 

رسانی بازگشت.
و  فرهنگی  ارتقاء سطح  به  اشاره  کریم ضمن  رباط  شهردار 
هنری شهر رباط کریم عنوان کرد با همراهی اعضای شورای 
مجموعه  این  توانستیم  محترم شهرستانی  مسئولان  و  شهر 
قبول  مورد  که  امیدواریم  و  دهیم  قرار  مردم  اختیار  در  را 

دوستداران فرهنگ و هنر قرار گیرد.
شهرستان رباط کریم در جنوب غربی استان تهران قرار دارد.

استان  اولین سینماهای شهرستانهای  رباط کریم جزو  فرهنگ  سینما 
تهران است که تاکنون هنرمندان مهم این شهر را به خود دیده و شاهد 

رویدادهای مهم فرهنگی و اجتماعی بوده است.
شهرستان رباط کریم در جنوب غرب استان تهران قرار دارد.

سینما فرهنگ رباط کریم افتتاح شد نوشتار

از  اتباع خارجی استان تهران   مدیر کل 
اتباع  آوری  جمع  ضربتی  طرح  اجرای 
غیرمجاز در رباط کریم خبر داد و گفت: در 
راستای اجرای این طرح اتباع بیگانه غیر 
مجاز ساکن در این شهرستان شناسایی و 

به کشورهای خود استرداد شدند.
 احسان حیدری در خصوص این طرح در 
استان تهران به خبرنگار ایرنا گفت: اجرای 
طرح جمع آوری و بازگشت اتباع غیرمجاز 
با همکاری مجموعه فرمانداری، دادستانی 
و  انجام  شهرستان  انتظامی  فرماندهی  و 

اتباع غیرمجاز جمع آوری می شوند.
مجاز  غیر  افراد  طرح  این  افزود:در  وی 
کشور  به  بازگشت  برای  شده  دستگیر 
هایشان در اردوگاههای مراقبتی به  صورت 
موقت اسکان وبعد طی مراحل اداری به 

کشور متبوع تحویل می  گردند.
تهران  استانداری  خارجی  اتباع  مدیرکل 
استان  مصوبات  به  داشت:باتوجه  بیان 
به  مذکور  طرح  تامین،  شورای  و  تهران 
صورت دوره ای در کل استان تهران اجرا 
ودر روز های عادی هم نیروهای انتظامی 
افراد غیرمجاز را دستگیر وتحویل اردوگاه 

می دهند.
حیدری تصریح کرد در طرح جمع آوری 
غیرمجاز  افراد  این  از  نفر   ۲۴۹ اتباع 

های  شهرک  در  رباط کریم  شهرستان 
صنعتی و روستاهای شهرستان رباط کریم 
دستگیر و از این تعداد ۱۰۳ نفر به دلیل 
مابقی  و  آزاد  قانونی  مدارک  داشتن 
جهت طی مراحل قانونی تحویل اردوگاه 

مراقبتی شدند.
به  افراد  این  تحویل  از  پس  افزود:  وی 
برای  لازم  اقدامات  مراقبتی،  اردوگاه 

بازگشت این افراد انجام خواهد شد.
سرپرست اداره کل امور اتباع و مهاجرین 
خصوص  در  تهران  استانداری  خارجی 
طرح  اجرای  و  پیگیری  تداوم  اجرای 
ضربتی جمع آوری اتباع غیر مجاز در کل 
استان تهران گفت: این اقدام تا پایان طرح 

در دستور کار این اداره کل خواهد بود.
داشت:این  بیان  ادامه  در  همچنین  وی 
کار صورت  اداره  بازرسان  با حضور  طرح 
صنوف  استفاده  صورت  ودر  می گیرد 
پنج  کار  مجوز  فاقد  اتباع  از  ها  وشرکت 
صورت  در  و  جریمه  روزانه  حقوق  برابر 
به  کار  قانون   ۱۸۱ ماده  برابر  استنکاف 
۹۰ تا ۱۸۱ روز حبس در محاکم قضایی 

برخورد خواهد شد.
پرند،  شهر  سه  با  کریم  رباط  شهرستان 
نصیرشهر و آدران در جنوب غرب استان 

تهران واقع شده است.

استرداد اتباع غیرمجاز شهرستان رباط کریم 
به کشورشان خبر
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با همکاری سه  بهزیستی شهریار گفت:  اداره  رئیس 
جانبه دادسرا، بهزیستی و نیروی انتظامی شهرستان، 

مرکز مهرخانواده در شهریار افتتاح شد.
 ناصر نیک افشار در آیین افتتاح مرکز مهر خانواده 
در  جرم  وقوع  از  پیشگیری  حوزه  در  داشت:  اظهار 

طلاق  با  مرتبط  موضوعات  و  مسائل  خصوص 
و آسیبهای موجود در حوزه خانواده و اهمیت 
تبعات ناشی از طلاق برای کودکان و نوجوانان 
ایجاد محل هایی با فضای مناسب که با روحیات 
ضروری  و  لازم  باشد  داشته  سازگاری  اطفال 

است.
وی افزود: دیدار فرزندان طلاق با پدر و مادر خود 
در مرکز مهر خانواده به جای کلانتری ، تحت 
و  کودک  روانشناس  متخصص  نیروی  نظارت 
مددکار اجتماعی در فضایی آرام و به دور از تنش 

و هیاهو صورت می گیرد.
رئیس اداره بهزیستی شهریار خاطر نشان کرد: با راه 
و  آسیبهای روحی  فرزندان طلاق،  این مرکز  اندازی 
روانی کمتری خواهند داشت و در محیط امن بهزیستی 
بین والدین جابجامی شوند و این اقدامات پیشگیرانه در 

سطح شهرستان شهریار ادامه خواهد داشت.

نخستین مرکز مهرخانواده در شهریار افتتاح شد
فرمانده انتظامی شهرستان بهارستان از اجرای طرح آرامش در شهر و گزارش

جمع آوری ۹۴ معتاد متجاهر خبرداد.
سرهنگ مجید عسکری نیا در تشریح این خبر اظهار داشت: این طرح در قالب 
برنامه هماهنگ شده و در راستای اجرای طرح آرامش در شهر با موضوع جمع آوری 
معتادان متجاهر و به منظور زیباسازی چهره شهر و کاهش سایر جرائم در سطح 

شهرستان بهارستان به اجرا در آمد.
فرمانده انتظامی شهرستان بهارستان افزود: در طی اجرای این طرح تعداد ۹۴ نفر از 

معتادان متجاهر جمع آوری و به کمپ های ترک اعتیاد معرفی شده اند.
دستگيری يک قاچاقچی و کشف 11کيلوگرم ترياک در شهريار

سرهنگ حسین زلفخانی، رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر غرب استان تهران با 
اشاره به جزئیات این خبر اظهار داشت: در پی اقدام اطلاعاتی ماموران پلیس مبارزه 
با موادمخدر بر روی عناصر قاچاقچی موادمخدر مشخص شد فردی در شهریار مقادیر 
موادمخدر تهیه و در منزل خود دپو کرده است، لذا بررسی موضوع در دستور کار 
قرار گرفت.وی افزود: پس از حصول اطمینان و کسب دستور قضائی، ماموران پلیس 
مبارزه با موادمخدر به محل مورد نظر اعزام که در بازرسی ها، مقدار ۱۱کیلوگرم 

تریاک را کشف کردند
 دستگيری 14 خرده فروش مواد مخدر در شهرستان قدس

سرهنگ سید نظام موسوی، فرمانده انتظامی شهرستان قدس در تشریح این خبر 

اظهار داشت: با انجام چندین روز کار اطلاعاتی و زیر نظر داشتن سوداگران مرگ و 
با هماهنگی قضائی و انجام برنامه ریزی، یک قاچاقچی عمده موادمخدر و ۱۴ نفر 
خرده فروش در حین فعالیت و جابجایی مواد مخدر توسط ماموران پلیس مبارزه 
با مواد مخدر شهرستان قدس دستگیر شدند.وی با بیان اینکه ۴کیلوگرم تریاک 
از سوداگران مرگ کشف شد، خاطرنشان کرد: با تلاش ماموران و با زیر نظر قرار 
دادن فعالیت قاچاقچیان مواد مخدر و انجام کار اطلاعاتی، شهرستان قدس به محلی 
ناامن برای فعالیت خرده فروشان و سایر مجرمان تبدیل شده است و شهروندان در 
صورت مشاهده موارد مشکوک موضوع را از طریق تماس با سامانه ۱۱۰ به پلیس 

گزارش کنند.
اجرای طرح امنيت اجتماعی و برخورد با موتورسواران متخلف در قدس

سرهنگ سید نظام موسوی، فرمانده انتظامی شهرستان قدس اظهار داشت: با توجه به 
مطالبات شهروندان در برخورد با هنجارشکن، اجرای طرح امنیت اجتماعی و برخورد 
با موتورسواران پلاک مخدوش در شهرستان قدس عملیاتی شد.وی افزود: با تجزیه 
و تحلیل صورت گرفته توسط پلیس بر روی نحوه وقوع سرقت ها، مشخص گردید 
اکثر سرقت و جرائم و تخلفات توسط موتورسواران فاقد پلاک و راکبین صورت گرفته 
است.فرمانده انتظامی شهرستان قدس تصریح کرد: با هماهنگی قضائی، طرح فوق در 
نقاط مختلف شهرستان قدس اجرا و در این راستا تعداد ۲۱ دستگاه موتورسیکلت 

متخلف، پلاک مخدوش، فاقد پلاک و دارای دستورقضائی، توقیف شد.

معتادان متجاهر در بهارستان تحویل کمپ شدند/کشف مواد مخدر در شهریار گزارش

دستگاه های  همه  گفت:  بهارستان  فرماندار   
تلاش  باید  انتظامی  و  امنیتی  اداری،  اجرایی، 
اموال  از  صیانت  به  معطوف  را  خود  اهتمام  و 

عمومی کنند.
عبداله نوحی در اولین جلسه شورای پیشگیری 
با   ۱۴۰۳ سال  در  دادگستری  جرم  وقوع  از 
محوریت اجرای طرح جامع پیشگیری از سرقت 
در سطح شهرستان با تاکید بر پیگیری و انجام 
خواستار  پیشگیری،  جلسات  مصوبات  دقیق 
اولیه  بازدارنده  و  پیشگیرانه  اقدامات  اجرای 
برای تأسیسات و تجهیزات توسط دستگاههای 
با  مقابله  راستای  در  رسان  خدمات  و  اجرایی 

سرقت شد.
از  یکی  سرقت  موضوع  اظهارداشت:  وی 

ناهنجاریهای اجتماعی است که علل آن جهت پیشگری باید مورد توجه 
و دقت قرار گیرد و متناسب با آن در شهرستان سیاستگذاری شود.

نوحی افزود: مهمترین مسئله در بحث پیشگیری از سرقت، آگاه سازی 
مردم در خصوص نگهداری درست از مال و اموال خود است.

و  تاکید  ادارات  توسط  حفاظتی  الزامات  رعایت  بر  بهارستان  فرماندار 
سازی  ایمن  بحث  در  اجرایی  های  دستگاه  و  ها  سازمان  داشت:  بیان 

ادارات و مجموعه هایی که تحت مدیریت شان است باید اهتمام لازم 
را داشته باشند.

تأمین  اساسی  های  مولفه  از  یکی  شهرستان  تأمین  شورای  رئیس 
امنیت پایدار در شهرستان را مشارکت مردم و شهروندان و همکاری با 

دستگاه ها و نهادهای امنیتی و انتظامی عنوان کرد .
شهرستان بهارستان در جنوب غرب استان تهران قرار دارد.

فرماندار بهارستان:دستگاه های اجرایی نسبت به 

صیانت از اموال عمومی اهتمام جدی داشته باشند
نوشتار
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